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درخواست مدیرعامل صندوق تأمین از معاون رئیس جمهور؛

مشکل صدور گواهینامه موتورسیکلت زنان پیگیری و برطرف شود
صفحه5

 وزیر امور خارجه:
 به هر اقدام اسرائیل پاسخ 

مشابه می دهیم
 وزیــر امــور خارجــه ایــران در واکنش به 
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شناسایی کرده ایم، معطل نمی کنیم اما عجله  
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مملکت باید گروه آسیب پذیر 
را ببینیم

مســعود پزشــکیان بــا حضــور در آئیــن 
بیست وهشتمین دوره روز ملی صادرات، بیان 
کرد: امروز شاهد هســتیم که صهیونیست ها 

زنان وکودکان را کشته و بیمارستان ها را... 22

رئیس مجلس شورای اسلامی:
گزافه گویان، اراده ملت ایران 

را مورد آزمون قرار ندهند
 محمدباقر قالیباف بیان کرد: شورای همکاری 
خلیج فــارس به جای آنکه توان خود را صرف 
توقف ماشین جنگی رژیم صهیونیستی کند، 
همچنــان به طرح ادعاهای بی اســاس درباره 

تمامیت ارضی جمهوری اسلامی  ایران... 2

لابه لای اخبار
آمار دقیقی از میزان اســتعمال دخانیات  

به ویژه سیگار در مدارس کشور وجود ندارد یا به درستی 
بیان نمی شــود، اما از لابه لای سخنان مسئولان و برخی 
فعــالان صنفی و مدنی می تــوان فهمید که ماجرا تا چه 

میزان جدی است.
استعمال دخانیات به خصوص سیگار درمدل های مختلف 
و حتی رنگ های متفاوت کــه گویی آن را دقیقا جامعه 
هدف خاصی را نشان رفته باشــند در  این روزها بسیار 
مشاهده می شود، این روزها شاهد استعمال سیگار توسط 
جوانان، نوجوانان کم ســن و سال  در حتی بین دختران 
نوجوان هســتیم. در غیاب نبودن هیــج منعی و قانونی 
برای فروش و استعمال یا در صورت وجود، نادیده گرفتن 
آن، گویی قبح اجتماعی این امر شکسته شده است یعنی 
دیگر سیگار کشیدن حتی برای زنان و دختران در انظار 
عمومی و کوچه و خیابان امری نکوهیده نیســت. شاید 
پیش از اینها کلونی مشــخصی وجود داشته و آن مکان 
را به نام اســتعمال دخانیات نوجوانان برمی شمردند اما 
امروز در هر منطقه ای که هســتید ســری بچرخانید تا 

متوجه همه گیری این موضوع بشویم. 
اولیــن و ابتدایی ترین بســتر و رواج این وضعیت فروش 
نخی ســیگار در دکه هــا و مغازه ها بســتر اصلی و مهم 
رواج مصــرف ســیگار در بیــن نوجوانان اســت و هیچ 
سازمان و نهادی خود را مســئول مقابله با این وضعیت 
نمی دانــد. در حال حاضر دختران جوان در انظار عمومی 
 سیگار اســتعمال می کنند که اگر با این وضعیت مقابله 
 نشــود جمعیــت دختران ســیگاری با پســران برابری 

خواهد کرد.
 متأســفانه زشتی زدایی از مصرف سیگار در جامعه باعث 
شده که سن مصرف کاهش پیدا کند که علت اصلی این 
زشــتی زدایی ها در فیلم ها و ســریال ها است و از طرفی 
در جامعه ما با کمال تأســف برخی از نوجوانان و جوانان 

مصرف سیگار را نشانه امروزی بودن می دانند.
بــه هر روی آمارهای مصرف بیانگر افزایش بیش از ۱۰۰ 
درصدی مصرف دخانیات در بین جوانان و نوجوانان است 
و علاوه بر آســیب های وارده به حوزه سلامت، در زمینه 
ســبک زندگی هم آســیب های فراوانی ایجاد کرده که 
اهمیــت برنامه ریزی فرهنگی و اجتماعی را در این حوزه 

دو چندان ساخته است.

صداوسیما- نایــب رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه کارد 
به اســتخوان گندم کاران رسیده اســت، از دولت خواست هرچه زوتر 

مطالبات کشاورزان پرداخت شود.
علیرضا حاج بابایی، نایب رئیس مجلس شــورای اســلامی در صحن 
علنی مجلس در پاســخ به تذکر یکی از نماینــدگان درباره پرداخت 
نشــدن مطالبات گندمکاران، اظهار داشت: همانطور که پیش از این 
هم رئیس مجلس تأکید کــرده بودند، از دولت خواهش می کنیم که 
مطالبات گندمکاران را بپردازند، چراکه وقت کشــت )پائیزه( است و 

عموماً به نمایندگان مراجعه می کنند.
حاج بابایی با بیان اینکه کارد به اســتخوان گندمکاران رسیده است، 
تصریح کرد: کشــاورزان برای کشــت مجــدد و اداره زندگی خود با 
مشکل مواجه هستند و از دولت می خواهیم که هرچه زودتر مطالبات 

را بپردازند.
پیــش از اظهارات نایــب رئیس مجلــس، احمد بیگدلــی نماینده 

خدابنده در تذکری با انتقاد از پرداخت نشــدن مطالبات گندم کاران 
اظهار داشــت: همچنان پول گندم کاران داده نشــده است، سوخت و 
کود شــیمیایی هم به اندازه کافی به آنها داده نشــده اســت؛ ما که 
نماینــده مجلس هســتیم اگر یک ماه حقــوق دیر بگیریــم حتماً 
زندگی شــخصی مان با مشکل مواجه می شــود و حتی خود وزیر اگر 
 حقوقش را یک ماه نگیرد درآمدی از جای دیگری ندارد و با مشــکل 

مواجه می شود.
وی افزود: کشــاورزان اشــتباه که نکرده اند این همه گندم به دولت 
تحویــل داده اند و الان چهار ماه اســت که پول شــان را نگرفته اند؛ 

بنابراین خواهش می کنم مشکل آنها حل شود.
به گفته عطاا... هاشمی، رئیس بنیاد ملی گندم کاران، هنوز ۲۰ درصد 

مطالبات باقی مانده گندم کاران پرداخت نشده است.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی:

 کارد به استخوان گندمکاران رسیده است
برگزاری آزمون استخدامی 
آموزش وپرورش در دی ماه

ایسنا- ســخنگوی وزارت آموزش وپرورش با بیان اینکه 
آزمون استخدامی آموزش وپرورش احتمالاً دی ماه برگزار 
می شود، گفت: پیش بینی می شود سال آینده به بیش از 

۲۰ هزار نفر ماده ۲۸ نیاز داشته باشیم.
علی فرهادی با بیان اینکه پیش بینی می شود سال آینده 
به بیش از ۲۰ هزار نفر ماده ۲۸ نیاز داشته باشیم، افزود: 
در همــه مقاطع اعم از دبیری، آمــوزگاری و هنرآموزی 
برای هنرســتان ها به ویژه رشته های کیفیت بخشی، نیاز 
نیروی انســانی وجود دارد. وی با بیان اینکه به مشاور و 
مربی امور تربیتی نیز نیاز داریــم افزود: باید با توجه به 
تعداد بازنشستگان، معلم مورد نیاز واقعی  را تامین کنیم.

ســخنگوی وزارت آموزش وپرورش با بیان اینکه معمولا 
تاریخ آزمون ها در دی و بهمن ماه است ادامه داد: آزمون 
هرچه زودتر برگزار شود فرصت بهتری برای طی فرایند 
بعد از آزمون وجود دارد اما پیش بینی می شــود در دی 

ماه برگزار شود.

صحنه ها در شمال غزه هولناک است
فارس- تور وینسلند، هماهنگ کننده ویژه سازمان ملل 
در امور خاورمیانه با بیان اینکه صحنه ها در شــمال غزه 
هولناک است، عنوان داشت، گزارش هایی از جان باختن 
ده ها تــن در بیت لاهیا مطرح اســت. وی با بیان اینکه 
مکان امنی در غزه وجود ندارد، تصریح کرد، »من همواره 
حملات بــه غیرنظامیان را محکوم می کنم«. وینســلند 
خاطرنشــان کرد، باید این جنگ پایان یابد و می بایست 
کوچ اجباری فلســطینی ها متوقف شــود و اسیران آزاد 
شــوند. این مقام سازمان ملل گفت، کابوس در غزه بدتر 
می شود، صحنه های هولناکی در بخش شمالی از نوار غزه 
در بحبوحه درگیری ها منتشــر می شود، حملات هوایی 
اســرائیل ادامه دارد و بحران انســانی به سرعت در حال 
وخامت اســت. ارسال کمک ها به ساکنان شمال غزه نیز 

تقریباً به صورت کامل متوقف شده است. 

»پزشکیان« و »السیسی« در روسیه 
دیدار می کنند

ایســنا- روزنامه عربی نوشت قرار اســت دیداری بین 
رؤســای جمهور ایران و مصر در حاشیه نشست بریکس 
برگزار شود. یک رســانه عربی نوشت قرار است دیداری 
دوجانبه بین »عبدالفتاح السیســی« رئیس جمهور مصر 
و »مسعود پزشــکیان« رئیس جمهوری اسلامی ایران در 
حاشیه نشست سران بریکس در کازان روسیه انجام شود.
نشســت ســران بریکس از ۲۲ تا ۲۴ اکتبر )سه شنبه تا 
پنجشــنبه( برگزار می شــود. العربی الجدید به نقل از به 
منابع دیپلماتیک مصری نوشــته طی ســفر اخیر »سید 
عبــاس عراقچی« وزیــر خارجه ایران به مصــر، درباره 
دســتورکارهای این دیدار توافق حاصل شــد. مســعود 
پزشــکیان سه شنبه اول آبان برای شــرکت و سخنرانی 
در شــانزدهمین اجلاس سران بریکس و بریکس پلاس، 
عازم روسیه می شود. رئیس جمهور علاوه بر سخنرانی در 
نشست اصلی سران بریکس، دیدارهایی دوجانبه با برخی 
از رؤســای جمهور حاضر در ایــن اجلاس رئیس جمهور 

خواهد داشت.

حذف کامل کروکی های کاغذی از 
فرایند رسیدگی به تصادفات رانندگی

ایرنا - رئیس پلیس راهــور فراجا از حذف کامل کروکی 
 کاغــذی و انجام کروکی الکترونیک در سراســر کشــور 

خبر داد.
سردار سید تیمور حسینی به وعده پلیس برای پایان کروکی 
کاغذی تا پایان مهر اشــاره کرد و افزود: در راستای تحقق 
اهداف دولت الکترونیک و تسهیل امور شهروندان، از امروز 
روند رسیدگی به تصادفات رانندگی با تحول بزرگی مواجه 
خواهد شد. وی با اشاره به اینکه به منظور افزایش سرعت 
و دقت در رســیدگی به پرونده های تصادفات، کروکی های 
کاغذی به طور کامل از فرایند رسیدگی حذف شده است، 
گفت: این اقدام گامی مؤثر در راســتای هوشمندســازی 
خدمات پلیس راهور به شمار می آید و ما را به سمت ایجاد 
سیستمی کارآمدتر و شــفاف تر هدایت می کند. این مقام 
ارشد پلیس راهور فراجا تأکید کرد که با اجرای این طرح، 
فرایند ثبت و بررســی تصادفات به صورت الکترونیکی و با 
استفاده از سامانه های پیشرفته انجام خواهد شد. این تغییر 
به کاهش زمان انتظار شهروندان، کاهش خطاهای انسانی 
و افزایش شــفافیت در رسیدگی به پرونده ها کمک خواهد 
کرد. ســردار حسینی از هموطنان خواست در صورت بروز 
هرگونه حادثه رانندگی، بــا آرامش و رعایت نکات ایمنی، 
نســبت به ثبت گزارش حادثه در سامانه های الکترونیکی 
پلیس راهور اقدام کنند. پیشــتر در هفته نیروی انتظامی 
رئیس پلیس راهور فراجا به مردم کشــور و فرماندهی کل 
انتظامی وعده داد که تا پایــان مهرماه کروکی کاغذی به 

طور کامل جمع آوری خواهد شد.

ایرنا- سرپرســت برنامه ریــزی اداره کل دارو و مــواد تحت کنترل 
ســازمان غذا و دارو در پاســخ به نگرانی ها درباره عدم دسترســی به 
واکسن آنفلوانزای برند هلندی، اعلام کرد که تاکنون حدود ۲ میلیون 
و ۱۰۰ هزار دُز مجوز واردات این واکســن صادر شده و از این تعداد، 
نزدیک به یک میلیون و ۸۰۰ هزار دُز به کشــور وارد و در داروخانه ها 
توزیع شــده اســت. زهرا اعجمی اظهار کرد: اکنون این واکسن ها در 

دســترس مردم قرار دارد و هیچ کمبودی در این زمینه وجود ندارد. 
وی درباره فقدان موجودی واکســن آنفلوانــزای وارداتی، به ویژه برند 
هلندی توضیح داد که در حال حاضر این واکســن ها در شــرکت های 
پخش دارو و داروخانه ها موجود اســت همچنین ۲5۰ هزار دُز واکسن 
خارجی نیز برای تزریق به گروه های پرخطر به معاونت بهداشت وزارت 
بهداشت تحویل شده است. سرپرست برنامه ریزی اداره کل دارو و مواد 

تحت کنترل ســازمان غذا و دارو از مردم خواســت که برای دریافت 
mobile. یا ttac.ir واکسن آنفلوانزا، از طریق سامانه تی تک به نشانی

ttac.ir اقدام کنند و نزدیک ترین داروخانه ای که واکسن در آن موجود 
است را پیدا کنند. براساس این گزارش، این توضیحات نشان می دهد 
که تمام تلاش ها برای تأمین واکســن در حال انجام اســت و هرگونه 

کمبود به زودی برطرف خواهد شد.

یک مقام مسئول در سازمان غذا و دارو اعلام کرد:

صدور مجوز واردات بیش از ۲ میلیون دز واکسن آنفلوآنزا به کشور

ایســنا- ســخنگوی کمیســیون امنیت ملی و 
سیاســت خارجی مجلس صهیونیست ها را ماشین 
کشتار آمریکایی ها و غرب وحشی دانست و گفت: 
خویشتنداری مقاومت به پایان رسیده و هر که در 
پرونده صهیونیســت ها دخیل باشد تأدیب خواهد 
شد و با آنها برخورد می شــود. ابراهیم رضایی در 
حاشیه جلسه علنی مجلس شورای اسلامی گفت: 
اظهارات رئیس جمهور ایالات متحده آمریکا مبنی 
بر اطلاع داشــتن از حمله صهیونیســت ها نشان 
می دهد که هیچ فاصله و تفاوتی میان آمریکایی ها 
و صهیونیست ها وجود ندارد و رژیم اسرائیل تبدیل 
به یکی دیگر از پایگاه های نظامی آمریکا در منطقه 
شــده اســت؛ طبیعتاً ما نیز در پاسخ تفاوتی میان 
این دو قائل نیستیم. وی افزود: رویکرد مقاومت در 
یک سال اخیر درگیری صرف با رژیم صهیونیستی 
بوده و تلاش داشته که جنگ و تبعات آن به سایر 
بازیگران و جغرافیای منطقه کشــیده نشــود اما 
آن چه امروز و پس از طی فرآیند یک ســاله شاهد 
آن بوده و هســتیم این اســت که برخی کشورها 
مانند ایالات متحده، انبار مهمات و کارفرمای جنگ 
شده اند. سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شــورای اسلامی خاطرنشان کرد: 
ایــالات متحده در یک ســال اخیر تمام تجهیزات 

و مایحتــاج صهیونیســت ها برای نسل کشــی را 
در فلســطین و لبنان تأمین کرده اســت؛ در این 
شرایط آمریکایی ها تلاش دارند پس از هر جنایت 
با اســتفاده از حربه هایی مانند عدم اطلاع قبلی از 
جنایت، تروریســت نامیدن چهره های مقاومت در 
مقابل آدم کش های صهیونیســت، ســفید نمودن 
جنایت های صهیونیســت ها در رسانه خودشان را 
از جنایت هــا جدا بدانند. رضایی ادامه داد: این که 
پس از هر جنایتی از ســوی صهیونیســت ها فقط 
بگویند اطلاعی نداشــتیم لفاظــی و تلاش برای 
تحمیــق مخاطب محســوب می شــود. مقاومت، 
رفتــار آمریکایی هــا را تو در تو و درهــم تنیده با 
ماشین  صهیونیســت ها  می داند.  صهیونیســت ها 
کشــتار آمریکایی ها و غرب وحشــی هستند لذا 
نمی توان هم اســلحه و تجهیزات جنایت و نسل 
کشــی را داد و هم از تبعاتش فرار کرد. وی اضافه 
کــرد: آمریکایی هــا نمی توانند تمام تــوان فنی و 
اطلاعاتــی را برای صهیونیســت ها مهیا کنند و از 
ســویی دیگر خود را به تغافل و تجاهل بزنند. در 
رویکــرد جدید مقاومت، آمر، عامل و تجهیزکننده 
همه با هم شریکند و با آنها یک رفتار خواهد شد. 
خویشتن داری مقاومت به پایان رسیده و هر که در 

پرونده صهیونیست ها دخیل باشد تأدیب خواهد.

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس: 

خویشتن داری مقاومت به پایان رسید

در شورای شهر مصوب شد؛

احیای خیابان 
گردشگری ارم

 جابه جایی کاربری  تجاری و اداری از خیابان قدیمی شیراز

در جلســه این هفته شــورای شــهر طرح جمعی از 
اعضای شــورا درخصوص احیای گذر گردشگری ارم، 
پیرو پیشــنهاد مهدی طاهری مورد برسی قرار گرفت.
شهرداری شیراز مکلف شــد پس از ابلاغ این مصوبه، 
با رعایت قوانین مقررات بالادســتی و انجام مطالعات 

توســط مشــاور ذیصلاح، با هدف »احیــای خیابان 
گردشــگری ارم« به عنــوان مهمترین خیابان قدیمی 
شــیراز با در نظر گرفتن کاربری گذر گردشــگری و 
تاریخی، تا پایان سال ۱۴۰۴ واحدهای برروی خیابان 

صفحه 7ارم ضمن مذاکره و تنظیم...

 تأثیر قطعی معدل 
بر کنکور لغو شود

صفحه ۲
صفحه3

شرکت سرمایه گذاری و ساختمانی تجارت
Tejarat Invest & Cons Co.

آگهـی مزایــده عمـومـی

متقاضیان می توانند به آدرس: تهران بزرگراه مدرس شمال، خیابان وحید 
دستگردی، خیابان تخارستان، خیابان نیل، نبش کوچه هشتم پلاک 13 
اقتصادی و سرمایه گذاری شرکت سرمایه  طبقه چهارم واحد معاونت 
 www.ticc.ir گذاری و ساختمانی تجارت یا به سایت شرکت به نشانی 
 مراجعه و درصورت نیاز به اطلاعات بیشتر با شماره تلفن  021-79451401 

تماس حاصل نمایند. 
متراژ  به  مسکونی  آپارتمان  دستگاه  یک  دانگ  مزایده شش  مورد   1
تقریبی 115 مترمربع واقع درشیراز بلوار پاسداران روبروی خیابان شهید 

آقایی، ساختمان بانک تجارت شعبه پاسداران طبقه چهارم واحد 8
2 تاریخ توزیع اسناد مزایده از مورخ 1403/08/01 لغایت 1403/08/08 
تاریخ  و   ) تهران مطابق آدرس فوق  ) شهر  بوده  گزار  مزایده  در محل 
تسلیم اسناد توسط متقاضیان از مورخ 1403/08/12 لغایت 1403/08/19 
می باشد. )پس از اتمام مهلت تحویل، هیچ گونه اسنادی دریافت نخواهد 

گردید(
3 برآورد اولیه مورد مزایده به ارزش 110.000.000.000 )به حروف: یکصد و 

ده میلیارد( ریال بوده که به عنوان قیمت پایه مزایده خواهد بود.
شش  حروف:  )به   6.000.000.000 مبلغ  به  مزایده  در  شرکت  سپرده   4
میلیارد( ریال بوده که در قالب فیش واریز نقدی  به حساب شبا شماره 

960180000000000251307806 بنام شرکت سرمایه گذاری و ساختمانی 
تجارت نزد بانک تجارت شعبه میرداماد شرقی کد 015 می باشد . 

5 پرداخت ثمن معامله کاملا نقدی بوده و بصورت سپرده شرکت در 
مزایده و 90درصد ) پس از کسر سپرده ( زمان تنظیم قرارداد و تحویل 

ملک و 10درصد تنظیم سند می باشد.
6 پیشنهاد قیمت های ارائه شده در تاریخ 1403/08/22 در محل مزایده 
گزارگشوده شده و حداکثر تا 2 هفته بعد از این تاریخ به اطلاع متقاضیان 

خواهد رسید.
اسناد  در  بایستی  بازدید  فرم  و  الزامی بوده  مزایده  مورد  از  بازدید   7

مزایده ارائه گردد.
8 ملک دارای سند تفکیکی تک برگ به نام مزایده گزار می باشد.

9 هزینه چاپ آگهی و گزارش کارشناس رسمی دادگستری ، بر عهده 
برنده مزایده می باشد.

10 به پیشنهادهای مشروط یا مبهم یا بدون سپرده و پیشنهادهایی که با 
شرایط مندرج در آگهی اختلاف داشته باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد.

11 مزایده گزار در رد یا قبول هریک یا تمام پیشنهادها در هر مرحله ای 
از فرآیند برگزاری مزایده، بدون نیاز به ذکر دلیل مختار بوده و متقاضیان 

حق هرگونه اعتراض در این خصوص را ازخود سلب و ساقط نمودند.
شرکت سرمایه گذاری و ساختمانی تجارت

شرکت سرمایه گذاری و ساختمانی تجارت )سهامی خاص ( در نظر دارد اقدام به واگذاری و فروش یک واحد مسکونی 
از املاک مازاد بر نیاز خود از طریق مزایده عمومی مطابق با شرایط ذیل اقدام نماید.

خبرهای خوب برای شهروندان و ساکنان منطقه ۹ شیراز؛

تغییر چهره منطقه ۹ به کانون توسعه سازندگی 

شهردار منطقه۹ شیراز:

 پروژه های در حال اجرا فراتر از اقدامات 

معمول شهرداری است 

ناظر شورا در سطح منطقه۹ تأکید کرد:

 توسعه عدالت محور بر مبنای
 محرومیت زدایی



 

تأثیر قطعی معدل بر کنکور لغو شود
مهر- سخنگوی کمیسیون آموزش 
و تحقیقات مجلس شورای اسلامی 
 از رئیس جمهــور خواســت مصوبه 
تأثیر قطعــی معدل بر کنکور را لغو 

کند.
 احسان عظیمی راد گفت: ملت بزرگ 
ایران مقتدرانه و تــا ابد از مبارزات 
جبهه حــق علیه باطل دفاع خواهد 
کرد. از مســئولان کشــور خواستار 
پاســخ های بازدارنــده علیــه رژیم 
تروریســتی و جعلی صهیونیســتی 
هستیم. وی بیان کرد: نســل جوان کشور آینده سازان این کشور هستند که به راحتی 
نباید با آینده آنها بازی کرد. اگر تصمیمات نهادهای حاکمیتی در شرایط عادلانه نباشد، 
 نه تنها آینده آنها را خراب می کند، بلکه امید و اعتماد آنها به حاکمیت و نظام را خدشه دار 
خواهد کرد. سخنگوی کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی ادامه داد: 
در شرایطی که باید شورای عالی انقلاب فرهنگی سیاست گذار و تعیین کننده خط مشی 
مســائل فرهنگی و آموزشی کشور باشد، در اقدامی  بی سابقه خود را به جای قوه مقننه 

در قانون گذاری گذاشته است.
وی افزود: این شــورا خود را پاســخگوی هیچ مرجع عمومــی  نمی داند و با دخالت در 
قانونگــذاری به ویژه در حوزه آموزش و فرهنگ، باعث ناامیدی و بی اعتمادی جامعه به 

ویژه نسل دانش آموز و دانشجو شده است.
عظیمی راد تصریح کرد: تصویب تأثیر قطعی معدل و اصرار بر اجرای آن علی رغم اثبات 
ناکارآمدی آن در تحقق عدالت آموزشی، ورود به تعیین سن داوطلبان دانشگاه فرهنگیان 
 که باعث عدم ورود نســل جوان نخبه در مرز استیصال شده، محرومیت دانش آموزان 
در کنکور کارشناســی و اخیراً محرومیت داوطلبان کارشناســی ارشد و احتمالاًً کنکور 
دکتری باعث شــده تا ورود غیرکارشناسانه این شورا را در مسائل غیرمرتبط با وظایف 

آنها شاهد باشیم. 
وی تأکیــد کــرد: انتظار می رود رئیس جمهــور به عنوان رئیس شــورای عالی انقلاب 
فرهنگــی دغدغه و تأکید اعضای کمیســیون آموزش مجلس در نشســت اخیر با وی 
 مبنی بر لغو تأثیر قطعی معدل و افزایش سن داوطلبان دانشگاه فرهنگیان به ۳۰ سال
را مورد توجه قرار دهد. ســخنگوی کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس گفت: وزیر 
علوم در جلســات کمیســیون آموزش قول داد انتخاب رؤسای دانشــگاه ها بر مبنای 
شــاخص های اسلامی و نگاه مدیریت انقلابی باشد که این موضوع هیچ تناقضی با شعار 
وفاق ندارد اما انتصابات این مدت باعث شــده اســت تا جو دانشگاه ها و مجموعه های 

انقلابی آزرده خاطر شود که باید این موضوع رفع شود.
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ایرنا- اســماعیل بقائــی، ســخنگوی وزارت امور خارجه 
دربــاره حملــه ادعایی صورت گرفتــه به مقــر نتانیاهو و 
فضاســازی صهیونیســت ها در این خصــوص، تأکید کرد: 
رژیم صهیونیســتی بر بنیاد دروغ و تحریف واقعیت ها شکل 
گرفته و دروغ پراکنی، رویه جاری و همیشــگی این رژیم و 

سردمداران جنایتکار آن است. 

رســانه های صهیونیســتی از هــدف قــرار گرفتــن محل 
اقامــت نتانیاهو توســط یک پهپاد خبــر داده و گفتند که 
آمبولانس هــای زیادی همراه با نیروهای پلیس در مجاورت 

خانه نتانیاهو مستقر شدند. 
شــبکه ۱۱ رژیم صهیونیستی مدعی شــد که این پهپاد از 
سمت لبنان و پس از پیمودن فاصله ۷۰ کیلومتری بصورت 

مســتقیم محل اقامت نتانیاهو را هدف قرار داد و دود ناشی 
از انفجار آن، از فاصله دور قابل مشاهده بود.

بنیامیــن نتانیاهو، نخســت وزیــر رژیم صهیونیســتی در 
پی حملــه پهپادی بــه اقامتگاهش، در اتهــام زنی جدید 
 خــود ادعا کــرد: عوامــل ایران امــروز تــلاش کردند که 

مرا ترور کنند.

سخنگویوزارتامورخارجه:

 رژیم صهیونیستی بر بنیاد دروغ و تحریف واقعیت ها شکل گرفته است

ایرنــا- محمدباقــر قالیبــاف بیان کرد: شــورای 
همــکاری خلیــج فارس بــه جای آنکه تــوان خود 
را صرف توقف ماشــین جنگی رژیم صهیونیســتی 
کنــد، همچنــان بــه طــرح ادعاهــای بی اســاس 
 دربــاره تمامیــت ارضــی جمهوری اســلامی  ایران

ادامه می دهد.
قالیبــاف افزود: اتحادیه اروپا و برخی از کشــورهای 
تأثیرگــذار در آن اتحادیه، نیز خود را از کشــورهای 
مســتقل و دارای اراده، خود را به بازیگرانی گوش به 
فرمان رژیم صهیونیســتی و توجیه گر نسل کشی آن 

رژیم در غزه و لبنان تنزل داده اند.
وی تصریــح کرد: اتحادیه اروپا و ســایر گزافه گویان 
بداننــد که جزایر ســه گانه ابوموســی، تنب بزرگ و 
تنب کوچک، پاره تن ایران هســتند و کسی جرأت 
نخواهد داشت که خلاف این اصل مسلم اقدامی انجام 
دهد؛ برای موجودیت خودشــان بهتر است که اراده 
ملــت ایران را برای تثبیت این اصل مورد آزمون قرار 

ندهند.
قالیباف افــزود: در این راســتا از دولت می خواهیم 
هرچه ســریع تر مقدمات اجرایی شدن ماده ۶۱ قانون 
برنامه هفتم پیشرفت کشور را برای توسعه  این جزایر 

ایرانی فراهم کند.
   بعد از شهادت ســنوار، حماس زنده و فعال به 

مبارزه ادامه خواهد داد
قالیبــاف گفت: شــهادت قهرمان مبــارزه با ظلم و 
اشغالگری، رئیس دفتر سیاسی حماس یحیی سنوار 

برای هر انسان آزاده ای دردناک است.
رئیس مجلس شورای اسلامی افزود: ایشان عمر خود 
را صرف دفاع از مردم خود و عقب راندن اشــغالگران 

صهیونیست از خاک فلسطین کرد. 
طراحی و اجرایــی کردن عملیــات پیچیده طوفان 
الاقصی یکی از مجاهدت های شــهید سنوار در طول 
عمر ارزشــمندش بود که معادلات امنیتی، نظامی، 

سیاســی و منطقه ای این رژیــم را تغییر داد و ضربه 
 جبــران ناپذیری بــه موجودیت این غده ســرطانی

زد.
وی تأکید کرد: همانطور که با شــهادت سیدحســن 
نصرا... بزرگ، حزب ا... همچنان زنده اســت، خواهیم 
دید بعد از ســنوار نیز حماس، زنده و فعال به مبارزه 

با اشغالگری ادامه خواهد داد.
قالیباف با تســلیت شهادت ســنوار با اشاره به نحوه 
شــهادت وی گفت: تصاویر مبارزه ایشان تا پای جان 
دهها و صدها سنوار و نصرا... در سراسر جهان تربیت 
خواهد کرد و رهایی قدس شــریف را سرعت خواهد 

داد.
  حضور نماینده ایران در منطقه باعث جریان سازی 

بین المللی می شود
رئیــس قوه مقننــه درباره ســفر به لبنــان از تمام 
شــهروندان و مســئولانی کــه به وی بــذل محبت 
داشــتند قدردانی کرد و افزود: ما فراموش نمی کنیم 
که همه  ما سرباز ایران اسلامی هستیم و تأثیرگذاری 
گســترده  این حضور در بیروت به دلیل ویژگی های 
شــخصی نیســت بلکه بــه پشــتوانه  مســئولیتی 
 اســت کــه در نظــام مقــدس جمهوری اســلامی

  داریم. 
ایــن ایران عزیز ماســت که چنان بــزرگ و مقتدر 
است که حضور میدانی نماینده  آن در منطقه، باعث 

جریان سازی در معادلات بین المللی می شود.
رئیس مجلس شورای اســلامی یادآور شد: وظیفه ما 
این بود که پیــام حمایت ملت ســربلند ایران را به 
مــردم لبنان و نیروهای مقاومت ابــلاغ کنیم و پیام 
مظلومیــت و اقتــدار مــردم لبنان را با اســتفاده از 
 ظرفیت های اجلاســیه  مجالس جهان به گوش دنیا 

برسانیم.
قالیباف با بیان اینکه تــوکل به خداوند متعال نقطه 
اتکای اصلی مــردم لبنان رهبر، مســئولان و مردم 

ایران است، تصریح کرد: امروز شکست های راهبردی 
صهیونیســت ها در میدان چنــان کار را بر این رژیم 
ســخت کرده اســت که رو به کشــتار و آواره کردن 

غیرنظامیان لبنان آورده است.
رئیس مجلس شــورای اســلامی تأکید کرد: در کنار 
وظایــف روشــنی که ما مســئولان داریــم از مردم 
مســلمان ایران می خواهم با کمــک به رفع نیازهای 
آوارگان آســیب دیده  لبنان که با حمایتی مثال زدنی 
از حزب ا...، باعث خنثی کردن فشار رژیم شده اند، به 
وظیفه انســانی و دینی خود عمل کنند و با شرکت 
در پویش های ملی مورد تأیید، همچون پویش ایران 
همدل، نام خود را جزو یــاوران موثر جبهه  مقاومت 

ثبت کنند.
  کمیسیون صنایع گزارش نهایی حادثه  معدن طبس 

را به هئیت رئیسه  ارائه کند
رئیس قوه مقننه با اشــاره بــه پایان یافتن مهلت دو 
هفته ای برای تکمیل و ارائه  گزارش حادثه  تأثربرانگیز 
معدن طبس خاطرنشــان کرد: از کمیسیون صنایع و 
معادن تقاضا می کنم گــزارش نهایی را هرچه زودتر 
به هئیت رئیســه  مجلس ارائه کنند تا در سه شــنبه  

نظارتی این هفته مطرح شود.

رئیسمجلسشورایاسلامی:

گزافه گویان، اراده ملت ایران را مورد آزمون قرار ندهند
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رئیسجمهور:

در هر مداخله و نسخه ای برای مملکت باید گروه آسیب پذیر را ببینیم
ایسنا- مســعود پزشــکیان با حضور در آئین 
بیست وهشــتمین دوره روز ملی صادرات، بیان 
کرد: امروز شــاهد هســتیم که صهیونیست ها 
زنان وکــودکان را کشــته و بیمارســتان ها را 
بمبــاران کــرده و مدارس و مجامــع عمومی را 
می زننــد،  برای اینکــه می خواهنــد یک نفر 
 را تــرور کننــد. بعــد از حقوق بشــر صحبت

 می کنند.
وی اضافه کــرد: کدام وجدان بیــداری این را 
می پذیرد که چنین آدم هایی از انسانیت، حقوق 
بشر، آزادی و دموکراســی صحبت کنند؟ حالا 

می گویند اینها تروریست هستند. 
از سرزمین شــان آنها را بیرون کــرده و خانه و 
کاشــانه آنها را ویران کرده انــد، بعد می گویند 
تروریســت هســتید.چرا زنــان و کــودکان را 

می کشید؟
وی در ادامه با بیان اینکه امروز صهیونیســت ها 
در حال کشــتار هســتند و جهان نیز در حال 
تماشــای آنان اســت، گفــت: وحشــیانه ترین 
جنایت هــا را  انجــام می دهنــد و بعد مدعی 
می شــوند که اینها تروریســت هســتند و ما با 
تروریست ها می جنگیم. تعداد آدم هایی که اینها 
کشتند و تعداد ترورهایی که آمریکا و دار ودسته 
آن رسماً در منطقه انجام داده  است، کدام یک با 
این تهمتی که به دیگران درخصوص تروریست 

بودن می بندند، قابل قیاس است.
وی در ادامه بــا یادآوی اینکه ما را در وضعیتی 
قرار دادند که نگذارند ما باهم ایران و کشور خود 

را بســازیم، تأکید کرد: مصمم هستیم که ایران 
خود را بســازیم، اعتقاد و باور من برای ساختن 
ایران حرف امام علی )ع(است. حضرت علی)ع( 
زمانیکه جامعه را طبقه بندی می کند،  می گوید 
هیچ کدام از طبقات نمی توانند پایدار باشند، مگر 
با کمک تاجــران و صاحبان صنعت. اگر ما این 
دیدگاه را باور داشته باشیم کافی است. مملکت 
ما با شــما قوام پیدا می کنــد. ما خود را موظف 
می دانیم تا هــر کاری می توانیم انجام دهیم تا 

موانع را از سر راه شما برداریم.
وی ادامه داد: ما ســفرهای خارجی داریم. بارها 
اعلام کردم که اتــاق بازرگانی اعلام کند ما چه 

بگوییم تا بســتر برای شما فراهم شود. به عراق 
و قطر و ترکمنســتان رفتیم در همه این سفرها 
نظر شما را پرسیدیم تا بستر برای فعالیت شما 

را فراهم کنیم.
رئیس جمهور خاطرنشان کرد: یکی از معضلات 
ما هدف گذاری های مختلف است. به عنوان مثال 
مــا در مجلس مصوب می کنیم تا به جوانان وام 
ازدواج داده شــود و یا  وام فرزندآوری پرداخت 

شود، اما منابع آن را نمی بینیم. 
بانک ها چگونه ناتراز شــدند؟ علت آن مصوباتی 
اســت که ما در مجلس گذاشتیم. تعهداتی که 
مجلس بــه گردن دولت ها گذاشــته با واقعیت 

همخوانی ندارد.
وی ادامــه داد: از یک طرف دولــت بدهکار با 
ناترازی در بانک ها و صندوق ها درســت کردند، 
بعد می گوینــد حل کنید. ما اول باید بدانیم در 

کجا هستیم. 
ما در حال جنگ هستیم. جنگی که این نامردها 
بر ما تحمیل کرده و روز به روز شــرایط را بدتر 
می کنند. امروز جنگ موشک نیست، بلکه جنگ 

اندیشه و تولید است.
پزشــکیان تأکیــد کرد: مــا مصمــم و معتقد 
 هســتیم که به هر شــکل بســتر را برای شما

فراهم کنیم.
 بارها گفتــم ما به عنوان پزشــک وقتی عمل 
می کنیــم یک عوارضــی دارد که بایــد درد و 
رنج را تحمل کــرد. مداخلات اقتصادی و ارزی 
ما یکســری عوارضی در گروه و دسته ای ایجاد 

خواهد کرد.
وی همچنین تصریح کرد: دغدغه ما گروه هایی 
است که ممکن است تصمیمات ما آنان را به زیر 
خــط فقر ببرد. ما موظف هســتیم آنها را دیده 
و اجــازه ندهیــم صدمه ببینند. هــر مداخله و 
نسخه ای که برای مملکت می نویسیم باید گروه 

آسیب پذیر را ببینیم.
رئیس جمهوری در ادامه خاطرنشان کرد: ما در 
تمام مســائل و در دولت آماده ایم با شما جلسه 
بگذاریم. با شــما بنشینیم و مشکل شما را حل 
کنیم. جلسه با شــما به منزله وقت تلف کردن 
نیســت. مــا آماده ایم هر هفته و هــر روز وقت 

بگذاریم تا تولید ما رشد کند.
وی بــا تأکید بــر اینکه به دنبــال حذف موانع 
هستیم، خاطرنشــان کرد: اما سیل صدمات آن 

ممکن به یک عده آسیب بزند.
 بایــد عــوارض را درنظــر گرفت. بــه عنوان 
یــک باور مــا در جنگ هســتیم. اقتصاددان ها 
و تولیدکننــدگان و صادرکننــدگان مــا خط 
 مقدم جنگ هســتند، باید از آنها پشــتیبانی و

 حمایت کنیم.
پزشــکیان ادامه داد: یک تعامــل و هماهنگی 

خوبی بین قوا وجود دارد.
 ما قرار نیســت کســی را محکــوم کنیم. همه 
باهم کاری کردیم که به اینجا رســیده، اکنون 
 باید دســت به دســت هم دهیم تا به ســمت

پیشرفت برویم.
وی همچنیــن خاطرنشــان کرد: باید دســت 
به دســت هم دهیم تا یک ایران قوی بســازیم 
تــا یک عده تازه ســربرآورده نتواننــد برای ما 
قیافه بگیرند. ایرانی ها بــرای ایران هر کاری از 
دستشان بربیاید انجام می دهند. ما نیز هر کاری 
از دستمان بربیاید در خدمت شما خواهیم بود. 

تا آخر با شما هستیم و خواهیم جنگید.
رئیس جمهــوری در ادامــه گفــت: وضعیت را 
شــما می دانید. نامردها روز بــه روز می خواهند 
وضعیت را برای ما بدتر کنند. اما فرصت زیادی 
در اوراســیا، شــانگهای، بریکس و در تعامل با 
همســایگان خود داریم. ما دست به دست هم 

داده و با قدرت پیش خواهیم رفت.

نائبرئیسمجلسشورایاسلامی:
گزارش تفریغ بودجه ۱۴۰۲ 

اواسط آبان به مجلس ارائه می شود

مهر- نائب رئیس مجلس شــورای 
اســلامی  گفت: قرار اســت تا ۱۵ 
آبان مــاه گــزارش تفریــغ بودجه 
به مجلس شــورای  ســال ۱۴۰۲ 

اسلامی ارائه شود.
بابایــی  اعلام   حمیدرضــا حاجی 
کرد: طبق گفته کمیســیون برنامه 
و مجلس شــورای اسلامی، گزارش 
شــرکت های دولتی از سوی دیوان 
محاســبات تهیه و به مجلس ارائه 

شده است. 

عضوکمیسیونصنایعومعادنمجلس:
قانون واردات خودرو باید اجرا شود

مهر-عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس نسبت به عدم اجرای 
قانون واردات خودرو انتقاد کرد و خواستار اجرای این قانون شد.

 علی حدادی گفــت: موضوع واردات خودرو مصوب مجلس شــورای 
 اســلامی و تبدیــل به قانون شــده اســت، امــا در اجــرای آن تعلل 

می شود.
وی بیان کرد: چرا تاکنون به طور کامل این قانون اجرا نشــده است و 

علت تعلل در اجرای این قانون چیست؟
عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس شــورای اسلامی گفت: اجرا 
نشــدن قانون واردات خودرو برخلاف قانون اســت. امروز رئیس بانک 
مرکزی و دیگر مسئولان ذیربط به کمیسیون صنایع مجلس می آیند تا 

در این مورد توضیح دهند.

کلیات طرح اصلاح قانون 
نظارت بر رفتار نمایندگان تصویب شد

تسنیم- کلیات طرح اصلاح موادی از قانون نظارت بر رفتار نمایندگان 
مورد بررسی قرار گرفت.

پس از اســتماع نظــرات موافقان و مخالفان، نماینــدگان با ۱۵۴رأی 
موافــق، ۶۱ رأی مخالــف و ۵ رأی ممتنع از مجمــوع ۲۳۲ نماینده 
حاضــر، با کلیات این طرح موافقت کردنــد. این اقدام به منظور بهبود 
 نظارت بر رفتار نمایندگان و افزایش شــفافیت در عملکرد آنها صورت 

گرفته است.

فرماندهنیرویدریاییارتش:
امنیت شمال اقیانوس هند

 را ارتش و سپاه  برقرار کردند

دریایی  نیروی  فرمانده  ایســنا-
ارتش جمهوری اسلامی ایران گفت: 
جمهوری اســلامی ایران مسئولیت 
دو کمیته امنیت دریایی و اقدامات 
بشردوســتانه آیونز را بر عهده دارد 
و بــه درســتی در حــال انجام آن 

هستیم.
 شــهرام ایرانــی، فرمانــده نیروی 
جمهــوری  ارتــش  دریایــی 
حاشــیه  در  اســلامی ایران، 

 )۲۰۲۴ IMEX( ۲۰۲۴ برگــزاری  رزمایش مرکب دریایــی آیونــز
اظهــار داشــت: بــه برکت انقــلاب اســلامی  و خون پاک شــهدای 
عزیزمــان، جمهوری اســلامی ایران به عنوان متولــی امنیت اقیانوس 
 هنــد، رزمایــش مرکب دریایــی آیونــز را در شــمال اقیانوس هند 

برگزار می کند.
وی با اشــاره به حضور نمایندگان کشورهای مختلف در این رزمایش 
گفــت: تعدادی از کشــورهای عضو آیونز به صــورت حضوری با اعزام 
یگان های شــناوری و ناظــر و برخی دیگر به صورت بــر خط در این 
 رویــداد مهــم مرتبط با امنیــت تجــارت دریایی و اقتصــاد جهانی 

حضور دارند.
فرمانده نیروی دریایی ارتــش ادامه داد: قطعا در این رزمایش تجارب 
قابــل توجهی را بــه اعضاء منتقــل خواهیم کرد که این بخشــی از 

برنامه های ابداعی جمهوری اسلامی ایران است.
ایرانی همچنین افزود: نیروی دریایی ارتش و ســپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی، امنیت شمال اقیانوس هند را برای کشتیرانی و ناوگان تجاری 
کشور برقرار کرده اند و با اقتدار شــاهرگ اقتصادی کشور فعال است. 
همچنیــن به تمامی شــناورهایی که در این محدوده تــردد دارند، در 

صورت درخواست کمک و یاری خواهیم رساند.
وی تأکید کرد: حضور ما در دریاها به خودی خود امنیت آفرین اســت 
و به لطف خداوند متعال، خطوط کشتیرانی در امنیت کامل قرار دارد.
فرمانــده نیــروی دریایــی ارتــش جمهــوری اســلامی ایران گفت: 
جمهــوری اســلامی ایران مســئولیت دو کمیتــه امنیــت دریایــی 
 و اقدامــات بشــر دوســتانه آیونــز را بر عهــده دارد و به درســتی 

در حال انجام آن هستیم.

عضوکمیسیونامنیتملیمجلس:
امکانات دفاعی ما 

در عمل چشم ها را خیره خواهدکرد

باشــگاهخبرنگارانجوان- اســماعیل کوثــری، نماینده مجلس 
و عضــو کمیســیون امنیــت ملــی و سیاســت خارجــی مجلس با 
 اشــاره به ســامانه تــاد آمریکا مســتقر در ســرزمین های اشــغالی 
رژیم صهیونیســتی بیــان کرد: آمریــکا اروپا و اســرائیل همواره کار 
خــود را با جنگ روانی پیش برده اند و ســپس موضــوع مدنظر خود 
را چنــان بزرگ جلــوه کردند کــه بتوانند همــه را از رویایی با خود 
فــراری دهنــد در حالی که این هــم صرفا یک سیســتم  ضدهوایی 
 ســاده اســت و اینگونه نیســت که بگوییــم می توانــد حریف همه 

موشک ها باشد.
وی ادامــه داد: دربــاره گنبد آهنین هم شــاهد بودیم کــه چه جار 
و جنجال هایــی بــه راه انداختنــد امــا در عمل دیدیم کــه به جای 
گنبــد آهنیــن حتــی آبکش آهنیــن هم نداشــتند و آنقــدر ضربه 
 خوردنــد کــه بعــد از حمله ایــران حتی حرفــی از گنبــد آهنین 

هم زده نشد.
کوثری افزود: این مســائل در زمان های درگیری طبیعی است که این 
جنگ روانی را به راه بیندازند. متاســفانه برخی از رســانه های ما نیز 
نا آگاهند و برخی نیز متاســفانه گوششــان به دهان دشــمن است و 
حرف های آنهــا را بزرگ می کنند و در نهایت هیولایی از دشــمن به 
مردم نشــان می دهند. در حالی که واقعیت اینگونه نیست این نیز یک 
ضدهوایی اســت که برای ما هیچ مشکلی در جهت زدن تل آویو ایجاد 

نمی کند.
عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس درباره وضعیت 
دفاعی کشــورمان نیز خاطرنشــان کرد: ما امکاناتی داریم که در عمل  
 چشم ها را خیره خواهد کرد. به لطف خدا امکانات دفاعی ما به گونه ای 

است که می توانند به خوبی از فضای کشور دفاع کنند.

وزیرامورخارجه:

 به هر اقدام اسرائیل پاسخ مشابه می دهیم
ایسنا-وزیر امور خارجه ایران در واکنش به تنش آفرینی های 
رژیم صهیونیســتی علیه ایران خاطرنشان کرد: ما تمام اهداف 
در اســرائیل را شناســایی کرده ایم، معطل نمی کنیم اما عجله  

هم نمی کنیم.
سید عباس عراقچی، وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران 
که طی روزهای گذشته در ترکیه حضور داشت، در گفت وگو با 
یک شبکه ترکیه ای، به رژیم صهیونیستی درباره هرگونه حمله 

به ایران هشدار داد.
عراقچی که با شــبکه NTV گفت وگو می کرد، درباره شهادت 
»یحیی السنوار«، رئیس دفتر سیاسی جنبش حماس و اینکه 
در این شرایط سرنوشت مذاکرات آتش بس به چه سمت وسویی 
خواهد رفت، گفت: به شــهادت رســیدن یحیی سنوار موجب 
توقف فعالیت های حماس نخواهد شد. علاوه بر موجب تقویت 
انگیزه جوانان فلســطینی و این جنبش می شــود و حماس با 

تجربیاتی که دارد قوی تر از قبل راه خود را ادامه می دهد.
او دربــاره اینکه آیا ایران برای حمله احتمالی اســرائیل آماده  
است، به عملیات »وعده صادق ۲« اشاره و اظهار کرد: اقدامی که 
ایران انجام داد، برای دفاع از خود بود و ما برای پاســخ آماده 
هســتیم و هر اقدامی  را به طور مشــابه پاسخ می دهیم. ایران 
برای تمام احتمالاتً آماده اســت،  ما تمــام آمادگی ها را برای 

مقابله با این حمله انجام داده ایم. 
عراقچــی همچنین درباره تهدید رژیم صهیونیســتی به حمله 
تأسیسات هسته ای ایران و اینکه خط قرمز ایران چیست، ابراز 
داشت: اساســا هر حمله ای خط قرمز ماســت و به هیچ وجه 
بی پاسخ نمی ماند؛ در واقع هر طور که رژیم صهیونیستی حمله 
کند، مشابه آن جواب می دهیم. معطل نمی کنیم اما عجله هم 
نمی کنیم. اسرائیل پاسخ متناســب به هر حمله علیه ایران را 

دریافت خواهد کرد.
رئیس دستگاه دیپلماسی ایران با اشاره به حمله و پاسخ اخیر 
ایران به جنایت ها و اقدامات رژیم صهیونیستی نیز تأکید کرد: 
موشک های ایران که به اهداف مورد نظر خود اصابت کرد تنها 
مراکز نظامی را مورد هدف قرار داد. ما به تأسیســات اقتصادی 
یا غیرنظامی )رژیم صهیونیســتی( حملــه نکردیم. اکنون همه 
اهداف خود را در آنجا شناســایی کرده ایم و حمله مشــابه به 

اهداف آنها انجام خواهد شد.
  انتقال پیام بین ایران و آمریکا ادامه دارد

عراقچی در پاســخ به سوالی مبنی بر گفت وگو و مذاکره میان 
ایران و آمریکا هم خاطرنشــان کرد: هیچ مذاکره ای بین ایران 
و آمریکا وجود ندارد، طبیعی اســت پیام هایی از طریق برخی 
کانال های ارتباطی رد و بدل می شــود اما این پیام ها به معنای 

مذاکره نیست. 
وزیر امــور خارجه ایــران تصریح کرد: اینکه میــان آمریکا و 
اســرائیل چه می گذرد را نمی دانیم اما می دانیم که آمریکا به 
اسرائیل کمک می کند و اگر حمله ای از طرف اسرائیل صورت 

بگیرد از سوی آمریکا کمک شده است. 
  اگر آمریکا اراده سیاســی داشت، می توانست اسرائیل را 

متوقف کند
او در ادامه اظهار داشــت: اســرائیل بــدون کمک های آمریکا 
نمی توانــد به حیــات خود ادامه دهــد. در لبنــان و غزه نیز 
همین طــور از ســلاح های آمریکایی اســتفاده می شــود، اگر 
واشــنگتن اراده سیاســی واقعی داشــت، می توانست جلوی 

حملات را بگیرد و اسرائیل را متوقف کند. 
عراقچی با بیان اینکه برای ما »آمریکا متحد صهیونیست هاست«، 
گفت: اگر جنگ گســترده ای در منطقه اتفــاق بیفتد، آمریکا 
به این جنگ کشــیده می شــود. ما این را نمی خواهیم. جنگ 
می تواند به کشــورهای خلیج فارس هم ســرایت کند و هنوز 
هم با قطعیت می گویم که فرصت برای دیپلماسی وجود دارد. 
رئیس دســتگاه دیپلماســی درباره گفت وگوها و مذاکراتی که 
در مصر و یا در ترکیه داشــته است نیز اظهار کرد: جنایت های 
اســرائیل در غزه و لبنان از موضوعاتی است که باید به آن فکر 

کرد. در این مســائل دیپلماســی کمک کننده و مهم است و 
برقراری آتش بس از ســوی رژیم صهیونیستی یک ضرورت به 

شمار می رود.
وزیر امور خارجه ایران همچنین درباره کشیده شدن جنگ در 
ســوریه نیز اظهار کرد: جنگ در غزه و لبنان احتمالاً می تواند 

در سایر نقاط و یا در سوریه نیز کشیده شود. 
   دیدگاه های ایران و ترکیه به یکدیگر نزدیک است

او درباره روابط ایران و ترکیــه نیز گفت: ایران و ترکیه روابط 
بسیار قوی دارند و بر اساس این روابط عمل می کنند، موضوع 
فلســطین یکی از موضوعات مشــترک میان ۲ طرف است که 
آن را پیگیری می کنند، روابط تجاری و اقتصادی دو طرف در 

حال افزایش است. 
عراقچی افزود: در دیدارهایی که با رئیس جمهور و وزیر خارجه 
ترکیه داشــتیم، در مورد پلتفرم ۳+۳ رایزنی شد. دیدگاه های 
ما به یکدیگر نزدیک اســت و هر دو به صلــح در این منطقه 

فکر می کنیم.
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بازدیــد رئیــس کمیتــه محرومیت زدایی و ناظر شــورا در ســطح منطقه ۹، 
شــهردارمنطقه و یاوران شــورا از پروژه های فعال در سطح منطقه که نشان از 

توسعه با رویکرد پاسخگویی به نیازهای این منطقه است، صورت گرفت.
در ادامه این بازدید شــهردار منطقه ۹ از اجرای پروژه ها بر اساس نیازهای شهر 

و شهروندان خبر داد.
شاهد جهش عمرانی در شهرداری منطقه ۹ هستیم 

عضو ناظر شــورا در شــهرداری منطقه ۹ با بیان اینکه شاهد جهش عمرانی در 
شهرداری منطقه ۹ هســتیم، گفت: در منطقه ۹ شهرداری شیراز تعداد زیادی 
پروژه و ریزپروژه در حال اجرا است که با تکمیل آنان گامی مهم در ارتقای سطح 

کیفی زندگی شهروندان برداشته شده است.
ســیده مریم حســینی با اشاره به اقدامات انجام شــده در شهرک سامان که از 
شــهرک های محروم شیراز اســت، اظهار کرد: اقدامات شــهرداری در شهرک 
ســامان قابل توجه و چشــمگیر اســت که از جمله این اقدامــات می توانیم به 
اجرای زیرسازی، کانیواگذاری، روکش آسفالت و همچنین احداث پارک و سالن 

ورزشی اشاره کرد.
وی با اشــاره به ظرفیت ایجاد شــده در حاشــیه رودخانه چنار راهدار و اراضی 
زیــادی که در این منطقه وجود دارد، گفت: همچنین پارک بزرگی در حاشــیه 
رودخانه چنار راهدار با اعتبار ۲۲ میلیارد تومان در حال احداث اســت که تاثیر 

به سزایی در پیشرفت منطقه خواهد داشت. 
حسینی با بیان اینکه در احداث پارک ها به همه اقشار جامعه توجه داریم تا همه 
 شهروندان بتوانند از این خدمات بهره ببرند، گفت: احداث پارک ها در منطقه ۹

شــهرداری شــیراز با رویکرد خانواده و کودک محوری در حال اجراست که به 
صورت تخصصی توجه ویژه ای به مادران و کودکان شده است. 

عضو ناظر شــورا در منطقه ۹ شــهرداری شــیراز با اشــاره به اینکه ورزش در 
پیشگیری از بروز مشکات ســامت روان و بهبود کیفیت زندگی افرادی نقش 
بسزایی دارد، اظهار کرد: عملیات عمرانی احداث چهار ورزشگاه بزرگ در سطح 
منطقه در حال اجرا اســت تا اوقات فراغت شــهروندان را بــه صورت مطلوب 
پر کنیم. حســینی با اشــاره به اینکه ورزش نقش قدرتمندی در ارتقای سطح 
کیفیت شهروندان دارد، گفت: به دنبال احیای ورزش های سنتی در این منطقه 

نیز هستیم به گونه ای که ورزش جزیی جدانشدنی از زندگی شهروندان شود. 
  اجرای پروژه ها بر اساس نیاز شهروندان است  

وی در ادامه با اشــاره به اینکه تمام پروژه هایی که در این منطقه اجرا می شود 
بر اســاس نیازهای شــهروندان و در نظر گرفتن نظرات یاوران شورا و همچنین 
بر اســاس مطالعه و پژوهش انجام می شود، گفت: این پروژه ها با در نظر گرفتن 
اولویت محرومیت زدایی و ارتقای سطح کیفی زندگی شهروندان وارد فاز اجرایی 
می شــوند که این برنامه ها شامل مطالعه، برنامه زمان بندی و اقدامات عملیاتی 
است. حسینی در ادامه با اشاره به اینکه شهردار منطقه و تیم اجرایی همراه شان 
هماهنگی بســیار خوبی با دستگاه های اجرایی دارند، افزود: این موضوع موجب 

تسریع در اجرای پروژه ها شده است. 
عضو ناظر شورا در شهرداری منطقه ۹ شیراز بیان کرد: اجرای به موقع پروژه ها 
همراه با کیفیت مطلوب، موجب بهبود زندگی شــهروندان و کاهش مشــکات 

مردم بویژه در محات می گردد. 
حســینی با بیان اینکه به دنبال ارائه توزیع عادلانه خدمات در سطح شهرداری 

منطقه ۹ هســتیم، گفت: رضایت شــهروندان با توســعه پایدار و توزیع عادلانه 
خدمات شــهرداری میســر می شــود و این موضوع برای ما از اهمیت بسزایی 
برخوردار اســت. وی با اشاره به این مطلب که تاش ما در جهت احیای هویت 
در برخی از محات اســت، افزود: زمانی که بتوانیم هویت محات را احیا کنیم 

در واقع گامی بلند در جهت حفظ منابع شهر برداشته ایم.
  ۷۰ریزپروژه با اعتبار ۷۵۰میلیارد تومان 

 عبدالصالح رســتم زاده با ارائــه آمار و ارقامی افزود: بودجه عمرانی شــهرداری 
منطقه ۹ در ســال 1403 معادل 588 میلیارد تومان است که متقاضی افزایش 

آن به 6۹0 میلیارد تومان در قالب متمم هستیم.
او از منطقه ۹ به عنوان یکی از کانون های مهم سازندگی در کانشهر شیراز یاد 
کرد و بیان داشــت: تعداد 70ریزپروژه با اعتبار 750میلیارد تومان قرارداد منقد 

شده و امیدواریم تا پایان سال این رقم به یکهزار میلیارد تومان برسد.
وی با تشــریح یکی از طرح های مهم عمرانی در ســطح منطقه ۹ گفت: احداث 
پــارک طاییه به مســاحت 3۲هزار مترمربــع یکی از مهمتریــن و بزرگترین 
پروژه ها در سطح این منطقه است که نقش ارزنده ای در ارتقای کیفیت زندگی 
شــهروندان ایفا می کند. رستم زاده با اشــاره به برطرف سازی مشکاتی که در 
راســتای اجرای این پروژه عمرانی قرار داشــت، افزود: پیمانــکار این پروژه از 
اهلیت لازم برخوردار نبود و به همین دلیل از طریق کمیسیون ماده 38 خلع و 
 پیمانکار جدید برای تکمیل عملیات های باقیمانده به ارزش 1۲5 میلیارد تومان 

انتخاب شد.
وی مدت زمان اجرای پروژه پارک طاییه را 16 ماهه اعام کرد و بیان داشــت: 

امیدواریم این پروژه در شهریورماه 1404 به بهره برداری برسد.
 اجرای  پروژه های ایمن سازی 

 شهردار منطقه ۹ یکی از نیازهای اساسی این منطقه را اجرای پروژه های ایمن سازی
برشمرد و خاطرنشان کرد: در مجاورت بوستان طاییه،  عملیات ایمن سازی و 

اصاح قوس رودخانه چنارراهدار طی دو قرار داد 13میلیارد تومانی در دســت 
انجام اســت و طی آن عملیات دیوارگذاری به طول هفتصد متر و ارتفاع ۹متر 

انجام می شود.
 وی از عزم راسخ به منظور ایمن سازی معابر خبر داد و افزود: عاوه بر ایمن سازی

رودخانــه چنارراه دار، عملیات دیوارگذاری در خیابان های گل محبوبه و ســایر 
مناطق حادثه خیز صورت می گیرد. 

این مقام ارشد شهرداری شــیراز از بررسی های کارشناسی به منظور شناسایی 
مناطق پرخطر و آبگیر در فصــل بارندگی خبر داد و افزود: با اجرای پروژه های 
لوله گذاری امیدواریم با مشکلی در این زمینه در فصل بارندگی روبه رو نباشیم.

  بیشترین حجم صدور پروانه 
وی با تشــریح دلایل استقبال شهروندان از منطقه ۹ شهرداری بیان داشت: این 
منطقه در ســال گذشــته بیشــترین حجم صدور پروانه به لحاظ تعداد و متراژ 
را به خود اختصاص داده و این به معنای رغبت گســترده شــهروندان به انجام 

پروژه های عمرانی و اثرگذاری آنها است.
  رســتم زاده با اشــاره به طرح های جمعیت شناســی که در دســتور کار قرار 
گرفته افزود: بیش از ۲05هزار نفر در ســطح منطقه ۹ شهرداری شیراز ساکن 
هستند و بخش زیادی از آنها را اقشار نوجوان و جوان تشکیل می دهند که باید 
برنامه ریزی های لازم برای پاسخگویی به نیازهای آنها را در دستور کار قرار داد.

 شهردار منطقه ۹ با تشریح برخی از پروژه های عمرانی در حوزه سامت  نشاط افزایی 
شــهروندان گفــت: عملیــات اجرایی تعداد چهار ســالن ورزشــی بــا اعتبار 
300میلیارد تومان در دســتور کار اســت که فرآیند ســاخت و ساز سالن های 
شــهرک ســامان و امام حســین »ع« آغاز شــده و مابقی در مرحله گزینش 
 پیمانکار اســت و پروژه های شــهرک های رضوان و ســبحان طی ماه آینده به 

سرانجام می رسد.
وی با تقدیر از حمایت های شــورای اسامی شهر و شهردار کانشهر شیراز ابراز 

امیدواری کرد با بهره برداری از بوستان ها و  مجموعه های ورزشی شاهد نشاط و 
شادابی جامعه به همراه رکود آسیب های اجتماعی باشیم.

وی پاســخگویی به نیازهــای روحی و روانی خانــواده را پراهمیت ارزیابی کرد 
و بیان داشــت: راهکارهای مختلفی به منظور نشــاط افزایی جامعه در دستور 
کار شــهرداری منطقه ۹ قرار گرفته کــه از مهمترین آنها می توان به فضایی به 

مسحات ۲0هکتار در قالب پارک ها و بوستان ها اشاره کرد.
 ۱۳پارک با مساحت ۲۸هکتار

شهردار منطقه ۹ در این رابطه افزود: عملیات طراحی و احداث بیش از 13پارک 
به مســاحت ۲8هکتار آغاز شده و امیدواریم تا شهریورماه سال آینده تمام شود 

و بهره بردرای برسد.
این مقام ارشد شهرداری شیراز با تشریح برخی از این پروژه های عمرانی که در 
حوزه فضای سبز به بهره برداری می رسند، بیان داشت: فاز دوم بوستان خانواده، 
پارک کودک، پارک مادر و کودک، پارک طاییه به مساحت 3۲هزار مترمربع و 

عملیات عمرانی تعداد زیادی از بوستان ها در حال پیشرفت است.
 رســتم زاده در بخــش دیگــری از ســخنانش گفــت: همــکاری خوبــی 
 فیمابیــن شــهرداری منطقه ۹ و ســازمان ســاماندهی مشــاغل شــهرداری 
 شــیراز در راســتای احداث بزرگتریــن بازارچه شــیراز در میــدان قهرمانان

آغاز شده است.
او با تشــریح جزییاتی از این پروژه گفت: زمینی به مســاحت 5هزار مترمربع از 
سوی شــهرداری منطقه ۹ تأمین شــده و عملیات طراحی آن در حال تکمیل 
اســت. شهردار منطقه ۹ با تشریح برخی از پروژه های عمرانی که در این منطقه 
از کانشــهر شیراز به بهره برداری می رسند، بیان داشت: در خیابان شهید پوریا 
قاسمی پروزه های زیرسازی، روفوژ وسط،اجرای شبکه آب های سطحی و آسفالت 
به وسعت هشــت هزار مترمربع انجام شده است. همچنین لوله گذاری آب های 
ســطحی، جابجایی شــبکه برق، لبه گذاری و پیاده راه ســازی در خیابان شهید 
رضایی به همت شــهرداری منطقه ۹ در حال انجام اســت و پس از آن نوبت به 

احداث طرح ترافیکی در این محور می رسد.
وی در ادامه از اختصاص بودجه برای طرح های تملک خبر داد و افزود: با اجرای 
پروژه های محرک توســعه به دنبال افزایش کیفیت زندگی شــهروندان و ایجاد 

ارزش افزوده هستیم.
به گفته این مقام مســئول، منطقه ۹ شــهرداری شــیراز در زمینه پیاده راه با 
کمبودها و محرومیت هایی روبرو اســت.  به همین دلیل بسترسازی پیاده روها 
در رأس برنامه هــای عمرانــی قرار گرفت که نتیجه آن مُهــر پایان بر پیاده راه 

خاکی بوده است.
شــهردار منطقه ۹ از شــهروندان خواســت تا در پروژه های عمرانی مشارکت 
بیشــتری با مدیریت شهری داشــته باشند و اظهار داشــت: در سنوات آتی با 
افزایش بودجه عمرانی شاهد روسازی پیاده روها در مقیاس گسترده تری خواهیم 
بود. همچنان که در سال جاری اعتباری معادل ۲0 میلیارد تومان منجر به عقد 

قرارداد برای پیاده روسازی و بسترسازی به متراژ 3۲هزار مترمربع شده است.
رســتم زاده با اعام این خبــر که تعداد 5 پیمانکار به صــورت متداوم عملیات 
زیرســازی و احداث پیاده روها را بر عهده دارند، اظهار داشت: این عملیات های 
عمرانی به صورت متوازن در میان تمامی شــهرک های ســطح منطقه ۹ انجام 

می پذیرد.
وی در بخش پایانی سخنانش از برپایی میزهای خدمت و ماقات های عمومی به 

صورت هفتگی خبر داد.

حســین علی امیری در جمع نمایندگان استان 
فارس ضمن تبریک و تســلیت شــهادت یکی 
از فرماندهان بســیار مقتــدر و کم نظیر جبهه 
مقاومت، شــهید یحیی الســنوار گفــت: قطعاً 
این شــهید یک اســوه و معیار و میزانی برای 
مجاهــدان عصر خــودش قــرار خواهد گرفت 
 چراکه این مجاهدان پرورش یافته مکتب اسام

هستند.
اســتاندار فارس ضمن اینکه از خداوند متعال 
خواستار درجات این شهید عزیزهستم، در ادامه 
افزود: قطعاً با رفتن این قبیل قهرمانان هیچگاه 

پرچم مقاومت بر زمین نخواهد افتاد.
امیــری در بخش دیگر ســخنان خــود اظهار 
داشــت: اگــر ایــن مســئولیت را پذیرفته ام 
دِیــن و جبــران محبــت  ادای  بــه ســبب 
 مــردم فارس بــوده اســت بنابرایــن معتقدم 
اســتاندار باید در ساختارهای قانونی دیده شود 
و هرکاری باید از مســیر قانونــی و صحیح آن 

انجام گیرد.
نماینــده عالــی دولت در فــارس تصریح کرد: 
آمده ام تــا به عنوان وکیــل و نماینده نوزدهم 
مردم شریف فارس در حاکمیت، به مردم شریف 
فارس خدمت کنم پس انتظــار و توقع دارم با 
هم و در کنار هم برای رسیدن فارس به جایگاه 

حقیقی خود تاش کنیم.
 وی بــا تأکید بر اینکه همه به دنبال خدمت به 
مردم و توســعه فارس هستیم، به ظرفیت های 
منحصربه فــرد فارس و چالش هــای موجود در 
اســتان اشــاره کرد و افزود: تاریخچه تحولات 
اســتان را مطالعه کرده ام، امــروز با چالش ها و 
مشکاتی مواجه هســتیم که امیدوارم با توجه 
بــه ظرفیت های متعدد و بی نظیر فارس بتوانیم 
بــا وفاق مجلــس و دولت بویــژه حمایت های 

مــردم عزیز و همه شــهروندان فارســی فارغ 
را  آنــان  سیاســی،  ذوق هــای  و  نگاه هــا   از 

مرتفع کنیم.
امیــری با تأکید بر اینکه نقــش نمایندگان در 
توسعه استان، مهم و غیرقابل انکار است، تصریح 
کرد: همه در خدمت نظام جمهوری اسامی ایران 
هستیم پس کمک و همراهی نمایندگان مردم 
در مجلس شــورای اســامی واقعیتی است که 
 برای رفع موانع و مشــکات فارس شبانه روزی 

تاش کنیم.
 وی  بــا بیان اینکه با گفتمان رئیس جمهوری، 
اســتان را اداره خواهیم کرد و بر اســتفاده از 
همه گروه ها و جریان های سیاســی معتقدیم، 
تصریح کــرد: باید با واقعیت هــا پیش برویم و 
اگر همدلی و همراهی نداشــته باشیم کارهای 
کشــور پیش نمی رود. پــس در حکمرانی باید 
همــه دیــده شــوند و حتی در جهت آشــتی 
 کســانی که با صندوق انتخابــات قهر کردند، 

برنامه ریزی کنیم.
 استاندار فارس ضمن اینکه در مدیریت اجرایی 
اســتان نگاه سیاسی و جناحی نداریم و از همه 
ظرفیت هــا اســتفاده خواهیم کــرد، افزود: در 
مناسبات انســانی هیچ مرزی را نمی شناسم و 
اقتضای عدل در مدیریت این است که به انصاف 

و عدالت برخورد کنیم. 
 وی بــه تأکیــدات مقــام معظــم رهبری در 
انتصابات اشــاره کــرد و گفــت: در انتصابات 
فرمانداران، بخشــداران و مدیــران به مدیران 
توانمند، پرتاش، پاکدست، مؤمن، فسادستیز، 
انقابــی البته معتقد بر گفتمــان و برنامه های 

رئیس جمهور نیاز داریم.
نماینــده عالی دولــت در فارس بــر ضرورت 
تبدیــل فارس به یک کارگاه ســازندگی بزرگ 

تأکید کرد و یکــی از زمینه های حضور بخش 
خصوصی در استان و سرمایه گذاری در فارس 
را، وفاق و همدلــی دولت و مجلس عنوان کرد 
و ادامه داد: پروژه های پیشــران و بزرگ فارس 
یک موقعیت و گام اساســی و مهم در توســعه 
و جهش اســتان اســت که باید با راهکارهای 
 مناســب برای به سرانجام رســیدن آنها، با هم 

تاشکنیم.
وی در پایان حاکمیت قانون را مورد توجه قرار 
داد و آن را یک احساس عمومی دانست و افزود: 
بایــد حاکمیت قانون مورد توجــه قرار  گیرد و 
این مهم محقق نمی شــود مگر با همکاری همه 
دستگاه های اجرایی، قضایی، نظامی  و بخصوص 
مجلس و دولت، تا ضمن  ایجاد آرامش در فضای 
 اســتان، معیشــت مردم بهبود و توسعه استان 

رقم بخورد.
 امیــری در این نشســت همچنین به ضرورت 
ارتقاء شاخص های بودجه از طریق پیگیری های 
ملــی، عدالت در توزیــع اعتبــارات و تکمیل 

طرح های نیمه تمام نیز اشاره کرد.
در این جلسه که در فضایی دوستانه و صمیمی 
 برگزار شــد، نمایندگان مجلــس نیز دیدگاه ها 
 و انتظارات خــود را از اســتاندار فارس مطرح

کردند.

استاندار فارس در جمع نمایندگان استان فارس تأکید کرد:

تلاش برای رسیدن فارس به جایگاه حقیقی خود
شهردار صدرا خبر داد: 

پیگیری منطقه بندی شهری
 و ارتقای واحد آتش نشانی به سازمان

 

مجتبی پارســایی، شــهردار و 
توســعه  معاون  منصورآبادی، 
انســانی  منابــع  و  مدیریــت 
روحی،  بــا  صدرا  شــهرداری 
مدیرکل دفتر نوسازی و تحول 
اداری ســازمان شهرداری ها و 

دهیاری ها دیدار کردند.
به  اشاره  با  پارســایی  مجتبی 
واحد آتش نشانی  تبدیل شدن 

صدرا به ســازمان بیان کرد: واقع شــدن صدرا در شمال غرب کانشهر 
شــیراز و به دلیل موقعیت خــاص جغرافیایی، حجم بــالای جمعیتی، 
افزایش ســاکنین و تردد زیاد، واحد آتش نشانی صدرا به خدمات امدادی 
 مجهز و توســعه یافته نیاز دارد تا بتواند به وظایف محوله به خوبی عمل
کند. بنابراین مهم ترین درخواست ما در این دیدار، تأیید ساختار سازمانی 

آتش نشانی شهر صدرا بود. 
شــهردار صدرا با ضروری خواندن وجود ایستگاه های آتش نشانی با بیان 
اینکه افزایش تعداد ایستگاه های آتش نشانی شهر از مهم ترین ضرورت های 
شهری می باشد، خاطرنشان کرد: امدادرسانی سریع و به موقع مورد توجه 

است که با افزایش ایستگاه های جدید محقق خواهد شد. 
 بدین منظور پروژه ساخت ایستگاه آتش نشانی شماره 3 را با جدیت پیش خواهیم

برد.  پارسایی همچنین به منطقه بندی شهری شهرداری صدرا نیز اشاره کرد و 
گفت: به منظور ایجاد زمینه افزایش مشارکت شهروندان در مدیریت شهری، 
 کاهش فاصله میان شهروندان و مسئولان مدیریت شهری، انعطاف پذیری
و عدم تمرکز اداری و ســازمانی با رویکرد افزایش اثربخشــی، سرعت و 
کیفیت مدیریت شــهری، کارآمدی و هماهنگی ســاختارها و شیوه های 
نظارت و کنترل در مدیریت شهری خواهان منطقه بندی شهری در شهر 

صدرا هستیم.

گروه خبر- لیلا غضنفری
 محمد تقی تذروی، نائب رئیس شــورای شــهر 
شــیراز در نطق پیش از دســتور خود در جلسه 
علنی شــورا گفت: در ابتدای ســخن شــهادت 
فرمانده جبهه مقاومت یحیی ســنوار را تبریک و 
فقدان ایشان را تسلیت عرض می نمایم. به یقین 
خون این شــهید و دیگر شهدای بزرگواری چون 
سید حسن نصرا...و اسماعیل هنیه موجبات فتح 
و ظفــر خواهد بود و در رســالت جبهه مقاومت 
خللی پیش نخواهد آمد. او افزود: اکنون با گذشت 
یکســال از عملیات طوفان الاقصــی وجدان های 
آگاه بیش از پیش با چهره وحشی و کودک کش 
رژیم تروریستی اسرائیل آشنا شده اند و مرز میان 
حق و باطل بــه برکت مجاهدت این مجاهدان و 
شهیدان ســرافراز کاماً آشکار گردیده است. این 
رژیم سفاک تنها با ترور و کودک کشی می خواهد 

شکست های میدانی خود را ترمیم نماید. تذرویی 
ضمن قدرانی از زحمات استاندار سابق عنوان کرد: 
برای اســتاندار جدید با توجه به حضور و سبقه 
مدیریتی ایشان در اســتان فارس، آرزوی توفیق 
خدمت شایسته و احسن به مردم و نظام مقدس 
جمهوری اسامی را مسئلت می نمایم. نائب رئیس 
شورای اسامی شهر شیراز تصریح کرد: به تجربه 
ثابت گردیده که تفکیک دو سازمان حمل و نقل 
مسافر و تاکسیرانی از یکدیگر بهبود شرایط کار و 
در نتیجه خدمات رسانی شایسته را به دنبال دارد. 
او همچنین از مطرح شدن طرح تفکیک این دو 
سازمان از یکدیگر با وزیر کشور ،خبر داد: از آنجا 
که قشر تاکســیرانی یکی از ضعیف ترین اما در 
عین حال خدوم ترین اقشار هستند، تقاضا دارم 
تا حصول نتیجه این امــررا به جد دنبال نمایید 
تا این عزیزان نیز با اســتفاده از ظرفیت سازمان 

مستقل تاکســیرانی بتوانند خدمات بهتری را به 
شــهروندان ارائه دهند. تذرویی خاطر نشان کرد: 
این روزها در سطح شهر چهار معضل کورس های 
شــبانه، رانندگی در حالات غیرطبیعی، عدم و یا 
دستکاری پاک وسیله نقلیه و نیز ورود کامیون 
و ماشین های سنگین از کمربندی شمال غرب به 
شهر شیراز را شاهد هستیم که منجر به تصادفات 
و تخلفات و آســیب های متعدد و متنوع میگردد 
که بســیاری از این آسیب ها به هیچ عنوان قابل 
ترمیم و بازگشــت نبوده و از این روی شهروندان 
گزارشات متعدد گله مندی و درخواست برخورد 
با این تخلفات را خواستار هستند. او عنوان کرد: 
انتظار داریم پلیس راهور شهرستان شیراز با یک 
جدیت و بکارگیری ابزارهای لازم برخورد با موارد 
فوق را در دستور کار قرار داده تا شهروندان شاهد 

کاهش چشمگیر این تخلفات باشند.

مدیرکل ســتاد مدیریت بحران اســتانداری فارس به 
تشــریح اقدامات انجام شــده در این استان با توجه به 
فرا رسیدن فصل ســرما و همچنین بارش های پاییزی 

و زمستانی پرداخت.
غامرضا غامی با اشــاره به فرارســیدن فصل سرما و 
سال زراعی جدید و شــروع بارش ها گفت: هر کدام از 
دستگاه ها در این فصل وظایفی دارند که مهم ترین آنها 
لایروبی، خالی کردن گوراب ها، بندها، مدیریت رودخانه 

و... است.
وی افزود: در شــیراز رودخانه خشــک و چنار راهدار 
داریم که باید این اقدامات تا پایین دســت رودخانه ها و 

همچنین مناطق مختلف شهرداری انجام شود.
غامــی، نقش منابع طبیعــی و آب منطقه ای را عاوه 
بر شــهرداری ها در این زمینه یادآور شــد و افزود: این 
دســتگاه ها در لایروبی مسیل ها و جوی ها نقش مهمی 
ایفا می کنند ضمن اینکه سوای از مدیریت بحران، برای 
انباشت و هدایت آب باران ها و بهره مندی از آنها باید به 
شــیوه درست مدیریت کنیم تا بارشی که نازل می شود 

هدر نرفته و راهی دریا نشود، چراکه این بارش ها برای 
استان فارس خشک بسیار مفید هستند.

مدیرکل ســتاد مدیریــت بحران اســتانداری فارس با 
تصریــح اینکه چنین اقداماتی از وقوع ســیاب و بروز 
خســارت جلوگیری می کند، گفت: در همین راستا در 
تمام شهرستان های استان جلســات اضطراری برگزار 
کردیم و قــرارگاه مدیریت جامع آبخیزداری تشــکیل 
دادیم.وی بیــان کرد: به تمام شهرســتان ها مهلت دو 
هفته ای دادیم تا آن مناطقی که نیاز به لایروبی دارد را 
شناسایی کرده و گوراب ها را خالی کنند و تأکید کردیم 
کــه باید از تمام ظرفیت ها حتی در بخش خصوصی در 

این زمینه استفاده کرد.
غامی اظهار کرد: تمام نقاطی که نیاز به لایروبی داشته 
و احتمال بروز حادثه و ســیاب در آنجا وجود دارد را 
در تمام 37 شهرســتان اعام و تأکید کردیم که دقیقاً 
در چه نقاطی باید لایروبی انجام شود. یکسری بندها و 
گوراب هایی در سطح استان وجود دارد که دستگاه های 
مختلف آنهــا را ایجاد کرده اند که باید ســریعاً اصاح 

شود. مدیرکل ستاد مدیریت بحران استانداری فارس از 
تشــکیل قرارگاه مدیریت رودخانه ها در استان خبر داد 
و افزود: در این قرارگاه وظایف هر دســتگاهی را تعیین 
کردیم کــه در رابطه با رودخانه ها بایــد چه اقداماتی 
انجام دهند. در اســتان فارس رودخانه های مهمی مثل 
فهلیان، قره آقاج، خشک شــیراز و... وجود دارد که اگر 
اینهــا را خوب مدیریت کنیم، حجم عظیمی از آب این 
رودخانه ها توسط باران به نفع خودمان مدیریت خواهد 
شــد. وی با بیان اینکه وظایف دستگاه ها مشخص شده 
و آمادگی برای بارش ها در استان وجود دارد، گفت: در 
گام بعدی همه دســتگاه ها با همکاری بخش خصوصی 
در حال مانور و تمرین کردن در این موارد هستند، چرا 
که مدیریت بحران بــا تکیه به بخش دولتی به تنهایی 
جواب نمی دهد و باید از بخش خصوصی و همه ابزارها 
بــرای آن اســتفاده کرد. غامی یادآور شــد: تمام این 
اقدامات تحت عنوان طرح »سام« انجام می شود که در 
آن دستگاه های دولتی در کنار بخش خصوصی اقدامات 

لازم را برای مواقع اضطراری انجام می دهند.

نائب رئیس شورای شهر شیراز خبر داد:

ارائهپیشنهادتفکیکسازماناتوبوسرانیوتاکسیرانی
بهوزیرکشور

مدیرکل ستاد مدیریت بحران استانداری:

فارسمهیایمیزبانیفصلسرماوبارشهاشد

شهردار منطقه9 شیراز:

پروژههایدرحالاجرافراتراز
اقداماتمعمولشهرداریاست

ناظر شورا در سطح منطقه9 تأکید کرد:

توسعهعدالتمحور
برمبنایمحرومیتزدایی

خبرهای خوب برای شهروندان و ساکنان منطقه ۹ شیراز؛

تغییر چهره منطقه ۹ به کانون توسعه سازندگی 
   

گزارش خبری- لیلا غضنفر ی
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آسیایغربی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابــرآرایشــمارههای140360311018000۲۹3-1403/07/18و
140360311018000۲۹7-1403/07/۲1هیاتاولموضوعقانونتعیین
تکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردر
واحدثبتیحوزهثبتملکبختگانتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضی
بهترتیب1-آقایخیراللهعباســیفرزندایازبهشناسنامهشماره13
کدملی۲۵۵۹776847صادرهازنیریزدرششــدانگیکقطعهباغ
تحتپلاک7300/1608بهمســاحت130647/886۵مترمربعواقع
دربخش۲۲فارسحوزهثبتملکبختگان۲-آقایخیراللهعباسی
فرزندایازبهشناسنامهشــماره13کدملی۲۵۵۹776847صادرهاز
نیریزدرششدانگیکقطعهباغتحتپلاک7300/1613بهمساحت
7۵78۹/4۵مترمربعواقعدربخش۲۲فارسحوزهثبتملکبختگان
محرزگردیدهاســتلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبه
فاصله1۵روزآگهیمیشــوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدور
سندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
اولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتســلیموپس
ازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراضدادخواست
خودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضای
مدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتســندمالکیتصادر

خواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/07/30

تاریخانتشارنوبتدوم:1403/08/1۵
٨٨٢ / م الف 

سید محی الدین صادقی 
رئیس ثبت اسناد و املاک  بختگان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابررایشماره140360311018000۲44-1403/06/۲7هیاتاول
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکبختگان
تصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقایعبدالرضانگهداریفرزند
آقامیرزابهشناسنامهشماره1۹70کدملی۲۵۵۹3311۹۵صادره
ازنیریزدرششــدانگیکقطعهباغتحتپلاک7306/۲306
بهمســاحت64170/77مترمربعواقعدربخش۲۲فارسحوزه
ثبتملکبختگانتأئیدومحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاع
عموممراتــبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشــوددر
صورتیاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضی
داشتهباشــندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدو
ماهاعتراضخودرابهاینادارهتســلیموپسکهازاخذرسید
ظرفمدتیکماهازتاریختســلیم،اعتراضدادخواستخودرا
بهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاســتدرصورتانقضای
مدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتســندمالکیت

صادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/07/1۵
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/07/30

٨6٨/ م الف
سید محی الدین صادقی 

رئیس ثبت اسناد و املاک بختگان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابررایشماره14036031100100180۵مورخ1403/06/10هیاتاول
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقد
سندرسمیمســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکشیراز-ناحیه1
تصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقایرحیمکریمیفرزندمصیب
بشــمارهشناســنامه46کدملی۲۵7۲81۵168صادرهازفسادر
ششدانگیکبابمرغداریبهمساحت10336مترمربعپلاک1001
فرعــیاز۵7اصلیمفروزومجزیشــدهازپلاک۵7اصلیواقعدر
فارسبخش۲3حوزهثبتملکشیرازناحیهیکخریداریازمالک
سهممشاعیخودشبهشماره300۹۲۲مورخ140۲/1۲/17دفترخانه8
شیرازمحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبت
بهفاصله1۵روزآگهیمیشــوددرصورتیاشخاصنسبتبهصدور
سندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
اولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتســلیموپس
ازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراضدادخواست
خودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضای
مدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتســندمالکیتصادر

خواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/07/30
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/08/1۵

 ٨٨4/م الف
محسن مظفری نیا 

رئیس ثبت اسناد و املاک  ناحیه یک شیراز

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابررایشــماره14036031100100۲083مورخ1403/06/۲۵هیات
اولموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکشیرازناحیه
1تصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیخانمسهیلاعلویزادهشیرازی
فرزندعبدالعلیبشمارهشناســنامه10۲1وکدملی۲۲۹737۵18۲
صادرهازشیرازدرششــدانگیکقطعهباغبخسرزیبهمساحت
3441/84مترمربــعپلاک3فرعــیاز۲33۵اصلیمفروزومجزی
شدهازپلاکباقیمانده۲33۵اصلیواقعدرفارسبخشچهارحوزه
ثبتملکشیرازناحیهیکخریداریازمالکسهممشاعیعبدالعلی
علویزادهشــیرازیبهشــمارهســند48۵۹6مورخ13۵6/03/03
دفترخانه1۲شیرازمحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاععموممراتب
دردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشــوددرصورتیکهاشخاص
نسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانند
ازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهایناداره
تسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراض
دادخواســتخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدر
صورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسند

مالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/07/30
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/08/1۵

٨٨۳/م الف 
محسن مظفری نیا 

رئیس ثبت اسناد و املاک  ناحیه یک شیراز

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابررایشــماره140360311018000۲60-1403/07/04هیاتاول
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقد
سندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکبختگانتصرفات
مالکانهبلامعارضمتقاضیآقایایرجمنفردفرزندسیفالهبهشناسنامه
شماره3۵۵کدملی۲431۹41371صادرهازنیریزدرششدانگیک
قطعهزمینمزروعیتحتپلاک730۲/4614بهمساحت۵۲778/۲
مترمربعبانضمامقدرالحصهازدورشتهقناتبنابوخدنگواقعدر
بخش۲۲فارسحوزهثبتملکبختگانخریداریمعالواسطهازمالک
رســمیآقایکاکاخانمنفردمحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاع
عموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکه
اشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشند
میتوانندازتاریخانتشــاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرا
بهاینادارهتســلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریخ
تسلیماعتراضدادخواســتخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.
بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبق

مقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/07/30
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/08/1۵

٨٨۱/م الف 
سید محی الدین صادقی 

رئیس ثبت اسناد و املاک  بختگان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابررایشــماره1403603111۹8001711-1403/06/18هیات
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدسندرسمیمســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکزرقان
تصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقــایاکرمکیخاییفرزند
صمدبشمارهشناسنامه68صادرهازشیرازدرششدانگعرصه
یکقعطهباغبهمســاحت11086/۵3مترمربعپلاک۲3۹6/۵3
واقعدرازسندشــماره30308-13۹3/06/06دفتر۲۵زرقان
وسنداقرارنامهاصلاحیشــماره۲746-140۲/06/1۹دفتر481
زرقانازسهامخانمفریباکشاورزیکسرمیگردد.لذابهمنظور
اطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشــود
درصورتیکهاشخاصنســبتبهصدورسندمالکیتمتقاضی
اعتراضیداشــتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبه
مدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتســلیموپسازاخذ،
رســیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراضدادخواست
خودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاســتدرصورت
انقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتســند

مالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/07/1۵
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/07/30

4٢69/ م الف
حشمت مردانه

رئیس ثبت اسناد و املاک زرقان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابررایشماره1403603111۹800۲03۲-1403/07/10هیاتموضوع
قانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهایفاقدسند
رسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکزرقانتصرفاتمالکانه
بلامعــارضمتقاضیآقایمحمودصالحیفرزنداحمدعلیبشــماره
شناســنامه878۲صادرهازشــیرازدریکقطعهزمینمزروعیبه
مساحت1770۲/۵0مترمربعپلاک۲3۹7/۲77بخشسهزرقانکه
جهتآنپلاکفرعی4463منظورگردیدوازســندرسمیشماره
1334۹۵-77/11/11دفتراسنادرسمی1۲شیرازازسهامخانممهین
بانونمازیکسرمیگردد.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبت
بهفاصله1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدور
سندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
اولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپس
ازاخذ،سیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراض،دادخواست
خودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضای
مدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتســندمالکیتصادر

خواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/07/30
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/08/16

47٢0/م الف
حشمت مردانه

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان زرقان

افشایابعادهمدستیآمریکاباصهیونیستها
درترور»السنوار«

ایسنا- روزنامه »نیویورک تایمز« گزارش کرد افسران اطلاعاتی 
و کماندوهای آمریکایی مدت کمی بعد از عملیات طوفان الاقصی 
 در هفتــم اکتبــر ۲۰۲۳ بــرای کمک بــه رژیم صهیونیســتی 

وارد عمل شده اند. 
طبــق این گزارش مقام های آمریکایی گفتند پنتاگون چند روز بعد از آنکه حماس 
در هفتم اکتبر ۲۰۲۳ به سرزمین های اشغالی حمله کرد به شکل بی سر و صدایی 
ده ها کماندوی خود را به این سرزمین ها با هدف کمک به صهیونیست ها در زمینه 
اجرای عملیات هایی همچون نجات صهیونیســت هایی که توسط حماس به اسارت 

گرفته شدند، فرستاد.
این روزنامه آمریکایی می نویســد: »گروهی از افسران اطلاعاتی نیز سریعاً به جمع 
این ســربازان عضو فرماندهی مشــترک عملیات های ویژه پیوستند؛ برخی از آن 
کماندوها به اســرائیل اعزام شــده و برخی دیگر هم از محل مقر ســازمان سیا در 

لانگلی در ویرجینیا پشتیبانی می کردند.«
این در حالی اســت که در طول بیش از یک ســالی که از اجرای عملیات طوفان 
الاقصی می گذرد موضوع استفاده رژیم صهیونیستی از بمب ها و تسلیحات آمریکایی 
برای حملاتش به نوار غزه بیشتر برای تأکید بر همدست بودن واشنگتن در جنایات 
ایــن رژیم علیه این مردم مورد توجه بود اما حالا این روزنامه آمریکایی مشــخص 
ساخته همدستی آمریکایی ها در جنایات صهیونیست ها مستقیم تر و گسترده تر از 

آن چه که تصور می شد، است.
نیویورک تایمز در ادامه این مطلب با اشــاره به نقش آفرینی مستقیم آمریکایی ها 
در عملیات های تروریســتی رژیم صهیونیســتی علیه رهبران ارشد حماس نوشته 
اســت: »کمک های اطلاعاتی آمریکا به اســرائیل حیاتی بودند. اطلاعات آمریکا به 
تعیین مکان چهار گروگان )اســرای صهونیســت( که بعداً به دســت کماندوهای 
اسرائیلی در ماه ژوئن نجات یافتند کمک کردند. از همان ابتدای جنگ سلول های 
نظامی و اطلاعاتی آمریکایی پشــتیبانی کننده از صهیونیســت ها نه فقط متمرکز 
 بــر جســتجو برای گروگان هــا بلکه هم چنین بــر متمرکز از بین بــردن رهبران 

ارشد حماس بودند.«
نیویــورک تایمز، آمریکایی ها را در ترور »یحیی الســنوار«، رئیس دفتر سیاســی 
جنبش حماس نیز شــریک دانسته و نوشــته است:  »مقام های ارشد آمریکا ادعای 
اعتبار به خاطر عملیات اســرائیل که یحیی ســنوار،  رهبر حماس و معمار حملات 
 هفتــم اکتبر را کشــت، ندارند اما متذکر می شــوند که اطلاعات آنهــا به ترور او 

کمک کرد.«
این در حالی اســت که »جو بایــدن«، رئیس جمهور آمریــکا در بیانیه ای که روز 
پنج شنبه بعد از اعلام ترور السنوار از ســوی رژیم صهیونیستی منتشر کرد، گفت: 
»من مدت کمی بعد از کشــتارهای هفتم اکتبر به پرسنل عملیات  ویژه و نیروهای 
حرفه ای اطلاعاتی خودمان دســتور دادم تا در کنار همتایان اسرائیلی با آنها برای 
تعییــن مکان و ردیابی ســنوار و دیگر رهبران حماس که در غزه مخفی هســتند 

همکاری کنند.«
در ادامه این مقاله نوشــته شــده اســت: »به گفته مقام های ارشد طی جنگ در 
نوار غزه این ســلول های همجوشــی کننده آمریکایی تمرکزهای خود را بر مبنای 
جدیدترین اطلاعات قابل اجــرا تغییر می دادند. گاهی اوقات آنها بهترین اطلاعات 
را دربــاره مــکان گروگان ها می دادنــد و در مواقع دیگری این ســلول ها بر محل 
 اختفــای رهبران حمــاس تمرکز می کردنــد. اما هیچ یک از ایــن ۲ ماموریت را 

کنار نگذاشتند.«
دو گروه آمریکایی ها که رژیم صهیونیســتی را یکی از محل مقر ســازمان ســیا و 
دیگری از محل ســرزمین های اشــغالی در زمینه تحلیل های اطلاعاتی پشتیبانی 

می کردند مرتباً به تبادل اطلاعات و دیدگاه های مشغول بودند.
مقام هــای وزارت دفاع آمریکا به نوشــته نیویــورک تایمز ادعا داشــته اند که از 
عملیات های نظامی اسرائیل در عرصه میدانی در غزه که تاکنون به شهادت حدوداً 

۴۳ هزار فلسطینی منجر شده پشتیبانی مستقیم به عمل نیاورده اند.
در ادامه این مقاله نوشــته شده است: »اما مقام ها گفتند که مسئله جستجو برای 

رهبران ارشد حماس متفاوت است.«

سفیرروسیهدرانگلیس:
انگلیسسربازانوغیرنظامیانروسرامیکشد

مهر- به نقل از تاس، آندری کِلین، سفیر روسیه در انگلیس با اشاره به حمایت 
نظامی لنــدن از کی یف تأکید کرد که دولت انگلیس از اوکراینی ها برای جنگ 

نیابتی علیه روسیه استفاده می کند.
کلین در این گفت وگویی که بخشــی از آن روی تارنمای بی بی سی منتشر شده 
اســت، گفت: دولت انگلیس به دستان اوکراینی ها جنگی خصمانه علیه روسیه 

به راه انداخته است.
وی افــزود: این جنگی نیابتی تحــت رهبری دولت انگلیــس از طریق تأمین 
تسلیحات کشنده است که دولت لندن با آنها )تسلیحات( سربازان و غیرنظامیان 

روس را می کشد.
بــه گفته کلیــن، ولودیمیر زلنســکی، رئیس جمهور اوکراین هیــچ تمایلی به 
مذاکرات صلح نشان نمی دهد و این موضع به معنای این است که اوکراین تنها 

و تنها قلمروی بیشتری را از دست خواهد داد.
دیپلمات ارشــد روس تأکید کرد: شما دیروز حرف های زلنسکی را شنیدید. او 
مســتاصل اســت و کاملًا درک می کند که نه تنها در حال از دست دادن خاک 
بلکه در حال شکســت خوردن اســت. همزمان با تداوم مقاومت اوکراین، این 

مقاومت ضعیف  و ضعیف تر می شود.

رژیمصهیونیستی:
جنوببیروتراتخلیهکنید

باشگاهخبرنگاران-بــه نقل از رسانه های عربی، ارتش اشغالگر صهیونیستی 
از ســاکنان مناطق حریک و حدث در حومه جنوبی بیروت خواست سریعاً آن 

را ترک کنند.
هم زمــان نیز ارتش رژیم صهیونیســتی مناطقی از جمله شــهر نبطیه و برخی 
شــهرک های مرزی در جنوب لبنان با فلسطین اشغالی را هدف حملات هوایی 

و توپخانه ای خود قرار داد.
پس از دســتور تخلیه رژیم صهیونیستی، منطقه الحدث در حومه جنوبی بیروت 

توسط جنگنده های رژیم صهیونیستی بمباران شد.
رهبران مقاومت می گویند، دشــمن اســرائیلی می خواهد با هــدف قرار دادن 

ضاحیه جنوبی بیروت از بازگشت شهروندان به خانه های خود جلوگیری کند.
دشمن اســرائیلی می داند که بانک اهدافش تمام شــده است و با این حملات 
معادلــه ای را وضع نمی کند، بلکه می خواهد میــزان جابجایی اجباری اهالی را 

افزایش دهد.
حزب ا... لبنان در مقابل هدف قرار گرفتن غیرنظامیان در این کشــور ســکوت 
نکرده اســت؛ حزب ا... از همان دقایق اولیه، عملیات هــای متعدد علیه مواضع 
و شــهرک های صهیونیست نشین در شمال فلســطین اشغالی را در دستور کار 
قرار داد و طی روز ها و ســاعت های گذشــته با پرتاب صد ها موشــک، مواضع 

رژیم صهیونیستی را موشک باران کرد.
حزب ا... لبنان از هشــتم اکتبر ۲۰۲۳ تا هشتم اکتبر ۲۰۲۴ )۱۷ مهرماه ۱۴۰۲ 
تا ۱۷ مهرماه ۱۴۰۳( بیش از ســه هــزار و ۱۹۴ عملیات علیه مواضع نظامی و 
شــهرک های صهیونیست نشین در شمال سرزمین های اشغالی انجام داده است 
و اکنون برآورد می شــود که تعداد عملیات های این جنبش بالغ بر ســه هزار و 

۳۰۰ مورد شده باشد.

ایلانماسک:
اگر»ترامپ«انتخابنشود،آمریکایکدولتحزبی

خواهدشد

باشــگاهخبرنگاران-ایلان ماســک میلیاردر آمریکایی کــه بار ها حمایت 
خــود را از دونالــد ترامپ، نامــزد حزب جمهــوری خواه اعلام کرده اســت 
هشــدار داد کــه اگر دونالــد ترامــپ، رئیس جمهور ســابق آمریــکا در ماه 
 نوامبــر انتخاب نشــود، ایــالات متحــده به یک دولــت تک حزبــی تبدیل 

خواهد شد.
ماســک در کمپین حمایــت از ترامپ در هریســبورگ پنســیلوانیا گفت که 

دموکرات ها هزاران مهاجر غیرقانونی را به ایالت های چرخشی می آورند.
او هم چنیــن ادعــا کرد کــه دولت احتمالی هریس، اســکان مهاجــران را در 
 ایالت های چرخشی قانونی می کند و آنها را برای همیشه آبی )رنگ دموکرات ها( 

می کند. 
ماسک هشدار داد: »و پس از آن ما دموکراسی نداریم، ما یک دولت تک حزبی 
خواهیم بود.« مدیر عامل تسلا این انتخابات را »آخرین فرصت« برای جلوگیری 

از چنین نتیجه ای توصیف کرد.
دردولتکامالاشاهدسانسورزیادیخواهیمبود

ایلان ماســک مدعی شــد که اگر نامزد دموکرات در ماه نوامبر انتخاب شــود، 
ایالات متحده تحت رژیم کامالا ]هریس[شاهد سانسور زیادی خواهد بود.

ماســک در زمان مبارزات انتخاباتی برای دونالــد ترامپ تأکید کرد که هریس 
فقط یک عروســک خیمه شب بازی است و دموکرات ها را به دلیل وادار کردن 
بایدن به کنار گذاشتن نامزدی ریاست جمهوری برای دور دوم ریاست جمهوری 

مورد انتقاد قرار داد. 

اسرائیلقادربهدورکردنحزبا...ازمرزهانیست
تســنیم- بعــد از ورود حــزب ا... به 
مرحله اجرای معــادلات دردناک علیه 
رژیم صهیونیستی و رسیدن موشک ها 
و پهپادهــای مقاومت لبنــان به قلب 
حیفا و فراتــر از آن در تل آویو، محافل 
و کارشناســان و مقامات فعلی و سابق 
رژیم صهیونیستی، از آینده درگیری ها 
با حزب ا... به شــدت نگراننــد و تأکید 
می کنند، حزب ا... یک دشــمن باهوش 
اســت که هنوز یــک زرادخانه بزرگ 
موشــکی در اختیــار دارد و هزینه های 
ســنگینی به اســرائیل در میدان وارد 

خواهد کرد.
حزبا...مانعرسیدناسرائیلبه

هدفجنگیخودشد
کارشناسان صهیونیست تأکید می کنند 
که تداوم گســترش آتش حــزب ا... در 
شمال اســرائیل )فلســطین اشغالی(، 
شــلیک مداوم موشــک ها و پهپادها به 
سمت شــمال و مرکز و هم چنین وارد 
کردن ضربات سنگین به نیروی زمینی 
ارتش اســرائیل در جنوب لبنان، باعث 
شــده تا سیاســتمداران و تحلیلگران 
اســرائیلی درباره جدی بودن وضعیت 

کنونی برای اسرائیل هشدار دهند.
این کارشناســان اعلام کردند: حزب ا... 
ســاختار نظامی و سیاسی خود را احیا 
کرده و هزینه هایی که به ارتش اسرائیل 
تحمیــل می کنــد را بالا بــرده و مانع 
از رســیدن اســرائیل به هدف خود در 
این جنگ، یعنــی بازگرداندن آوارگان 

شهرک های شمالی شده است.
یــوآو کیــش، وزیر آمــوزش و پرورش 
رژیم صهیونیســتی از حــزب لیکــود 
وابسته به بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر 
این رژیم با انتقــاد از عملکرد ارتش در 
جبهه شمالی گفت که بیش از یک سال 
است که ساکنان شمال آواره هستند و 

نمی تواننــد به خانه های خود برگردند و 
این بهایی بسیار سنگین است.

اســرائیلقادربــهدورکردن
حزبا...ازمرزهانیست

ایهود اولمرت، نخســت وزیر اسبق رژیم 
صهیونیســتی هم در این زمینه به نوبه 
خود طی گفت وگو با شبکه ۱۲ تلویزیون 
رژیم اشــغالگر اعلام کرد: اسرائیل هنوز 
نتوانســته شــرایطی را فراهم کند که 
آوارگان شــمال بتوانند به خانه هایشان 
برگردند. وی افزود: جنگی که در جبهه 
شمالی به راه افتاده، مسیر کوتاهی ندارد 
و اصلًا برای اسرائیل ارزان نیست بلکه به 
قیمت جان نیروهای ارتش تمام می شود. 
حتی اگر ارتش اسرائیل در مرحله کنونی 
هم بتواند به رودخانه لیتانی برسد، بعد از 
پایان جنگ نمی تواند از بازگشت حزب ا... 

به مرزها جلوگیری کند.
تشکیلاتپدافندیاسرائیلعاجزاز

تشخیصپهپادهایحزبا...است
اســرائیل لیو، ژنرال ذخیره ارتش رژیم 
صهیونیســتی و رئیس پیشــین بخش 
عملیــات ایــن ارتش هــم در همین 
زمینه گفت: با وجود ضرباتی که ارتش 
اسرائیل طی دوره اخیر به حزب ا... وارد 
کرده، اما نتوانســت آن را سرکوب کند؛ 

بلکه برعکس، حزب ا... شروع به توسعه 
توانمندی های خود کرد.

این ژنرال صهیونیســت افزود: اسرائیل 
هیچ راهکاری برای مقابله با موشــک ها 
و به ویژه موشک های ضد تانک حزب ا... 
ندارد و یک مشکل بسیار بزرگ مربوط 
به پهپادهایی اســت که حزب ا... شلیک 
می کند و تشــکیلات پدافندی اسرائیل 

قادر به تشخیص آنها نیست.
آریه فیشباین، دیگر ژنرال ذخیره ارتش 
رژیم صهیونیســتی و فرمانده پیشین 
تشکیلات پدافندی این رژیم اعلام کرد 
که اسرائیل به شدت از تهدید پهپادهای 
حزب ا... می ترســد؛ جایی کــه حزب ا... 
تاکنون حدود ۱۲۰۰پهپاد به ســوی ما 
شلیک کرده و تعداد قابل توجهی از آنها 
توانستند تشکیلات پدافندی اسرائیل را 

دور بزنند و به اهداف خود برسند.
ارتشاســرائیلبهایدردناکی

مقابلحزبا...میپردازد
روعی شارون، تحلیلگر امور نظامی رژیم 
صهیونیستی در شــبکه کان این رژیم 
اعلام کرد: ارتش اسرائیل بهای دردناکی 
را در لبنان می پردازد. آمار نشان می دهد 
که از ابتدای حمله زمینی ارتش اسرائیل 
به مرزهای لبنان نزدیک به ۲۰ نظامی 

اسرائیلی کشته شده اند و صدها نیرو هم 
به شدت زخمی شــده اند که اغلب آنها 

جراحات جدی دارند.
نــداف آیال، تحلیلگر امور سیاســی در 
روزنامه عبری یدیعوت آحارانوت هم به 
نوبه خود اظهار داشــت: اسرائیلی ها به 
شدت نگران گرفتاری ارتش اسرائیل در 
یک جنگ فرسایشی بدون پایان هستند. 
مقامــات در مؤسســه امنیتی و نظامی 
اســرائیل می گویند که بایــد از طریق 
راهکار سیاسی به یک دستاورد نظامی 
در جبهه شمالی برسیم، اما در هر صورت 

حزب ا... نابود شدنی نیست.
گرشــان هکوهین، ژنرال ذخیره ارتش 
رژیم اشــغالگر و فرمانده پیشین ستاد 
ارتش این رژیــم در گفت وگو با روزنامه 
نیویورک تایمز اظهار داشــت حملاتی 
که اسرائیل تاکنون انجام داده، نتوانسته 

ساختار حزب ا... را به هم بریزد.
از بزرگی زرادخانــه حزبا... 

موشکهاینقطهزندارد
لئور اکرمن، مســئول پیشــین شاباک 
نیز بــه نوبه خود تأکید کــرد: حزب ا... 
در وضعیت مناســبی قرار دارد و بسیار 
بهتر از حماس و یا هر یک از دشــمنان 
ماست. با وجود ضربات سختی که ارتش 
اسرائیل طی دوره اخیر به حزب ا... وارد 
کرد، اما زیرساخت های حزب ا... همچنان 
محکم بوده و تعداد زیادی از موشک های 
نقطــه زن و دوربرد در زرادخانه حزب ا... 
وجــود دارد. وی افزود: مــا قبلًا گفته 
بودیم که حــزب ا... بیــن۱5۰ تا ۲۰۰ 
هزار موشک دارد و این چیزی است که 
اکنون می بینیم و برای فعال شدن این 
موشک ها نیازی به فرماندهان عالی رتبه 
نیســت. آن چیزی که حزب ا... تاکنون 
از خود نشــان داده کمتر از یک هشتم 

قدرت واقعی آن است.

اخبار کوتاه جهان

باشــگاهخبرنگاران-فیلیپ لازارینی، کمیســر 
کل آژانس امدادرســانی و کاریابی سازمان ملل برای 
آوارگان فلســطینی )آنروا( در اظهاراتی اعلام کرد: 
حــدود ۲۰ هزار نفــر روز جمعه مجبــور به فرار از 
اردوگاه جبالیا شــدند. آنها در جستجوی امنیت در 
سایه تداوم جنگ نسل کشی اسرائیل در این اردوگاه 

به مدت بیش از ۲ هفته هستند.
وی با انتشــار پیامی در شــبکه اجتماعی »ایکس« 
گفت ارتباطات و اینترنت در شــهر غزه و شمال نوار 
غزه به صورت گسترده دچار قطعی شده است. مردم 

همه چیز از جمله غذا، آب، پتو، تشک و هر چیزی را 
که اساسی است، از دست داده اند. لازارینی با اشاره 
به اینکه گزارش هایی مبنی بر کمبود شدید سوخت 
و تجهیزات پزشکی در بیمارستان های باقی مانده در 
شــمال نوار غزه وجود دارد، خاطرنشان کرد: کمبود 
سوخت بر دسترسی به آب نیز تأثیر می گذارد. ده ها 
کامیون بارگیری شده با آرد در این هفته اجازه ورود 
به شــهر غزه را پیدا کردند، که ایــن مقدار ناکافی 
اســت. وی ادامه داد: تنها چند نانوایی در شهر غزه 
قادر به افزایــش تولید نان بــرای توزیع بین مردم 

در پناهگاه هــای آنروا هســتند. هم چنین اختلالات 
ارتباطی و اینترنتی گســترده در سراســر شهر غزه 
و شــمال گزارش شــده اســت. کمیســر کل آنروا 
افزود: اکنون زمان پایان جنگ و نشــان دادن اراده 
سیاسی فرا رسیده اســت. اکنون زمان آزادی اسرا، 
زمان مهلت دادن به مردمی اســت که عزیزانشان را 
از دســت داده، آواره شــدند و اندوهگین هستند؛ و 
اکنون زمــان افزایش جریان کمک و بی وقفه کردن 
آن است. اکنون زمان خروج از آشوب و نابودی است. 

اکنون زمان سرمایه گذاری در صلح است.

آنروا:

 ۲۰ هزار نفر از »جبالیا« آواره شده اند
سازمانملل

مفقـودی
برگسبزوسندخودرو۲06پژومدل1383بهرنگنقرهای
متالیکبهشــمارهموتور10FSM84664۹66شــماره
شاسی836103۵7بهشمارهپلاک63ایران3۲6ب33
مالکروحا...فرهمندبــهکدملی470۹87۵308فرزند

صفرمفقودگردیدهوازدرجهاعتبارساقطمیباشد.



 معافیت مالیاتی سرمایه گذاری در بافت های فرسوده 
در برنامه هفتم توسعه کشور 

ایرنا- محمد آیینی، مدیرعامل شــرکت بازآفرینی شهری ایران بر بهره مندی 
از معافیت هــای مالیاتــی برای ســرمایه گذاری ســرمایه گذاران در بافت های 
 فرســوه در طول برنامه هفتم توســعه تأکید کرد و به تشــریح بخشی از این 
معافیت ها پرداخت. محمد آیینی افزود: برنامه هفتم توسعه فرصت های بسیاری 
را پیش روی ســرمایه گذاران در بافت های فرسوده قرار داده است که باید این 
موارد مورد توجه باشــد. معاون وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: سرمایه گذاران 
می توانند در بافت های فرسوده به انجام کارهای گردشگری، صنایع محلی، امور 
ورزشــی و فرهنگی، احداث مدارس غیرانتفاعــی، کتابخانه، فروش محصولات 
فرهنگی و احداث منازل بوم گردی اقــدام کرده و از حمایت های دفتر مناطق 

محروم و توسعه روستایی کشور نیز برخوردار شوند.
آیینی بــا بیان اینکه ۱۷۰ هزار هکتار بافت فرســوده در کشــور وجود دارد، 
تصریح کرد: از این میزان ۷۵ هزار هکتار بافت فرســوده، ۳۲ هزار هکتار بافت 
تاریخی و ۶۳ هزار هکتار محلات حاشــیه ای اســت که یک هزار و ۱۷۰ محله 
را شــامل می شــود. به گفته معاون وزیر راه و شهرسازی، ســرمایه گذاری در 
بافت های فرسوده موجب می شود که زندگی شهری و اقتصاد شهری به محلات 

بازگردد و شغل و اقتصاد شهری تقویت شود.
مدیرعامل شرکت بازآفرینی شــهری ایران افزود: در هر شهری امکان ساخت 
مســکن و خدمات فراهم اســت و به لحاظ علمی نیز توســعه درونی شهرها 
مزیت های فراوانی دارد؛ بنابراین تــا زمانی که چنین فرصت هایی وجود دارد، 

نباید اجازه دهیم حاشیه نشینی افزایش یابد.
شهرهای پیشتاز در نوسازی مسکن کدامند؟

آیینی خاطرنشــان کرد: در حوزه نوسازی مســکن به ترتیب شهرهای تهران، 
مشهد، اصفهان، تبریز و آمل پیشتاز هستند و در عین حال نیز موضوع خدمات 

زیربنایی و روبنایی شهرهای دیگر باید مورد توجه جدی قرار گیرد.

 جزئیات تأمین ۲۱۲همت کسری هدفمندسازی 
با تنخواه و استقراض

تسنیم- براساس پیگیری های انجام شده ۲۱۲هزار میلیارد تومان برای تأمین 
کسری منابع هدفمندسازی یارانه ها استقراض شده که شامل ۲۲همت تنخواه 
بانــک مرکزی، ۶همت تنخواه خزانه و حدود ۱۸۰همت اســتقراض از خزانه با 
دو مجوز مختلف اســت. با توجه به پیگیری های انجام شده، در شش ماهه سال 
۱4۰۳، ۲۲.۷۶ هــزار میلیارد تومان تنخواه از بانــک مرکزی به منظور جبران 
کســری منابع هدفمندسازی یارانه ها دریافت شده اســت. برداشت ۱۸۰هزار 
میلیــارد تومان از بودجه عمومی برای مصــارف هدفمندی همچنین ۵۰ هزار 
میلیارد تومان نیز از محل مصوبه ســران قوا بــرای پرداخت یارانه نان دریافت 
شــده است، ضمن اینکه از خزانه داری کل کشور نیز ۶/۱۵ هزار میلیارد تومان 

به عنوان تنخواه دریافت شده است.
در حقیقــت ایــن موارد شــامل جزئیــات محــل تأمین کســری های منابع 
هدفمندســازی یارانه ها اســت. کنار این ســه محل و با مصوبه هیئت وزیران 
حدود ۱۳۳همــت دیگر نیز برای پرداخت مطالبات حــوزه دارو و گندم کاران 
از خزانه داری کل کشــور استقراض شده است. لازم به ذکر است؛ ۲۱۱/9 هزار 
میلیارد تومان از محل درآمدهای قانونی شامل فروش داخلی گاز و فرآورده های 
نفتی، درآمدهای صادرات گاز و همچنین ســایر درآمدهای وزارت نفت تأمین 
شــده است با این حال براساس مصوب شش ماهه باید به جای این رقم ۳۸۶.۷ 

هزار میلیارد تومان از این مسیرها تأمین می شده است.
35همت بیش از مصوب 6ماهه مصرف شد

با توجه به این اعداد در مجموع حدود 4۲۲ هزار میلیارد تومان در ۶ماهه سال 
۱4۰۳ برای هزینه های هدفمندســازی یارانه ها تأمین شده است که این رقم 
بیش از ۱۰۰ درصد مصارف مورد انتظار در ۶ماهه اســت، علت این موضوع نیز 

پرداخت مطالبات گندم کاران است.

شاخص بورس ۱۹ هزار واحد افت کرد
تســنیم- در جریان دادوســتدهای روز گذشــته بــازار ســرمایه، بیش از 
۳میلیــارد و ۵۸۶ میلیــون ســهم و حق تقدم به ارزشــی بالغ بــر ۲هزار و 
 94۸میلیارد تومــان در بیش از ۱۱۷هزار نوبت مورد دادوســتد قرار گرفت و 
شــاخص بورس با افت ۱9هزار و 9۵9واحدی در ارتفاع ۲ میلیون و ۲۱هزار و 

۱۱۷واحد قرار گرفت.
بیشترین اثر منفی بر دماسنج بازار سهام در روز جاری به نام نمادهای معاملاتی 
فملی، فولاد و وبملت شد و در مقابل نمادهای معاملاتی لخزر، شپاکسا و فلوله 

با رشد خود مانع افت بیشتر نماگر بازار سهام شدند.
بر اســاس این گــزارش در بازارهای فرابورس ایران هم بــا معامله ۲میلیارد و 
۷۰۵میلیــون ورقه به ارزش 9هــزار و 4۲۲میلیارد تومــان در ۸۶هزار نوبت، 
شاخص فرابورس )آیفکس( ۱۳۳واحد افت کرد و در ارتفاع ۲۱هزار و ۳۳4واحد 
قــرار گرفت. در این بازار هم بیشــترین اثر منفی بر شــاخص فرابورس به نام 
نمادهــای معاملاتی آریا، فزر و انتخاب شــد و در مقابــل نمادهای معاملاتی 
زماهان، کرومیت و توریل بیشــترین اثر مثبت را بر این شــاخص به نام خود 

ثبت کردند.

آگهی ثبتی و دادگستری

شهرسازی

راه

تولید

بورس

آگهی فراخوان عمومی
 شــرکت عمران شهر جدید صدرا در نظر دارد املاک مشــروحه ذیل، واقع در محدوده قانونی شــهر جدید صدرا، از طریق آگهی 
 فراخــوان عمومی به فروش برســاند. متقاضیان محترم می توانند به ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد ایران( به آدرس
 www.setadiran.ir  جهت دریافت اســناد فراخوان مزایده به شــماره  ۲۰۰3۰۰۱۰۴۱۰۰۰۰۰7  مراجعه نمایند. کلیه مراحل برگزاری 

مزایده از دریافت اسناد تا ارائه پیشنهاد مزایده گران و بازگشایی پاکت ها از طریق این درگاه انجام خواهد شد و لازم است متقاضیان در صورت عدم 
عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مزایده محقق سازند، لازم به ذکر است روش 
ثبت نام در سامانه ستاد و  اخذ گواهی الکترونیکی)توکن( به همراه آدرس دفاتر مجری در شهر صدرا و سایر نقاط در اسناد مزایده و وب سایت شرکت 

عمران صدرا به آدرس sadra.ntdc.ir درج گردیده است.
- تاریخ انتشار از: ۱۴۰3/۰7/3۰ ساعت ۱۰:۰۰ 

-  مهلت دریافت اسناد: ۱۴۰3/۰8/۰5 ساعت ۱9:۰۰
-  مهلت ارائه پیشنهاد تا: ۱۴۰3/۰8/۱6 ساعت ۱۰:۰۰ 

-  زمان بازگشایی: ۱۴۰3/۰8/۱6 ساعت ۱۱:۰۰
-  زمان اعلام برنده: ۱۴۰3/۰8/۱6 ساعت ۱۲:۰۰

-  مهلت بازدید:  ۱۴۰3/۰8/۰8 ساعت ۱۲:۰۰

شناسه آگهی:۱8۰99۴3
-۱/م الف

یارانه

اقتصاد کلان

5 سال سی ویکم  شماره 6۴۰۴ اقتصاددوشنبه ۱۴۰3/۰7/3۰

تأمیــن  صنــدوق  مدیرعامــل  ایســنا- 
خســارت های بدنی بیمه در نامه ای به معاون 
زنان و خانواده رئیس جمهوری از مشکلات به 
وجود آمده در مورد بیمه شخص ثالث نسبت 
به بانوان موتورسیکلت سوار اشاره و خواستار 

پیگیری و حل این مشکل شد.
ایــن روزها با گســترش موتورســیکلت های 
کلاس اسکوتر، شاهد افزایش چشمگیر بانوانی 
هستیم که از موتورسیکلت استفاده می کنند. 
بانوانــی که بر اســاس ابهامــات قانونی فاقد 
گواهینامه هستند و این موضوع تبعاتی را در 
مورد بیمه شــخص ثالث بــرای آنها به وجود 

آورده است. 
در حقیقت ســؤالی کــه پیــش می آید این 
اســت کــه در صورت بــروز حادثه توســط 
موتورسیکلت ها با راکب خانم و لزوم استفاده 
از بیمه شــخص ثالث، نداشتن گواهینامه چه 

شرایطی را پیش می آورد.
مدیرعامل صندوق  قمصریــان،  مهدی  اخیراً 
تأمین خســارت های بدنی بیمــه  در نامه ای 
به بهروز آذر، معاون رئیس جمهوری در حوزه 

زنان و خانواده با اشــاره به ماده ۲ قانون بیمه 
اجباری خسارات وارد شــده به شخص ثالث 
)در خصوص الزام دارندگان وســایل نقلیه به 
داشــتن بیمه شــخص ثالث( اعــلام کرد که 

صندوق تأمین میزان 4۶ هــزار فقره پرونده 
با مبلغی معادل ۵۱۰۰ میلیارد تومان مبلغی 
حدود ۲۱ درصد از مجموع خسارات پرداختی 
صندوق را بابت جبران خســارت بانوان زیان 

دیده پرداخت کرده است.
مهم تــر از آن، اینکه از ســال ۱۳9۵ تا امروز 
مبلغــی بیش از ۱۳۵ میلیارد تومان بابت یک 
هزار و ۲۱۷ مقصر حادثــه که فاقد بیمه نامه 

بوده اند پرداخت کرده است.
حــال آنکه با توجه به توســعه تکنولوژی ها و 
پیشرفت این نوع وسیله نقلیه )موتورسیکلت( 
میزان اســتفاده از آن روبه افزایش رفته و در 
نتیجه آن ریسک حوادث رانندگی و خسارات 

آن نیز افزایش می یابد. 
مدیرعامل صندوق تأمین خســارت های بدنی 
همچنین در بخشــی از نامه خود بیان کرده 
که بــا افزایش تــردد بانوان موتورســیکلت 
ســوار و افزایش حوادث رانندگــی با تقصیر 
بانوان، صندوق تأمین مبلغی بالغ بر هشــت 
میلیــارد تومان برای 4۳ نفر مســبب حادثه 
خانم راکب موتورســیکلت که فاقد بیمه نامه 
 بودند پرداخت کرده و از زندانی شــدن آنان 

جلوگیری کرده است. 
یکی از تبعات مهم نداشــتن گواهینامه موتور 
برای بانوان به اینجا می رســد کــه به زندان 

افتادن آن هــا پیامدهای زیادی در زمینه های 
اجتماعــی، خانوادگــی و حتــی اقتصــادی 
خواهد داشــت. البتــه که هــدف قمصریان 
از ایــن نامــه موضــوع پرداخت خســارت و 
 بازیافت آن توســط صندوق نیســت، چرا که

 صنــدوق در نهایت ناگزیــر از بازیافت مبلغ 
پرداخت شده است.

وی به این نکته اشــاره کــرده که در صورت 
داشــتن گواهینامه، تهیه بیمه شــخص ثالث 
که یک الزام قانونی اســت اجرا خواهد شــد 
و در صــورت بــروز حادثــه خســارات وارد 
 شــده از محل بیمــه مربوطه هــم برای فرد 
زیان دیــده و هم برای مســبب حادثه قابل 

جبران خواهد بود.
در نهایت مدیرعامل صندوق تأمین با اشــاره 
به ضــرورت مدیریت بهینــه منابع و مصارف 
صندوق و اجرای قانون بیمه شخص ثالث که 
از شروط اصلی آن داشــتن گواهینامه است، 
پیگیــری و حمایت معاون رئیس جمهوری در 
راســتای رفع تبعیض و بهره منــدی بانوان از 

موتورسیکلت را خواستار شد.

درخواست مدیرعامل صندوق تامین از معاون رئیس جمهور؛

مشکل صدور گواهینامه موتورسیکلت زنان پیگیری و برطرف شود

 تسهیلات

 مهر- فرزانه صادق، وزیر راه و شهرســازی با صدور پیامی به 
مناســبت فرا رســیدن روز جهانی کنترلر ترافیک هوایی و با 
تبریک این روز، ایمنی در صنعت هوانوردی را موضوعی بسیار 
مهــم و حیاتی و نقش کنترلرهــای ترافیک هوایی در حفظ و 

ارتقای ایمنی صنعت هوانوردی را انکار ناپذیر دانست.
وی در ادامه افزود: ایمنی در صنعت هوانوردی موضوعی بسیار 

مهم و حیاتی است که حتی برای یک لحظه نباید از آن غفلت 
کــرد و همکاران متخصص و متعهد مــن در اداره کل کنترل 
ترافیک هوایی شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران نقشی 

انکار ناپذیر در حفظ و ارتقای آن دارند.
وزیر راه و شهرســازی تأکید کرد: کنترلرهای ترافیک هوایی 
کــه تقریباً همه جامعه به عنوان همکاران مراقبت پرواز از آنها 
نام می برند و یاد می کنند، برای رسیدن به چنین تخصصی راه 
طولانی و دشوار را طی می کنند و من یقین دارم که این حرفه 
حساس را نه تنها با علم و دانش خویش، بلکه با عشق به حرفه 
و بالاتر از آن عشق به میهن و مردم کشورشان انجام می دهند 

و لایق بهترین و برترین قدردانی ها هستند.
وی در خاتمه پیام، بیان کرد: اینجانب فرا رســیدن ۲۰ اکتبر 
روز جهانــی کنترلرهای مراقبت پرواز را به همه زحمتکشــان 
متخصص و دلســوز در سراســر ایران عزیز تبریک می گویم و 

از خداوند متعال برای شما آرزوی خرسندی و موفقیت دارم.

تسنیم- دولــت ســیزدهم طی یک سال گذشــته، با هدف 
کنتــرل افزایش قیمت گوشــت قرمز و مهم تــر از آن، تأمین 
این کالای اساســی با قیمت مناسب برای اقشار کم برخوردار، 
نسبت به واردات مستمر و روزانه گوشت گرم قرمز گوسفندی 
و گوســاله با قیمت های مناسب و عرضه آن در میادین تره بار 
و فروشــگاه های زنجیره ای اســتان تهران و برخی استان های 

منتخب اقدام نمود. 
با توجه به اینکه تهران بزرگترین مصرف کننده گوشــت قرمز 
کشــور با میانگین مصرف روزانه ۵۰۰ تن گوشــت گرم بوده 
و خــود نیز تولیــد چندانی نــدارد، کنترل تقاضــا در تهران 
موجب کاهش فشــار بر تقاضای دام محدود تولیدی در سایر 
اســتان های کشور شده و این سیاست توانسته بود، نه تنها در 
ماه های گذشــته افزایش قیمت را کنترل کند، بلکه طی سه 
ماه اخیر میانگین قیمت گوشــت در کشور شیب کاهشی نیز 

به خود گرفت.
پیش از این هر کیلوگرم گوشت قرمز گوسفندی تنظیم بازاری 
۳۱۶ هزار تومان و هر کیلوگرم گوشــت گوساله تنظیم بازاری 
۲99 هزار تومان با کیفیت مناسب در فروشگاه های زنجیره ای 
و میادین میوه و تره بار در دســترس بود اما اکنون بررسی های 

میدانی نشــان می دهد که طی چند هفته اخیر، جریان تأمین 
گوشــت قرمز یارانه ای )گوشت گوســفندی تنظیم بازار( در 
کشور تقریباً قطع شده و اکثر فروشگاه های زنجیره ای خالی از 

گوشت قرمز گوسفندی هستند. 
شــنیده ها حاکی از آن بوده که مافیای دام تصمیم به افزایش 
قیمت ۱۰۰ هزار تومانی در هر کیلوگرم گوشت تنظیم بازاری 
گرفته اند و همین موضوع نیز عامل اصلی این اتفاق اســت. بر 
همین اســاس طی چند روز آتی جریان عرضه گوشت تنظیم 

بازاری با قیمت های گران تر وارد بازار خواهد شد. 
این شــنیده ها در حالی به گوش می رسد که یکی از تأکیدات 
مســعود پزشــکیان، رئیس جمهور در زمان انتخابات ریاست 
جمهوری مبنی بر نارضایتی مردم از گرانی گوشــت قرمز بود 
و اخیراً نیز در دیدار با کارآفرینان اعلام کرد: »تأمین معیشت 
مردم از وظایف اصلی ما اســت و باید همه موانعی که معیشت 

مردم را به خطر انداخته، از سر راه برداریم.«
اکنون نیز ادامه داشــتن این اتفاق می تواند دو پیامد افزایش 
قیمت گوشــت و دام داخلی در فصل ســرد سال و همچنین 
کاهش دسترسی قشر کم درآمد جامعه به این منبع پروتئینی 

را در پی داشته باشد.

باشگاه خبرنگاران-  بنابر گفته مســئولان، تاکنون ۲4 هزار و ۵۰۰ میلیارد 
تومان از ســود سهام عدالت وصول شده است؛ اما همچنان خبری از واریز حتی 

اقساطی سود از سمت شرکت مپنا نیست.
ماجرای واریز سود سهام عدالت عملکرد مالی ۱4۰۱ شرکت ها در حالی همچنان 
ادامه دارد که بر اساس سنوات گذشته شرکت ها برای واریز عملکرد مالی ۱4۰۲ 

باید کم کم آماده شوند.
ســود ســهام عدالت عملکرد مالی ۱4۰۱ که مرحله نخست آن آذرماه و مرحله 
دوم آن اســفندماه به حساب بیش از 4۳ میلیون سهامدار واریز شد و بر اساس 
وعده های داده شــده بنا بود مرحله سوم و تسویه این سود خرداد ۱4۰۳ باشد، 

اما بدعهدی برخی شرکت ها سبب شد تا این وعده محقق نشود.
واریز ســود ســهام عدالت مطالبه بسیاری از ســهامداران آن است و در همین 
رابطه برخی از مخاطبان نوشتند: چرا دیوان عدالت اداری در این خصوص ورود 
نمی کند. پس چرا مســئولان در احقاق حق مردم کوتاهی می کنند. چه کســی 

بایستی پاسخگو باشد؟
در ادامه دیگر مخاطب هم نوشــت: آنقدر با تأخیر در نهایت ســود سهام عدالت 

را پرداخت می کنند که سود حداقل ۵۰% از ارزش خودش را از دست بدهد.
بنابر اعلام مسئولان سازمان بورس اکنون بیش از ۲4 هزار میلیارد تومان از سود 
ســهام عدالت وصول شده است. در همین راستا ولی ا... جعفری، مدیر نظارت بر 
ناشــران ســازمان بورس و اوراق بهادار گفته بود: در مجموع تاکنون برای واریز 
مرحله سوم و تسویه سود سهام عدالت ۲4/۵ هزار میلیارد تومان پول واریز شده 
است که اگر مبلغ باقی مانده هم به آن اضافه شود حدود ۲۵ هزار میلیارد تومان 

سود مرحله سوم و تسویه سهام عدالت خواهد بود.

ســودی که اکنون تنها ۵۰۰ میلیارد تومان آن وصول نشده است و شرکت مپنا 
تنها بدهکار ســود سهام عدالت عملکرد مالی ۱4۰۱ است و این شرکت در این 
راســتا اعلام کرده است که طی مکاتبات متعدد با مبادی ذی ربط آمادگی خود 
را برای تســویه بدهی ۵۰۰ میلیارد تومانی سود سهام عدالت از محل مطالبات، 
ســهام و یا دارایی های غیرنقدی اعلام نموده اســت. با این حال تاکنون پاسخ 
مثبتی دریافت نشــده اســت و چهارشــنبه چهارم مهر ماه نیز مذاکره با دبیر 
کارگروه عدالت پیشــنهادی بر اساس مصوبه هیئت مدیره مپنا اعلام و مقرر شد 
در صورت تأیید، مپنا طی اقساط منطقی بر اساس وصول مطالبات از کارفرمایان 

دولتی، مبلغ بدهی ۵۰۰ میلیارد تومانی خود را تسویه نماید.
 در مــورد آخرین جزئیات از واریز ســود ســهام عدالت توســط شــرکت مپنا 
ولــی ا... جعفری، مدیر نظارت بر ناشــران ســازمان بورس بیــان کرد: تغییری 
در ســود های وصولی سهام عدالت نداشــتیم. تاکنون ۲4 هزار و ۵۰۰ میلیارد 
تومان از ســود ســهام عدالت وصول شده است، شــرکت مپنا نامه ای را مبنی 
 بر واریز اقســاطی ســود برای ما ارســال کرد، اما همچنان خبری از واریز حتی 

اقساطی سود نیست.
او در نهایت بیان کرد: ســازمان بورس به جد پیگیــر برخورد با متخلفان واریز 
سود ســهام عدالت اســت و پیش از این هم گزارش تخلفات برای شرکت های 
متخلف تهیه کرده بودیم که برای تعدادی از این شــرکت ها رأی هم صادر شده 
و به آنها ابلاغ شــده است. در ادامه هم برخی از مخاطبان نوشتند: همان مقدار 
پولی که وصول شــده است اگر سود آن را طی این چند ماه تأخیر حساب کنند 
قطعاً بیشــتر از پولی می شود که وصول نشده و راحت می توانند حق سهامداران 
را بدهند. اگر طبق روال سال قبل همه چیز پیش رود دو ماه آینده باید مرحله 
اول سود سال ۱4۰۲ واریز شود، اما همچنان خبری از واریز سود ۱4۰۱ نیست!
همچنین یکی از مخاطبان نوشت: ابتدا آن مبلغی که شرکت ها به حساب واریز 
کردند را برای مردم واریز کنند و بعداً مابقی ســود سهامی که در اختیار شرکت 
متخلف است پس از وصول در مرحله های بعدی سود سهام عدالت واریز کنند.

بر اساس آمارهای اعلامی در حال حاضر بالغ بر ۵۰ میلیون نفر، سهامدار سهام 
عدالت هســتند که حدود ۲۰ میلیون نفر به صورت مســتقیم و ۳۰ میلیون نفر 
به صورت غیرمستقیم از طریق شرکت های سرمایه گذاری استانی، سهام عدالت 

خود را مدیریت می کنند.
حالا باید منتظر ماند و دید سرانجام واریز مرحله سوم سود سهام عدالت محقق 
می شود؟ واریز ســودی که می طلبد شورای عالی بورس در خصوص آن هر چه 

سریع تر تصمیمات لازم را اتخاذ کند.

تسنیم- اوایل تیرماه امسال در هجدهمین جلسه 
شورای عالی مســکن در دولت سیزدهم با افزایش 
سقف تســهیلات نهضت ملی مســکن در شهرها 

موافقت شد.
بر این اساس در این جلسه به ریاست محمد مخبر 
سرپرست وقت ریاســت جمهوری، مهرداد بذرپاش 
وزیر سابق راه و شهرســازی و سایر اعضای دولت 
با افزایش سقف تســهیلات نهضت ملی مسکن در 

شهرها به ۸۰۰ میلیون تومان موافقت شد.
متقاضیــان نهضت ملــی مســکن می توانند برای 
دریافت تسهیلات این بخش تا سقف ۸۰۰ میلیون 

 تومان تســهیلات دریافت کنند که این ســقف بعــد از تصویب هیئت عالی بانک مرکــزی و ابلاغ قابلیت اجرایی 
خواهد یافت.

چند روز دیگر چهارماهگی این مصوبه می رســد، اما طــی این مدت بانک مرکزی به دلایلی از طرح آن در هیئت 
عالی بانک مرکزی برای تصویب خودداری کرده است.

اوایل ماه گذشــته عضو کمیســیون اجتماعی مجلس با انتقاد از تأخیر در ابلاغ آئین نامه اعطای تسهیلات ساخت 
مسکن از سوی بانک مرکزی، این موضوع را عاملی برای نارضایتی عمومی و بروز مشکلات جدی در تأمین مسکن 

اقشار مختلف جامعه دانست.
احمد بیگدلی درباره دلیل تأخیر دو ماهه در ابلاغ آئین نامه اعطای تسهیلات ۸۰۰ میلیونی ساخت مسکن شهری 
از سوی بانک مرکزی گفته بود که یکی از مسائلی که در حال حاضر بسیاری از مردم با آن مواجه هستند، مسئله 
تأخیر در ابلاغ آئین نامه های پرداخت وام های مســکن است. شورای عالی مسکن دو ماه پیش آیین نامه مربوط به 
وام مســکن ۸۰۰ میلیونی شــهری را به بانک مرکزی ابلاغ کرده است اما متأسفانه تا این لحظه بانک مرکزی این 
آیین نامه را به بانک های عامل ابلاغ نکرده اســت. این مسئله منجر به سردرگمی و نارضایتی بسیاری از متقاضیان 
این وام ها شــده اســت.وی افزود: بانک مرکزی بهانه هایی مانند جلوگیری از تورم را به عنوان دلیل این تأخیر ها 
مطرح می کند! اما باید توجه داشت که این وام ها برای تأمین نیاز های اساسی مردم و در بخش های مولد اقتصادی 
مصرف می شوند؛ این پول ها قرار نیست وارد بازار های غیرمولد و سوداگرانه شوند که باعث افزایش تورم شوند بلکه 
به سمت تولید و ساخت و ساز هدایت می شوند، تا هم اشتغال زایی شود و هم نیاز های مسکن مردم برطرف شود.

وی ادامه داد: متأسفانه عملکرد بانک مرکزی در این زمینه به هیچ وجه رضایت بخش نبوده است. وام های تکلیفی 
که از سوی دولت و مجلس تعیین شده اند، باید بدون تأخیر و به صورت کامل پرداخت شوند تا مشکلات اقتصادی 
مردم کاهش یابد. این تعلل ها باعث شــده که بســیاری از خانوار ها نتوانند به موقع به وام های خود دسترسی پیدا 

کنند و به همین دلیل بسیاری از پروژه های مسکن نیز با مشکلات جدی مواجه شده اند.
این عضو کمیســیون اجتماعی مجلس افزود: مجلس شورای اســلامی به این مسئله ورود کرده و حتی در جلسه 
رأی اعتمــاد به آقای همتی، وزیر جدید اقتصاد، این موضــوع را به صورت جدی مطرح کردیم. ما به  همتی تذکر 
دادیم که این وضعیت باید هرچه زودتر اصلاح شــود و بانک مرکزی موظف اســت که در کوتاه ترین زمان ممکن، 
این تسهیلات را به بانک های عامل ابلاغ کند؛ در غیر این صورت، مجلس به وظایف نظارتی خود عمل خواهد کرد 
و اقدامات لازم را انجام خواهد داد. بیگدلی تصریح کرد: مردم انتظار دارند که وام های مســکن و ســایر تسهیلاتی 
که برایشــان در نظر گرفته شده، بدون هیچ گونه تأخیر و با کمترین موانع به آن ها اختصاص یابد. این وام ها نقش 
حیاتی در تأمین مسکن و رفع نیاز های اساسی مردم دارند؛ بنابراین ما در مجلس با جدیت این موضوع را پیگیری 
خواهیم کرد و  امیدواریم که بانک مرکزی و سایر نهاد های مرتبط، با مسئولیت پذیری بیشتری در این زمینه عمل 

کنند تا از بروز مشکلات بیشتر جلوگیری شود.

وزیر راه و شهرسازی:

نقش کنترلرهای ترافیک هوایی در ایمنی صنعت هوانوردی 
انکارناپذیر است

توقف مشکوک تأمین گوشت قرمز یارانه ای

واریز سود بیش از ۴۰ میلیون سهامدار عدالت معطل شرکت مپنا

 چرا مصوبه افزایش وام نهضت ملی به
 ۸۰۰ میلیون اجرا نمی شود؟

کاربریردیف
آدرس/نام 

ناحیه

 شماره 
قطعه/
واحد

وضعیت 
ملک

مساحت 
)مترمربع(

قیمت کل )ریال(
شرایط 

پرداخت 
وجه

 مبلغ تضمین شرکت در 
فراخوان )ریال( 

توضیحات تکمیلی  

۱

مسکوني 
و تجاری 

)چندخانواري 
زیاد(

ناحیه ۲00 
هکتاری

۱77۹.5۹۹۱4.068.534.6۱0ملکی374
50% نقد و 

مابقی اقساط 
۲4ماهه

45.703.4۲6.73۱

دارای 60%سطح اشغال و
 300% تراکم در 4 طبقه روی 
همکف )کاربری همکف %45 
تجاری و ۱5% مشاعات و  4 

طبقه مسکونی(

۲
مسکوني 

)چندخانواري 
زیاد(

ناحیه 50 
هکتاری

۲.78۲٫۱0677.087.803.4۱5ملکی۱۲.۱
50% نقد و 

مابقی اقساط 
۲4ماهه

33.854.3۹0.۱7۱
دارای 50%سطح اشغال و

 ۲00% تراکم)مجاز به احداث 
56 واحد مسکونی(

صنعتی3
ناحیه 
صنعتی

قطعه 
 ۲.5

هکتاری
۲4.34۱٫5۱۱.0۹8.755.۹6۹.۱80ملکی

50% نقد و 
مابقی اقساط 

۲4ماهه
54.۹37.7۹8.45۹

دارای 50%سطح اشغال و
 ۱00% تراکم

درمانی4
ناحیه ۱۲8 

هکتاری
۱0.۹۹7٫۱۲868.70۱.846.۲۱4وقفی87

50% نقد و 
مابقی اقساط 

۲4ماهه
43.435.0۹۲.3۱۱_



 خمیرمایــه دهه ۶۰ به عنــوان تاثیرگذاترین 
دهه در زندگی مردم ایران، پتانســیل زیادی 
برای بهره بــرداری و ایجاد حس خاطره انگیز 
در مخاطب را دارد. از خوانندگان خانه نشــین 
شــده »فســیل« و »مطرب« گرفته تا جنگ 
و بمباران که قبــا »هزارپا« و »ضدگلوله« و 
حالا »زودپز« روی آن دســت گذاشته است.  
در اینکــه دهه ۶۰ برای اکثریت قریب به اتفاق 
مردم ایران دهه خاطره ســاز و خاطره انگیزی 
اســت، شکی وجود ندارد. در آن دهه با وجود 
همــه محدودیت هایی که به واســطه جنگ 
روی زندگــی مردم ســایه افکنده بــود، اما 
همچنان مواجهه با هر چیز جدیدی، واکنش 
جدیدتری به دنبال داشــت و شــگفت زدگی 
 مردم بــود که در ذهن ها ماندگار و آن دهه را 

خاطره انگیز ساخت.
از کاسِت و موسیقی های کاسیک و لباس های 
خــاص که به اصطاح تیــپ جوان اول ها را با 
ترکیب یــک پیکان قرمز کامل می کرد گرفته 
تــا ویدیو و ممنوعیت های فیلــم دیدن و هر 
آنچــه در آن برهه به ســختی کشــف و پیدا 
می شده و حالا به آسانی در اختیار ماست، به 
خاطره انگیر بودن این دهه اضافه کرده است. 
با این مقدمه و به مدد این حس خوشــایند، 
طبیعی است که فیلم سازان دست روی همان 
دهه بگذارند و از هر عنصری که مایه های این 
خوشایندی را برای میخکوب کردن مخاطب به 

همراه دارد، بهره ببرند.
البتــه آنچه رخ داده، ســیلِ ســرازیری این 
حس به گیشــه و بعــد به مخاطبان اســت. 
گویی فرمولی جادویی به دســت آمده و چند 
ســالی است با قرار دادن نمادهایی مشخص و 
خاطره انگیز، قصه هایــی تکراری را در فیلم ها 
شاهد هستیم. این گرا آرام آرام و از میانه دهه 

۸۰ به گیشه تزریق شد.

با »اخراجی ها« و    شروع نوستالژی بازی 
»ضدگلوله«

ســال ۸۶ بود کــه اخراجی های۱ بــا الهام از 
مضامین روزهــای دفاع مقــدس و خاطرات 
سال های دهه ۶۰، گونه کمدی را وارد فضای 
جنگ کرد. با آن که وجــه جنگی اخراجی ها 
بــه دیگر المان هایی که دهــه ۶۰ را یادآوری 
می کرد غلبه داشــت اما به هر روی مناسبات 
آن دهه از جنس عاشــقی ها تا سفر رفتن های 
خانوادگی و تب و تابی که پشــت جبهه و در 
محات جریان داشــت، بخش عظیمی از قصه 
اخراجی هــای۱ را به خــود اختصاص می داد. 
اخراجی ها با فروشــی نزدیک بــه ۲ میلیارد 
تومان در آن ســال، پرفروش ترین فیلم سال 

لقب گرفت
  نهنگی کــه زیرآبی رفت و از جنگ جان 

سالم به در برد
ادامه ایــن روند را نهنگ عنبرِ ســامان مقدم 
پیمود. ســال ۹۴ و ۹۶ دو نقطــه عطف برای 
ســینمای کمدی ایران بود که شــیوه نامه این 

فرمول امتحان پس داده را تثبیت کرده و ادامه 
دهد. مقدم، ارتباطی عاشقانه میان یک دختر و 
پسر جوان در سال های ابتدایی پس از انقاب را 
به تصویر کشید و تاش داشت این نوستالژی را 
با موزیک های خاطره انگیز، رقص آشنای مایکل 
جکسون، دلخوشی به کاست و رنو و هر المانی 
که بیننده را به آن ســال ها می برد، زنده کند. 
نهنگ عنبر۲ اما بازگشــتی به عقب در القای 
این حس نوستالژیک بود. رقص  دسته جمعی با 
حضور حسام نواب صفوی در جمع سه نفره ای 
که دیــده بودیم، حس بکــر و صمیمی نهنگ 
عنبر۱ در همذات پنداری همه مخاطبان با خود 
را نداشــت و به باورپذیری قصه لطمه زده بود. 
با این حال، این کمدی دوفصلی نقش مهمی در 
سر ریزشدن کمدی های نوستالژیک با محوریت 

دهه ۶۰ به سینمای ایران داشت.
نهنــگ عنبــر۱ نیــز بــا فــروش ۷ میلیارد 
تومانــی، اقبــال خوبی در گیشــه داشــت و 
 عنــوان پرفروش تریــن فیلــم ســال ۹۴ را 

به خود اختصاص داد.

  رضا »هزارپا«، پیکان گوجه ای و برقی که 
ما را گرفت

درست یک سال بعد، هزارپا، همان فرمول را از 
زاویه دیگری پیاده کرد و عنوان پرفروش ترین 
فیلم ســینمای ایران را به خود اختصاص داد. 
در این فیلم عاوه بر المان هایی که ذکر شد، 
ارجاعات سینمایی به فیلم هایی چون گوزن ها 
یا قیصر به طور مستقیم و غیرمستقیم، به این 

سبد اضافه شد و آن را تکمیل تر کرد
  صدای خوانندگان خاطره ساز از »مطرب« 

و »فسیل« بلند شد
پس از این چند تجربه نســبتاً موفق و پرپول 
برای ســینما، نبض گیشه و مخاطب به دست 
ســینماگران افتاد. مطرب نقطه هدف بعدی 
بــود که می خواســت ذائقه مخاطبــان را در 
این مســیر تثبیت کند. مطــرب این بار تاثیر 
اتفاقات ســال های دهه ۶۰ را نه از زاویه نگاه 
جنگ که در بســتر زندگی خواننده ای روایت 
کرد که پس از انقاب، از همه جا طرد شــده 
بود؛ دوباره همذات پنداری داشت با مخاطبی 
شــکل می گرفت که روزهای خــوش و خرم 
پیــش از انقــاب را در اعماق تصویرســازی 
 ذهنی خود دوست داشت و سینما دوباره روی

همــان نقطه دســت گذاشــته بــود. پس از 
مطرب، فســیل همان فرمول را بســط داد و 
بــه جای یک خواننده، یک گروه ســه نفره از 
خوانندگان مطرح دهه ۶۰ را به تصویر کشید 
که پس از انقاب به نوعی آواره شــده و قبله 
خــود را گم کــرده بودند. در ایــن دو فیلم، 
 جنگ دیگر کارکرد ضدگلولــه، اخراجی ها یا 
حتی نهنگ عنبر را نداشــت و در فرعی ترین 
خرده روایت ها، اشاره ای گذرا به آن شده بود. 
آفت احتکار و در نهایت فضاســازی محات با 
چفیه و بنر و.. تنها المان های یادآور جنگ در 

فسیل بودند.

  فرمولی که در »زودپز« ترکید
آخرین و نزدیک ترین تاش در اینگونه کمدی، 
زودپز اســت. در این فیلم بعُد متفاوت تری از 
دهه ۶۰ پیش روی مخاطب قرار گرفته، دیگر 
خبری از خواننده های بیکارشــده، آسایشگاه 
جانبازان یا کاست فروشــی که با جبهه رفتن 
متحول می شــود، نیســت؛ باقی عناصر اما با 
موزیــک و آواز و عروســی های خــاص دهه 
۶۰، پابرجاســت. در زودپز نــگاه به جنگ نیز 
کارت پستالی تر از آثار قبلی پیش گرفته شده و 
با در ذهن داشتن هزارپا که جانباز بودن را ارزش 
در نظر گرفته بود، شهادت در این فیلم آرمانی 
است که فیلمســاز سعی می کند در اتمسفری 
که ساخته با آن شوخی کند و از مخاطب خنده 
 بگیرد. به نظر می رســد همچنــان خمیرمایه 
دهــه ۶۰ بــه عنــوان یکــی از مهم تریــن 
دهه هــا در زندگــی مــردم ایران، پتانســیل 
ایجــاد همــان حــس  بــرای   بهره بــرداری 
نوســتالژیک را داشته باشــد. اتفاقی که روی 
لبه یک شمشــیر از یک ســو، حــال خوب به 

ز و مخاطبان تزریق می کند  ا
سوی دیگر باید مراقب 
بــود که ســینما در 
وادی تکــرار نیفتد و 
این گوشــزد را به ما 
می دهــد کــه باید به 

سراغ اتفاقات و ماجراهای 
بکرتر این دهه در فیلم های 

کمدی رفت.
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۱۰ کمدی نوستالژیک با فرمول گیشه؛ از جان دهه ۶۰ چه می خواهید؟
شهاب حسینی و کمال تبریزی

 داور جشنواره فیلم کوتاه شدند
و  چهــل  از  روز  ســومین  در 
بین المللی  جشــنواره  یکمین 
داوران  تهــران،  فیلم کوتــاه 
آثار داســتانی بخش مســابقه 

سینمای ایران معرفی شدند.
آثــار داســتانی ایــن بخش را 
کمــال  از  متشــکل  هئیتــی 
موتمــن،  فــرزاد  تبریــزی، 
ســید شــهاب الدین حسینی، 
درنــاز  شــفاه،  محمدرضــا 

حاجی ها، آرمان فیاض و میثم مولایی داوری می کنند.

۴۹۷ کنسرت در شهریور برگزار شد

معاونت امور هنری وزارت فرهنگ و ارشــاد اسامی با انتشار گزارشی آماری از 
برگزاری ۴۹۷ کنسرت و صدور مجوز برای ۱۵ آلبوم مختلف در شهریور سال 

جاری خبر داد.
 براســاس اطاعات مندرج در ســامانه های صدور مجوز دفتر موســیقی، در 
شهریور سال جاری، ۲۰۴ کنسرت مجوز گرفتند و ۴۹۷ بار روی صحنه رفتند. 
همچنیــن در بخش آلبوم ها مجوز ۱۵ صوتی آلبوم و ۳ آلبوم تصویری در این 

ماه صادر شد.
در بخش تک آهنگ ها و شعر نیز ۳۱۷ تک آهنگ و ۹۲۸ شعر مجوز گرفتند و 

۳ گروه نیز با حمایت دفتر موسیقی به خارج از کشور اعزام شدند.
صدور مجوز ۹ نماهنگ، تأسیس و تمدید ۱۳ مرکز تولید و تکثیر آثار صوتی و 

تصویری از دیگر فعالیت های دفتر موسیقی در شهریور ۱۴۰۳ است.
از میان ۳۱۷ تک آهنگ منتشــر شــده نیز مجوز برای یک قطعه موســیقی 
ارکسترال، ۲۵ قطعه موسیقی الکترونیک، ۲۳۷ قطعه موسیقی پاپ، ۲۱ قطعه 
 موسیقی تلفیقی، ۱۹ قطعه موسیقی سنتی، ۵ قطعه موسیقی کاسیک، ۹ قطعه 

موسیقی مقامی، محلی و نواحی صادر شده اند.
گونه های موجود در ۱۵ آلبوم صوتی منتشــر شده نیز شامل ۳ آلبوم موسیقی 
ارکســترال، ۲ آلبوم موســیقی الکترونیک، ۲ آلبوم موســیقی پاپ، ۳ آلبوم 
موســیقی تلفیقی، ۴ آلبوم موسیقی سنتی، ۱ آلبوم موسیقی کاسیک عنوان 

شده است.

سریال

سریال

»مرخصی« به پایان رسید

فیلمبــرداری فیلم کوتاه »مرخصی« به کارگردانی مرتضی رشــیدی به اتمام 
رسید.

فیلــم کوتــاه »مرخصی« بــه نویســندگی و کارگردانی مرتضی رشــیدی و 
تهیه کنندگی مشترک دیاکو خاکی و احمد توحیدلو، به تازگی به پایان رسید 
و پس از پشت سر گذاشتن مراحل فنی، آماده حضور در فستیوال های داخلی 

و خارجی می شود.
این فیلم که مضمونی اجتماعی دارد، از حضور بازیگرانی همچون بهزاد دورانی، 

مهدی اسکندری، علی مهرانی و اسماعیل رضوی بهره می برد.
در خاصه  داســتان این فیلم آمده اســت: »یک کارگر میانســال که زندگی 
تکراری و یکنواختی دارد، به چند روزی مرخصی فوری احتیاج پیدا می کند.«

مستند

ورزش

ســرمربی جدید  موسیمانه،  پیتســو  ایسنا- 
آفریقایی  ســرمربی  پرافتخارترین  اســتقال، 
قاره آفریقا در رده باشگاهی است. او همچنین 
در عنوانــی که کمتر به آن توجــه و پرداخته 
شــده، دو مدال برنز جام جهانی باشــگاه ها را 
به دســت آورده اســت. با این حال یک پروژه 
شکســت خورده و یک پروژه نیمه کاره آسیایی 
 باعــث بــروز تردیدهایــی درباره موســیمانه 

شده است.
 انتخاب شــبانه پیتســو موســیمانه به عنوان 
ســرمربی جدید اســتقال آن هم در شرایطی 
که از باخت ســنگین خانگی سه بر صفر مقابل 
ذوب آهن در هفته هشــتم لیگ برتر یکی - دو 
ساعت هم نگذشته بود، هواداران این تیم را به 
این سمت وســو برد که نکند این انتخاب حربه 

مدیران باشگاه برای آرام کردن آنهاست؟
چنین ســوالی پربیــراه هم نیســت؛ چرا که 
هــواداران اســتقال در نیمــه دوم دیــدار با 
ذوب آهن به شدت علیه فرشید سمیعی و احمد 
شــهریاری، مدیرعامل و رئیــس هئیت مدیره 
باشگاه، شــعار سر دادند و احتمالا آنها تنها راه 
آرام کردن شــرایط را در انتخاب هرچه سریع تر 

سرمربی تیم دیدند.
حــالا کــه دو روز از ایــن انتخاب گذشــته و 
واکنش های احساســی فروکش کرده اســت، 
بد نیست که بدون ســوگیری به مرور کارنامه 

پیتسو موسیمانه پرداخت.
این مربی ۶۰ ســاله اهل آفریقای جنوبی یک 
دهه پرافتخار و درخشــان را در آفریقا سپری 
کرد تا حدی که به موفق ترین مربی باشــگاهی 

قاره اش، آفریقا، تبدیل شد.
  عاوه بر این شــاید کمتر در آمار اشاره شده 
باشــد که او همراه با باشگاه مصری الاهلی دو 
نشان برنز را در جام  جهانی باشگاه ها به دست 
آورده است. با این پیش درآمد سراغ ماجراهای 

دوران حرفه ای موسیمانه می رویم.
   تسویه حساب سرنوشت و معجزه موسیمانه 

در ماملدی ساندونز
درو کردن عناوین داخلی برای موســیمانه به 
عادت تبدیل شــده بود و دیگر کســی به آنها 
توجهــی نمی کرد. پس چه راهی می توانســت 
چالشی جدید برای موسیمانه باشد تا خودنمایی 

کند؟ ۱۴ قهرمانی برای مصری ها، پنج قهرمانی 
برای مراکشی ها و چهار قهرمانی برای تونسی ها 
ولی تا سال ۲۰۱۶ هیچوقت جایی برای تیمی از 
آفریقای جنوبی برای قهرمانی در لیگ قهرمانان 
این قاره نبود. پس فقط و فقط قهرمانی در این 
رقابت ها می توانســت برای موسیمانه موفقیتی 

جدی محسوب شود.
با این حــال همه چیز در لیگ قهرمانان آفریقا 
در ســال ۲۰۱۶ هم بد پیــش رفت و ماملدی 
بــا باخت دو بــر دو )گل زده در خانه حریف( 
مقابل نماینــده جمهــوری دموکراتیک کنگو 
حذف شــد اما این بار سرنوشت قرار بود بدهی 
سال ۲۰۱۱ را با موسیمانه صاف کند. بافاصله 
بعد از باخت بــه نمایند جمهوری دموکراتیک 
کنگو بود که مشخص شــد این تیم از بازیکن 
غیر مجاز اســتفاده کرده تا ماملدی دوباره به 
لیگ قهرمانان آفریقا برگردد. دیگر هم گروهی 
با الزمالک مصر هم جلودار ماملدی نبود و تیم 
موسیمانه از سخت ترین مسیر ممکن به فینال 
رســید و در فینال، برای ســومین بار در لیگ 
قهرمانــان آن فصل مچ الزمالک را خواباند و در 
مجموع دیدارهای رفت و برگشــت به پیروزی 
سه بر یک رسید تا با قهرمانی ماملدی نتیجه ای 
تاریخی برای فوتبال باشگاهی آفریقای جنوبی 

رقم بخورد.
  جدایی پر سروصدا از ماملدی ساندونز

قهرمانی فصــل۲۰۲۰-۲۰۱۹ آخرین قهرمانی 
لیگ برتری موسیمانه در ماملدی بود. 

او بافاصلــه پــس از کســب ایــن قهرمانی 
گفت: »افرادی در باشــگاه نمی خواســتند من 
این صحبت های موســیمانه  قهرمان شــوم.« 
با واکنــش مدیرعامل باشــگاه ماملدی همراه 
بــود و او خواســتار عذرخواهی موســیمانه و 
پس گرفتــن حرف هایــش شــد. بــا این حال 
موســیمانه عذرخواهی نکــرد و کار به دادگاه 
 کشــیده شــد تا در نهایــت راه او از ماملدی 

جدا شود.
  دوران پرافتخار در مصر و جدایی عجیب

پیتســو موســیمانه پس از جدایی از ماملدی 
آفریقــای جنوبی بــه الاهلی مصر پیوســت و 
دوران باشــکوهی را در شــمال آفریقا رقم زد. 
قهرمانی پیاپــی در فصــول ۲۰۲۰-۲۰۱۹ و 
۲۰۲۱-۲۰۲۰ لیــگ قهرمانــان آفریقــا و دو 
مدال برنز در جام جهانی باشــگاه ها همه چیز 
را بــر وفــق مــراد موســیمانه و الاهلی پیش 
می بــرد اما همه چیز زمانــی به هم ریخت که 
 تیم موســیمانه نتوانســت در قهرمانی قاره ای 

هت تریک کند.
الاهلــی مصر پس از ســومین صعــود پیاپی 
به فینــال لیگ قهرمانان آفریقــا مقابل ویداد 
 مراکش شکست خورد تا به عنوان نایب قهرمانی

برسد.
موســیمانه و مدیــران باشــگاه الاهلی پس از 
این شکســت جلســه ای را برگزار کردند و در 
نهایت تصمیم به جدایــی توافقی گرفتند. این 
اتفاق در شرایطی افتاد که قرارداد موسیمانه با 

الاهلی سه ماه پیش از شکست در فینال لیگ 
قهرمانان آفریقا به مدت ۲ ســال تمدید شده 
بود. همچنین باشــگاه الاهلــی مصر به صورت 
رســمی اعام کــرد که آنهــا تمایل بــه ادامه 
همکاری داشتند اما موسیمانه اصرار به جدایی 

داشته است.
  جنجال جشن سکوت و بدقولی عربستانی ها

موســیمانه پــس از جدایــی از الاهلــی مصر 
راهی الاهلی عربســتان شــد. او توانست این 
تیــم را که بــه لیگ دســته یک عربســتان 
ســقوط کرده بــود، بــه ســطح اول فوتبال 
عربســتان بازگردانــد امــا درســت پــس از 
 قهرمانی در لیگ دســته یک همه چیز به هم 
ریخــت. بازیکنــان الاهلی پــس از قهرمانی 
در لیگ دســته یــک فوتبال عربســتان بدون 
انجام خوشحالی، ســکوت کردند که به مذاق 
موســیمانه خوش نیامد؛ چرا که بــر این باور 
بود که این حرکت توهین به باقی تیم هاســت. 
 با ایــن حال دلیل جدایــی او از الاهلی چنین 

ماجرایی نبود.
در اتفاقی عجیب آن هم درســت در زمانی که 
صندوق سرمایه گذاری سعودی مالکیت الاهلی 
را در اختیــار گرفته بود و رونالدو را به النصر و 
بنزما را به الاتحاد آورده بود، شــش ماه آزگار 
دستمزد موسیمانه پرداخت نشد و او در نهایت 

به همین خاطر از الاهلی جدا شد. 
موسیمانه در آن زمان به کنایه گفت: »امیدوارم 
یــک درصد از حقوق بنزما را به من بدهند.« با 
این حال باشــگاه الاهلی مطالبات موسیمانه را 
نداد تا او را به این شکل مجبور به جدایی کند؛ 
چرا که در قرارداد موســیمانه قید شده بود که 
در صورت صعود الاهلی به سوپرلیگ عربستان 
قراردادش تمدید خواهد شد اما عربستانی ها به 

دنبال مربی دیگری بودند.
  جدایی از الوحده به دلیل تفاوت دیدگاه ها

در حالی که موســیمانه در قاره آفریقا به ندرت 
تیــم عوض می کرد اما با خــروج از این قاره و 
ورود به آسیا، تغییرات زیاد و تیم های بسیاری 
را تجربه کرد. پس از الاهلی عربستان، الوحده 

امارات مقصد جدید موسیمانه بود. 
با این حال حضــور در الوحده کوتاه مدت ترین 
دوره مربیگری موســیمانه بــود. او تنها پس از 

۱۰ بازی، کسب شــش پیروزی و چهار باخت 
از الوحده جدا شــد اما نــه در آرامش، بلکه با 
 انتقــاد شــدیدش از مدیران باشــگاه الوحده. 
موســیمانه هنــگام جدایی از الوحــده از نبود 
دیدگاه مشــترک میــان او و مدیران باشــگاه 
انتقاد کــرد؛ چرا کــه مدیران الوحــده هنوز 
بــا ایــن واقعیــت که ۱۳ ســال اســت هیچ 
 عنوانــی  را کســب نکرده انــد، کنــار نیامده 

بودند.
موســیمانه همچنین معتقد بــود که به خاطر 
کســب نتایج ضعیف اخراج نشــده؛ چرا که دو 
بــازی آخرش را برده بــود. البته آنطور که این 
مربــی اهل آفریقای جنوبی می گوید او از بازی 
ششم گفته بود که باید هر چه سریع تر تصمیم 

به جدایی بگیرد. 
در پایان هم با کنایه ای سنگین الوحده را ترک 
می کند: »من و دســتیارانم هفت، هشت سال 
موفق داشــتیم و عناوین مختلفــی را برده ایم 
اما آنها )الوحده( ۱۳ ســال اســت که چیزی 
 نبرده اند. پس فکر می کنم که باید مسیرمان را 

جدا کنیم.«
  دومین پروژه شکست خورده در آسیا

موسیمانه در شــرایطی در میانه فصل هدایت 
ابها در لیگ عربستان را قبول کرد که این تیم 
برای بقا می جنگید با این حال حضورش جواب 
نداد و ابها با شکســت هفته آخر مقابل الحزم 
به لیگ دسته یک عربســتان سقوط کرد. این 
اتفاق در شــرایطی رخ داد که ابها توانسته بود 
تا هفته یکی مانده به آخر خودش را از منطقه 

سقوط خارج کند.
 ابها در آن فصل از سوپرلیگ عربستان عملکرد 
دفاعی بدی داشت و ۳۱ گل در ۱۳ بازی آخرش 
دریافــت کرد. این تیم در مجمــوع با ۸۷ گل 
 خورده بدترین خط دفاعی آن فصل را به نام خود 

ثبت کرد.
  هدف اصلی موسیمانه از مربیگری

پیتسو موسیمانه در برهه های مختلف هدفش 
از مربیگری را عنوان کرده است. به عنوان مثال 
پــس از جدایی از الاهلی مصــر گفت: »من به 
دنبال پروژه درســت هستم. ســعی می کنم با 
هدف خلق ســتاره های فردا، فوتبالیســت های 

جوان را پرورش دهم.«

پرافتخارترین مربی باشگاهی قاره آفریقا، روی نیمکت آبی ها
 چرا نباید موسیمانه را دست کم گرفت؟

فارس می تواند میزبان رقابت های شمشیربازی قهرمانی 
کشور باشد

به گزارش باشــگاه خبرنگاران- رئیس فدراسیون شمشــیر بازی گفت: 
درصورت درخواست هئیت استان، فارس می تواند آبان ماه سال جاری میزبان 

مسابقات شمشیربازی بزرگسالان بانوان یا آقایان کشور باشد.
 علیرضا پورســلمان، رئیس فدراســیون شمشیر بازی کشــور گفت: استان 
فارس از اســتان های پیشــرو می باشــد و همانطور که مقــام معظم رهبری 
 فرمودند مردم فارس همواره جز پیشــروها بودند و استان فارس حقاً و انصافاً 

یک قله است.
وی درخصــوص عملکرد هئیت فارس بیان کرد: اســتان فارس از رده ۱۷ به 
۱۱ رسیده است و امیدواریم با تاش، پشتکار و وحدت بیشتر از شمشیربازی 

فارس بشنویم.
رئیس فدراســیون ادامه داد: اگر در ارزیابی عملکرد ســالانه، فارس در بین 

۸ استان برتر کشور قرار گیرید ۲ پیست به هئیت استان اهدا خواهد شد.
پورســلمان افزود: عملکرد هئیت ها نیاز به پیوست فرهنگی دارد و می بایست 

نگاه فردی نیز در این حوزه شکل گیرد.
او اظهار داشــت: حضور شمشیربازی فارس در لیگ مغتنم است و می بایست 
تقویت شود و تعداد باشگاه های خصوصی افزایش یاید و این مهم به بالندگی 

شمشیر بازی کمک خواهد کرد.
 

فارس قهرمان بلامنازع 
مسابقات نجات غریق کشور شد

بــه گزارش باشــگاه 
خبرنگاران-  امیرحسین 
هئیت  رئیس  سخندانی، 
غواصی  و  غریــق  نجات 
سی  گفت:  فارس  استان 
مسابقات  دوره  یکمین  و 
نجــات غریــق قهرمانی 
حضور  با  آقایان  کشــور 
 ۲۷ از  ورزشــکار   ۱۲۰
 اســتان به میزبانی کیش

برگزار شد.
وی افزود: شــرکت کنندگان در این رقابت ها در دو بخش استخری )۷ ماده( 

و ساحلی )۳ ماده( با یکدیگر به رقابت پرداختند.
ســخندانی اظهار داشــت: در پایان تیم نجات غریق استان فارس با کسب ۶ 
مدال طا، ۶ مدال نقره و ۴ مدال برنز و ۲۵۶ امتیاز بر ســکوی قهرمانی این 
رقابت ها ایســتاد و پس از آن تیم های البرز و تهران با ۲۲۴ و ۱۹۵ امتیاز در 

جایگاه دوم و سوم قرار گرفتند.
رئیس هئیت نجات غریق و غواصی اســتان فارس بیان داشــت: ترکیب تیم 
نجات غریق اســتان فارس در ایــن رقابت ها را آقایان امیر ارســان زارعی، 
آرش آستانه، سید محمد حسینی، مسیح مرادی و سهیل جوانمردی تشکیل 

دادند. مربیگری تیم را آقای آروین صارمی عهده دار بود.

فیلم ســینمایی »زودپز« با فروش ۶۲۲ هزار بلیط 
و انیمیشن سینمایی »ببعی قهرمان« با ۱۵۱ هزار 

بلیط صدرنشین گیشه سینما ها شدند.
 در هفتــه ای کــه گذشــت ســینما های ایــران
۵۰ میلیارد و ۱۶۹ میلیون تومان فروش داشــت و 
میزبان ۹۲۲ هزار مخاطب ســینمایی در ۲۰ هزار 
سانس شد. فیلم سینمایی »زودپز« در ژانر کمدی 
بــه کارگردانی  رامبد جوان با فــروش ۶۲۲ هزار 
بلیط ســینما به ارزش ۳۵ میلیارد و ۶۶۰ میلیون 

تومان در رتبه اول گیشه سینما قرار گرفت.
انیمیشن سینمایی »ببعی قهرمان« به کارگردانی 
حســین صفارزادگان و میثم حســینی در هفته 
گذشته در صدر جدول فروش سینما ها قرار گرفت 
و بــا ۱۵۱ هزار بلیط بــه ارزش ۶ میلیارد و ۷۷۵ 

میلیون تومان در رتبه دوم گیشه قرار گیرد.
فیلم ســینمایی »مفت بر« بــه کارگردانی عادل 
تبریــزی، با ۲۷ هزار مخاطــب این هفته با حدود 
یک میلیاد و ۴۷۱ میلیون تومان فروش در جایگاه 

سوم گیشه قرار گرفت.
»پــول و پارتی« در ژانر اجتماعــی به کارگردانی 
ســعید سهیلی ۲۸ هزار بلیط فروخت و توانست با 
رقمی معادل یک میلیارد و ۴۶۱ میلیون تومان در 

رتبه چهارم گیشه سینما قرار گرفت.
فیلم ســینمایی »قلب رقه« به کارگردانی خیرا... 
تقیانی پور، با ۲۲ هزار مخاطب این هفته با حدود 
یــک میلیاد و ۹۵ میلیون تومان فروش در جایگاه 

پنجم گیشه قرار گرفت.

نگاهی به گیشه؛

»زودپز« و »ببعی قهرمان« صدرنشین سینما شدند



بیان  محمدابراهیمی  بــا  حمیدرضــا  گزارش ســبحان-  به 
اینکــه همگانــی کــردن ورزش بــه دلیــل دارا بــودن مزایای 
ســامتی و نشــاط عمومی  از اهمیت خاصی برخــوردار بوده و 
تحقق آن نیازمنــد هم افزایی ســازمان های مختلف برای تأمین 
هزینه هــای آن اســت، اظهــار کرد: در ۶ ماهه نخســت ســال 
جــاری از محل وصولــی مالیات بر ارزش افزوده اســتان فارس، 
 در مجمــوع بیش از ۶۴۸ میلیارد ریال در قالب ســهم ۲۷ صدم
درصد توســعه ورزش هــای همگانی بــه وزارتخانه های ورزش و 

جوانان و آموزش و پرورش اختصاص یافت. 
وی افــزود: به منظور ســاماندهی امور جوانــان و ترویج و ترمیم 
فعالیــت بدنــی و توســعه ورزش هــای همگانی هر ســال ۲۷ 
صدم درصــد از محل ۱۰ درصــد درآمدهای مالیــات بر ارزش 
افــزوده به حســاب وزارتخانه هــای ورزش و جوانــان و آموزش 
و پرورش کشــور اختصاص داده می شــود که از ایــن مقدار به 
 نســبت ۶۰ درصــد بــه وزارت ورزش و جوانــان و ۴۰ درصــد 

به وزارت آموزش و پرورش پرداخت می شود. 
این مبلغ در ســال گذشــته ۱۸ هزار و ۴۰ میلیــارد ریال بوده 
و در ســال جاری شــاهد رشــد ۲۶ درصدی نســبت بــه دوره 
مشــابه هســتیم. محمدابراهیمی خاطر نشــان کرد: از مجموع 
۱۰ درصــد مالیــات بر ارزش افــزوده ســال ۱۴۰3، یک درصد 
 ســهم ســامت، یک درصد جهت تأمین اعتبار همسان ســازی 
حقــوق بازنشســتگان، چهــار درصد مالیــات و چهــار درصد 
 عوارض اســت که عــوارض ارزش افــزوده وصولــی در هر ماه 
برای انجام امور عمرانی شهری و روستایی به حساب شهرداری ها، 
دهیاری ها و در روستاهای بدون دهیاری به حساب فرمانداری ها 

واریز می شود.

به گزارش سبحان- سرپرست مدیریت توسعه بازرگانی 
سازمان جهاد کشاورزی اســتان فارس از توزیع ۹ هزار و 
۲۷۵ تن انواع کالا های اساســی در طول ۶ ماه نخســت 

امسال در این استان خبر داد. 
سمیه سلیمی تصریح کرد: این میزان مربوط به اقام برنج، 
شکر، مرغ منجمد، گوشت قرمز منجمد و گوشت گوساله 

گرم وارداتی است.
 این مقام مســئول با بیان اینکــه تأمین و توزیع کالا های 
اساســی در راســتای تنظیم بازار این محصــولات انجام 
می شــود؛ اظهار کرد: بیشــترین مقدار کالای توزیع شده 
مربوط به شکر به میزان چهار هزار و ۵۵۵ تن می شود. به 
گفته وی؛ این میزان شکر سفید حاصل از استحصال شکر 
از چغندر قند تولید داخلی و شکر قهوه ای وارداتی توسط 

کارخانه های داخل استان بوده است. 
سرپرست مدیریت توسعه بازرگانی سازمان جهاد کشاورزی 
 استان فارس با اشاره به اینکه مرغ منجمد نیز به عنوان دومین 
 کالا با بیشترین مقدار توزیع شده با وزن دو هزار و ۴۱ تن
اســت؛ افزود: فرآیند خرید، انجماد، ذخیره ســازی مرغ و 
توزیع به شــکل منجمد ضمن تنظیم بــازار مرغ گرم در 
اســتان فارس به نفع مصرف کنندگان، موجب حمایت از 

تولیدگان مرغ گوشتی در زمان بیش بود تولید شده است. 
به گفته ســلیمی؛ در طول ۶ ماهه نخســت سال ۱۴۰3 
مقدار هزار و ۸۵۲ تن انواع برنج خارجی در اســتان فارس 
 توزیع شده اســت که به لحاظ وزنی در جایگاه سوم قرار

دارد. 
او می افزاید: در مدت مذکور میزان گوشــت قرمز منجمد 
توزیع شده ۵۷۷ تن و میزان گوشت گرم گوساله وارداتی 
توزیع شــده ۲۵۰ تن بوده اســت که به لحاظ کیفیت و 

قیمت از شرایط مناسب و قابل قبولی برخوردار بوده اند. 
وی تأکید کرد: موضوع تأمین و توزیع کالاهای اساسی در 
سطح استان فارس با دقت و توجه زیاد از سوی مسئولین 
اســتانی به ویژه مجموعه اســتانداری، رئیس ســازمان 
جهاد کشــاورزی و نهاد هــای نظارتی پیگیــری و دنبال 
می شود و تمامی اقام از طرق شــبکه مجاز توزیع پخش 
 و عرضه می شود. ســلیمی گفت: فروشگاه های زنجیره ای، 
تعاونی های تأمیــن و توزیع کالای کارکنــان و کارگران 
و فروشــگاه های معمتــد از جمله شــبکه توزیع و پخش 
کالاهای اساســی تنظیم بازاری هســتند که مردم شریف 
اســتان فارس می توانند از این اماکــن مایحتاج مورد نیاز 

را خرید نمایند.

به گزارش ســبحان- شــهرداری صــدرا در 
کمیسیون جلســه کمیســیون برنامه، بودجه و 
منابع انسانی شــورای اسامی شهر صدرا با چهار 
دســتور کار ۱ـ گزارش روند تدوین ســند چشم 
انداز و ســند میان مدت توســعه شهر صدرا؛ ۲ـ 
بررســی و ارائه گزارش درآمد و هزینه های شش 
ماهه اول ســال جاری و ارائه گزارش شش ماهه 
اول توسط نماینده شورا در کمیسیون معامات، 
3- بررســی و گزارش تدوین آئین نامه پرداخت 
مزایا، اضافه کاری و رفاهی به کارکنان و مدیران 
به تفکیک به صورت کلــی و جزئی؛ ۴- گزارش 
رونــد پیگیری جهت دریافت تســهیات و اوراق 
قرضه براساس بودجه و سیاست های شورا؛ برگزار 
شــد.  هاشــم عزیزی، رئیس کمیســیون برنامه، 
بودجه و منابع انسانی شورای اسامی شهر صدرا 
با اشاره به جلسه کمیسیون گفت: در این جلسه 
کلیــات و جزییات گزارش عملکرد شــش ماهه 
اول شــهرداری صدرا در حوزه برنامه و بودجه و 
منابع انسانی و دو دســتور کار مورد بررسی قرار 
گرفت. عزیزی درخصوص تصمیمات کمیســیون 
گفت: جهت تسهیل در امور و رضایتمندی مردم، 
تصمیم بر این شد که شهرداری صدرا ظرف مدت 

یک ماه نسبت به ایجاد درگاه بانکی اقدام نماید و 
نتیجه را به صورت مکتوب به شورا ارسال نماید. 
وی افــزود: همچنین با توجه بــه کاهش درآمد 
شــهرداری صدرا در بخش ساخت وساز نسبت به 
سال گذشته، مقرر شد شهرداری نسبت به ایجاد 
راهکارهای عملی جهت دعوت بخش خصوصی و 
انبوه ســازان با هدف سرمایه گذاری در شهر صدرا 
و همچنین تســهیل امــور اداری و جلوگیری از 
بروکراســی غیرضروری در صدور پروانه ساخت، 
اقدامــات لازم را انجــام داده و نتیجــه ظــرف 
 مدت یک هفته به شــورای اسامی شــهر صدرا 
ارسال شود. عزیزی به تاخیر شهرداری در ارسال 
گزارش عملکرد درآمد و هزینه اشاره کرد و گفت: 
با توجه به اینکه شهرداری صدرا گزارش عملکرد 
درآمد و هزینه را جهت تصویب تاکنون به شورای 
ارسال نکرده است، به شهرداری تأکید شد مطابق 
قانون با قید فوریت جهت تصویب گزارش عملکرد 
و اطاع رســانی آن اقدام نماید. رئیس کمیسیون 
برنامه، بودجه و منابع انسانی شورای اسامی شهر 
صدرا افزود: همچنین مقرر شــد شهرداری صدرا 
گــزارش ۶ ماهــه پرداخت رفاهــی کارکنان به 
صورت سرانه به تفکیک نیروهای رسمی قراردادی 
و شرکتی حداکثر ظرف مدت یک هفته به صورت 

مکتوب به شورای ارسال کند. 
علیرضا منصورآبادی، معاون توســعه مدیریت و 
منابع شــهرداری صدرا نیز در پایان جلسه گفت: 
بــه دعوت کمیســیون برنامه و بودجه شــورای 
اسامی شــهر صدرا با چند سرفصل از جمله ارائه 
توضیحات در مورد گــزارش عملکرد درآمدی و 
هزینه ای شهرداری صدرا در شش ماهه اول سال 
جاری و استفاده از پتانسیل بانک های طرف قرارداد 

شهرداری در جلسه کمیســیون شرکت کردیم. 
منصورآبادی گفت: در ۶ ماهه اول سال جاری از 
مجموع بودجه ۱3۰۰ میلیاردی تومانی شهرداری 
 صــدرا، ۵۸۵ میلیارد تومان معــادل ۴۵ درصد 
بودجه را محقق شده است، همچنین امید داریم 
بر اســاس برنامه ریزی های انجام شــده تا پایان 
ســال، همه ۱3۰۰ میلیارد تومــان جذب گردد. 
معاونت توسعه مدیریت و منابع انسانی شهرداری 
صــدرا اعام کرد: در تعاماتی که با بانک شــهر 
 داشــتیم، پیگیری هــای لازم جهت تســهیات

۵۰۰ میلیــارد تومانی با عنوان مشــوق مؤدیان 
مراحل نهایی خود را طی می کند.

 وی افــزود: با اباغی هــای که از ابتــدای آبان 
خواهیم داشــت همــه مؤدیانی کــه ۵۰ درصد 
عوارض و جرائم کمیســیون های خود را پرداخت 
کنند، در صورت تقاضا می توانند ۵۰ درصد دیگر 
را از بانــک تســهیات 3۶ ماهــه دریافت کنند. 
معاون شــهردار ادامه داد: اوراق برات نیز با خط 
اعتبــاری به مبلغ ۴۰۰ میلیــارد تومان را نیز از 
بانک شــهر پیگیری شده و مراحل نهایی خود را 
طی می کند. منصورآبادی به موضوع خرید نردبان 
هیدرولیکی اشاره کرد و گفت: در خصوص خرید 
نردبان آتش نشــانی نیز مراحــل قانونی خود را 
طی می کند و انعقاد قرارداد با شــرکت مربوطه، 
پــس از دریافت دســتور وزیــر و تصویب هیئت 
وزیــران انجام می پذیــرد. وی همچنین از تاش 
برای خرید وســایل حمل و نقــل عمومی جدید 
در صــدرا خبر داد و گفت: بــرای خرید اتوبوس، 
 اتوبــوس ۸.۵ متری و مینی بــوس از محل منابع 
و تسهیات دریافتی تمام تاش مدیریت شهری 

را انجام می دهیم.
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در جلســه این هفته شــورای  
اعضای  از  شــهر طرح جمعی 
شــورا درخصوص احیای گذر گردشــگری ارم، پیرو پیشنهاد 

مهدی طاهری مورد برسی قرار گرفت.
شــهرداری شیراز مکلف شد پس از اباغ این مصوبه، با رعایت 
قوانین مقررات بالادســتی و انجام مطالعات توســط مشــاور 
ذیصاح، با هدف »احیای خیابان گردشــگری ارم« به عنوان 
مهمترین خیابان قدیمی شیراز با در نظر گرفتن کاربری گذر 
گردشــگری و تاریخی، تا پایان سال ۱۴۰۴ واحدهای برروی 
خیابــان ارم ضمن مذاکــره و تنظیــم تفاهم نامه های لازم با 
دستگاه های مســئول و ذیربط، اقدامات به شرح ذیل را انجام 

و هر ســه ماه یکبار گزارش اقدامات و نتایج حاصله را به شورا 
ارسال نمایند.

 به این صورت که اباغ اخطار به مالکین واحدهای غیرمسکونی 
بر روی خیابان اعم از اداری، آموزشــی، پزشکی و غیره  به جز 
واحد آموزشــی آ.پ بر کوچه ۱3 که اقــدام به تغییر کاربری 
 غیرمجاز یا تغییر فعالیت از مسکونی به غیرمسکونی نموده اند 
و از صــدور مجوزهای جدید برای فعالیت های غیرمســکونی 

توسط شهرداری در خیابان ارم جلوگیری شود.
 همچنیــن مذاکرات و انعقاد تفاهــم نامه جابجایی واحدهای 
دولتی غیرمســکونی خیابان ارم نظیر سازمان آب منطقه ای، 
اداره جهــاد کشــاورزی، درمانــگاه، وزارت نفــت و غیره با 

رعایــت حقــوق مالکانه با هــدف تبدیل آنها بــه کاربری با 
فعالیت مســکونی از طریق روش مشــارکت با سرمایه گذاران 
بخــش خصوصی  انجام بگیــرد. همچنین پیگیــری لازم از 
طریــق دانشــگاه علوم پزشــکی جهت جلوگیــری از صدور 
مجوزهــای مطــب در واحدهای مســکونی بــر روی خیابان 
ارم و پیگیــری لازم از طریــق اداره کل آمــوزش و پرورش 
جهــت جلوگیری از صدور مجوزهای آموزشــگاه ها و مجتمع 
 آموزشــی در واحدهای مســکونی بر روی خیابان ارم و تهیه 
طــرح و اجرای مبلمان شــهری، کف ســازی و نورپردازی در 
طول مســیر خیابان باغ ارم همانند بخش اجرا شــده روبروی 
باغ گیاه شناســی و تاریخی ارم صورت بگیرد. شهرداری شیراز 

مکلف به پیش بینی بودجه مورد نیاز در بودجه ســالیانه می 
باشــد. همچنین رفع ابهام درخصوص پرداخت کمک هزینه 
شهرداری شیراز )یارانه امحاء پســماند( جهت امحاء پسماند 
و تولید انرژی، به تصویب رســید  تا نســبت به انعقاد قرارداد 
سرمایه گذاری با اشــخاص حقیقی و یا حقوقی جهت اجرای 
پــروژه امحاء پســماند و تولیــد انرژی از طریق زباله ســوز و 
هاضم بی هوازی اقدام و بر اســاس بنــد ۹-۷ آئین نامه اجرای 
مشوق های سرمایه گذاری و مشارکتی در حوزه های ساختمانی 

و غیرساختمانی اقدام نماید.

در شورای شهر مصوب شد؛

احیای خیابان گردشگری ارم
 جابه جایی کاربری  تجاری و اداری از خیابان قدیمی شیراز

س : طاهره حیاتی
عک  گزارش خبری- لیلا غضنفری 

مدیرکل امور مالیاتی استان فارس خبر داد:

پرداخت بیش از ۶۴۸میلیارد ریال 
سهم توسعه ورزش های همگانی

در 6 ماه نخست امسال انجام شد؛

 توزیع بیش از ۹هزار تن کالای اساسی در فارس

رئیس کمیسیون برنامه، بودجه و منابع انسانی شورای اسلامی شهر صدرا خبر داد:

 بررسی درآمد و هزینه های شش ماهه اول سال جاری 

 به گزارش ســبحان- آیت ا... دژکام در دیدار 
با سرپرســت شهردار منطقه۲ شــیراز بر تأثیر 
رویکردهای فرهنگــی در ارتقاء کیفیت زندگی 
شهروندان تأکید کرد و خواستار تقویت فرهنگ 

شهروندی و شهرنشینی شد.
نماینــده ولی فقیه در اســتان فــارس رویکرد 
مدیریت شهری مبنی بر مقابله با فقر فرهنگی و 
نداشتن فرهنگ شهرنشینی را ارزشمند قلمداد 
کــرد و بیان داشــت: یکی از راه هــای مقابله با 
آســیب های اجتماعی، توســعه زیرساخت های 
فرهنگی و ورزشی است که می توان با برگزاری 
نشســت های تخصصی با گروه هــای فرهنگی- 
هنــری- اجتماعی مورد تأیید که در راســتای 
بررسی عوامل و پارامترهای پیشگیری و مقابله 
با ناهنجــاری و آســیب های اجتماعی فعالیت 
دارند و ســپس همکاری با گروه های مذکور در 
راستای آموزش فرهنگ شهروندی و شهرنشینی 
 در اماکن فرهنگی و ورزشی نظیر بوستان ها و...
آســیب های اجتماعی - فرهنگــی را به حداقل 
رســاند. در همین راســتا شــهرداری منطقه۲ 
می تواند طرح مذکور را پس از بررسی و مطالعه 
در یکی از بوستان های فعال و پویا که با استقبال 

خوب شهروندان همراه اســت، عملیاتی کند و 
سپس به سایر اماکن فرهنگی ورزشی و مناطق 

دیگر شهرداری نیز گسترش دهد.  
نماینده ولی فقیه در اســتان فارس، اثربخشــی 
مراســمات و رویدادهــای مذهبــی- فرهنگی 
که بدون مطالعــه و نیازســنجی جامعه هدف 
برگزار می شــود را گذرا و ناچیز دانست و بیان 
کــرد: اینگونه مراســمات در صورتــی بر ارتقاء 

کیفیت زندگی شــهروندان تأثیر خواهد داشت 
که همراه با مطالعه و نیازســنجی انجام شــود. 
امام جمعه شــیراز، خواســتار توجه بیشــتر به 
ظرفیت های ســرمایه های اجتماعی شد و گفت: 
پیونــد مردم و مســئولان به تحکیــم پایه های 
اســامی می انجامد  جمهــوری  مقــدس  نظام 
از  یکــی  شهرنشــینی  فرهنــگ  تقویــت  و 
پیش نیازهــای تعالی جوامع اســت. وی ادامه 

داد: بــا پرداختن بــه مؤلفه هــای اجتماعی و 
فرهنگی می توان به اهــداف بزرگی جامه عمل 
 پوشــانید که در همیــن راســتا دانش آموزان

به عنوان آینده ســازان ایران اســامی هستند. 
وی گفت: طبق تعاملی که در ســنوات گذشته 
بــا آموزش و پــرورش انجــام شــده و نتیجه 
مثبت داشته می توان مســئله آموزش فرهنگ 
شهرنشــینی را از پایه ابتدایی در مدارس شروع 
کرد که بازخورد مثبت ایــن روند در خانواده و 

سپس جامعه نمود پیدا خواهد کرد.  
در ابتدای این دیدار ســیدکمال پاک فطرت با 
ارائه گزارشــی از وضعیت منطقه۲ شــهرداری 
شیراز در حوزه های جمعیتی و محدوده خدمانی 
گفــت: یکی از عمده مشــکات منطقه۲ وجود 
سکونتگاه های غیررسمی  در سطح منطقه است 
که از ۱۰ سکونتگاه غیررسمی که در سطح شیراز 
 وجــود دارد، تعداد ۶ ســکونتگاه در منطقه ۲ 
است و اولویت اجرای پروژه های عمرانی براساس 
رســیدگی بــه مســائل فرهنگی-اجتماعی در 

مناطق ذکر شده می باشد.
پاک فطرت از شــهروندان منطقــه۲ به عنوان 
مردمانــی انقابی و متعهد یاد کــرد وگفت: با 

اجرای طرح های مختلف به دنبال رســیدگی به 
معضات شــهری نظیر حاشیه نشینی، معتادین 
مواردی  و  ایمن سازی  متجاهر، ضایعات فروشی، 

از این دست هستیم.
او با تأکید بــر این موضوع که پروژهای عمرانی 
دارای پیوست فرهنگی هســتند، اظهار داشت: 
تقویت فرهنگ اصیل ایرانی-اســامی به همراه 
ســاماندهی چالش های شــهری در دستور کار 
ویژه مدیریت شــهری شــیراز قــرار دارد و در 
منطقــه۲ نیز اهتمــام ویژه ای نســبت به این 
موضوع داریم. وی از نگاه ویژه مدیریت شــهری 
شــیراز نســبت به مســائل معنوی خبر داد و 
افزود: شورای ششم و شــهردار کانشهر شیراز 
تأکید دوچندانی بر گسترش مباحث ارزشی در 
جامعه بواسطه فعالیت های فرهنگی فاخر دارند 
و ایــن رویکرد در دســتور کار ویژه این منطقه 
گرفته اســت.  وی منطقه۲ شهرداری را یکی از 
پهناورترین مناطق شــیراز معرفی کرد و اظهار 
کرد: بــا رهنمودهای حکیمانه نماینده ولی فقیه 
در اســتان و حمایت های شورای اسامی شهر و 
شخص شهردار کانشهر شیراز چهره این منطقه 

متحول خواهد شد.

نماینده ولی فقیه در استان فارس در دیدار با سرپرست شهردار منطقه۲ شیراز خواستار شد:

توجه بیشتر به ظرفیت  سرمایه های اجتماعی
استاندار فارس:

استغاثه مردم را اهانت به خود فرض نکنیم
ســبحان-  گــزارش  به 
اســتاندار فارس با بیان اینکه 
 جامعه مؤمن و توســعه یافته 
شــکل  عدالــت  ســایه  در 
می گیــرد، گفــت: بایــد در 
حاکمیت قانون هر شخص با 
هر نوع نگاه سیاسی، جناحی 
و تفکر آن را لمس و احساس 

کند.حســینعلی امیــری در آئین تکریم و معارفه رئیس کل دادگســتری 
اســتان فارس، ضمن اشــاره بر عظمت جهان و ضــرورت عدالت در عالم 
هســتی، گفت: گاهی یک ذره از عظمت خداوند را می بینیم که ناخودآگاه 
در وجود مخلوقات الهی نمایان می شــود. وی بــا بیان اینکه این جهان با 
عظمتش با عدالت ســرپا است، ادامه داد: خداوند تمام عالم را با عدالت و 
دقیق ترین محاســبات علمی اداره می کند، پس اگــر ذره ای خلل در نظم 
عدالت هســتی ایجاد شود، موجب فروپاشــی خواهد شد و جامعه ما هم 
از این قاعده مســتثنی نیســت. اســتاندار فارس افزود: اگر می خواهیم از 
جامعه ای مؤمن، توسعه یافته و رستگار برخوردار باشیم باید عدالت برقرار 
شــود و بخشــی از این امر بر عهده دستگاه قضائی اســت. نماینده عالی 
دولت در فارس با اشــاره به اینکه مدیران نیز در مدیریت باید به این نظم 
و عدالت توجه داشــته باشند، گفت: مدیریت ها باید مبتنی بر علم و دانش 
باشــد و امروزه در حوزه حقوق نیز آنقدر تنوع ایجاد شــده که اگر قضات 
مدیریت خود را علمی و اطاعاتشــان را به روز نکنند و از تکنولوژی های 
نو بهــره نبرند، موفقیت حاصل نخواهد شــد. امیری در ادامه اشــاره به 
برقراری حاکمیت قانون، افزود: حاکمیت قانون باید احســاس عمومی شود 
و هر کســی با هر نگاه سیاســی، جناحی و هر تفکر و قشری آن را لمس 
و احســاس کند.اســتاندار فارس گفت: در این حاکمیت قانون هیچکس 
نباید احســاس تضعیف و تضییع حق خود کند و در ســایه این حاکمیت 
است که مردم ســالاری دینی اتفاق می افتد.  امیری در پایان تصریح کرد: 
حمایت مردمی  یکی از مهم ترین مؤلفه های امنیت ملی است که باید آن را 
ســرلوحه اقدامات قرار دهیم و نظامی که حمایت مردمی  را به دنبال دارد، 

قطعاً موفق و پیروز خواهد بود.

فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی فارس خبر داد: 
دستگیری باند حفاران غیرمجاز 

در شهرستان سروستان 
به گزارش سبحان- فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی استان فارس 

از دستگیری ۷ نفر حفار غیرمجاز در شهرستان سروستان خبر داد. 
مسعود رزمجویی اظهار داشت: براساس گزارش دریافتی مبنی بر اقدام به 
حفاری در محل چشمه تزنگ شهرستان سروستان توسط حفاران غیرمجاز 
عوامل این یگان طی ماموریتــی درکمترین زمان ممکن به محل حفاری 
اعــزام و دراین ماموریت غافلگیرانه بــا هماهنگی مرکز فوریت های پلیس 
۱۱۰ و کانتری سروســتان تعداد ۷ نفر حفــار غیرمجاز همراه با ادوات و 
تجهیزات حفاری و 3 دســتگاه خودرو دستگیر وهمراه با پرونده متشکله 

جهت سیر مراحل قانونی به مراجع قضایی تحویل داده شدند. 
فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی استان فارس گفت: بر اساس موادی 
از فصل نهم قانون تعزیرات، هرگونه حفاری غیرمجاز و خریدوفروش اشیاء 
و اموال فرهنگی تاریخی جرم محســوب شده و ضمن ضبط اشیاء و اموال 

مرتبط، مجازات حبس و جریمه نقدی در پی دارد.

در دیدار نماینده مردم سپیدان و بیضا 
با مدیرعامل برق منطقه فارس انجام شد؛ 

تأکید بر بهبود وضعیت برق در این مناطق
به گزارش ســبحان- اردوان اکبرپور، نماینده مردم سپیدان و بیضا در 
مجلس شورای اسامی در دیدار با مدیرعامل شرکت برق منطقه فارس بر 
ضرورت بررسی دقیق وضعیت برق در این دو شهرستان و ارائه راهکارهای 
عملــی برای بهبود آن تأکید کــرد. در این دیدار که با حضور مدیران برق 
شهرســتان های سپیدان و بیضا برگزار شد، طرفین درخصوص چالش های 
موجــود در حوزه بــرق، از جمله ناترازی برق و گــذر از پیک مصرف، به 
گفت وگــو پرداختند. اکبرپور با ارائه گزارشــی از وضعیــت برق در حوزه 
انتخابیه خود، خواستار توسعه زیرساخت ها و بهبود کیفیت خدمات رسانی 
برق شد. مدیرعامل شــرکت برق منطقه فارس نیز ضمن ارائه گزارشی از 
اقدامات انجام شــده برای تثبیت زیرساخت های برق در استان های فارس 
و بوشــهر، به طرح های جامع وزارت نیرو برای مقابله با ناترازی برق اشاره 
کرد و ابراز امیدواری کرد که با اجرای این طرح ها، وضعیت برق در سراسر 

کشور بهبود یابد.

تیراندازی در عروسی با 5 مصدوم 
به گزارش سبحان-فرمانده انتظامی شهرستان لارستان از تیراندازی در 

مراسم عروسی با ۵ مصدوم و دستگیری ضارب خبر داد. 
 سیدمحمد یوسفی بیان داشت: در بامداد بیست وششم مهرماه سال جاری 
در پی اعام خبری به مرکز فوریت های پلیســی ۱۱۰مبنی بر اینکه ۵ نفر 
پسر بچه ۱3 و ۱۴ ســاله بر اثر تیراندازی در مراسم عروسی مجروح و به 
درمانگاه منتقل شــده اند که بررسی موضوع به صورت ویژه در دستور کار 
ماموران انتظامی قرار گرفت. وی ادامه داد: در بررســی و تحقیقات صورت 
گرفته توسط ماموران مشخص شد شخصی به هویت معلوم که در مراسم 
عروسی حضور داشته است حین فشنگ گذاری بر روی اسلحه ساچمه زنی 
به صورت ناگهانی و ســهوی یک عدد فشــنگ از روی اسلحه وی خارج و 

منجر به مجروحیت افراد مذکور می شود.
فرمانــده انتظامی لارســتان تصریــح کرد: مامــوران بافاصلــه اقدامات 
پلیســی خود را جهت دســتگیری ضارب آغاز و در کمترین زمان ممکن 
 متهم را دســتگیر و اســلحه ای کــه با آن تیرانــدازی کرده بــود را نیز 
کشــف کردند.  یوســفی با اشــاره به اعتراف متهم مبنی بــر تیراندازی 
 ســهوی به ســمت مصدومان، از تشــکیل پرونــده و تحویــل به مرجع 

قضایی خبر داد. 
این مقام انتظامی گفت: تیراندازی در مراســم های جشــن و عروســی از 
رسم های غلطی اســت که بیشتر اوقات باعث وقوع حوادث تلخ و ناگواری 
همانند واقعه اخیر می شــود و به همین جهت پلیــس قاطعانه با خرید و 
فروش و نگهداری ســاح های غیرمجاز برخورد می کند و از شــهروندان 
درخواست می شــود در صورت اطاع از این گونه موارد مراتب را از طریق 
شــماره تلفن ۱۱۰ به پلیس اطاع دهند تا برخوردهای قانونی با متخلفان 

صورت گیرد.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس بیان کرد:

شهرك صنعتي آباده، قطب صنعتي شمال فارس
به گزارش ســبحان- مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس از  اجراي 3پروژه عمراني در 
راســتاي تکمیل زیرساخت های شهرک صنعتي آباده خبر داد و گفت: این پروژه ها با اعتبار ۲میلیارد 

و ۷۰۰میلیون تومان و با پیشرفت مناسب در مرحله اجرا قراردارد.
عظیمی اظهار کرد: پروژه تکمیل روشــنایي معابر با اعتبار ۵۰۰میلیون تومان و پیشرفت ۹۰درصد، 
پروژه تکمیل شبکه داخلي گاز با اعتبار ۱میلیارد و ۵۰۰میلیون تومان و پیشرفت ۹۰درصد و پروژه 
اصاح شبکه داخلي برق فشار متوسط با اعتبار ۷۰۰میلیون تومان و پیشرفت ۸۰درصدي در مراحل 

پایاني قراردارند.
حمایت از شرکت های خدماتی که در چارچوب قانون اهتمام ویژه ای در راهبری شهرک های صنعتی 
دارند را برخود لازم می دانیم. وی با بیان اینکه شهرک صنعتی آباده یکی از شهرک های صنعتی فعال 
اســتان است که از وضعیت زیرساختی مطلوبی نیز برخوردار است، گفت: تکمیل زیرساخت های این 

شهرک صنعتی از طریق اولویت بندی پروژه ها در برنامه قرار دارد.
عظیمی افزود: این شــهرک صنعتی که در حال حاضر ۱۲۹ قرارداد ســرمایه گذاری با متقاضیان در 
آن منعقد شــده، قطب صنعتی شمال فارس محســوب می شود و توانسته بستر مناسبی برای جذب 
 سرمایه گذار فراهم کند. مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس تصریح کرد: هم اکنون ۶۲ واحد 

صنعتی با اشتغال ۹۰۰ نفر در شهرک صنعتی آباده فعال است.

به گزارش ســبحان- مدیرعامل شــرکت گاز استان 
فارس اعام کرد: طی شش ماه گذشته 3۷۱ دیدار چهره 
به چهره با مردم انجام شــد و مشکات و درخواست های 
آنها در حوزه های مختلف گازرســانی مورد بررسی قرار 

گرفت. 
وحید بهفر بیان کرد: دیدار حضوری و ماقات چهره به چهره 
با مردم تنها برای برطرف کردن موردی مشکات از سوی 
 آنها نیست بلکه ارتباط مستقیم مسئولان با ولی نعمتان 

خود است. 
وی بــا بیان اینکه دوشــنبه ها ارباب رجــوع می توانند 
بــا هماهنگی بــا دفتــر مدیریت، به صــورت حضوری 
مشــکات خود را بــا مدیرعامل مطرح کننــد، گفت: 
طی شــش ماه نخست امســال حداقل تعداد3۷۱ مورد 

ماقات حضوری با مردم در شــرکت گاز اســتان فارس 
میزبانــی و عاوه بــر آن تعداد زیــادی ماقات های رو 
 در رو بــا مــردم نیز در میزهای خدمــت صورت گرفته

است. 
مدیرعامل شرکت گاز اســتان فارس با تصریح بر اینکه 
دیدار با مشــترکان گاز در حوزه هــای مختلف خانگی، 
تجاری، صنعتی و کشــاورزی و استماع مشکات از زبان 
آنها موجب درک دقیق و عمیق از مســائل و ریشه یابی 
مشــکات می شــود، خاطرنشــان کرد: کلیــه مباحث 
مطرح شده توسط مشــترکان جهت بررسی و پیگیری 
 بهتر مســائل و موارد به بخش هــای مربوطه ارجاع داده

می شود. 
وی دسترسی ارباب رجوع به مدیران دستگاه های اجرایی 

را یکی از مهم ترین نقاط قوت دستگاه مربوطه برشمرد 
و تصریــح کرد: هموار بودن راه دسترســی به مدیران از 
طریق برگزاری برنامه هــای میزخدمت و ماقات چهره 
به چهره مردم با مســئولین، باعث ایجاد فضای اعتماد و 

ارتقاء رضایتمندی مردم می شود.
 بهفــر با تأکید بر اینکه تکریم و پاســخگویی مراجعین 
در شرکت گاز اســتان فارس سرلوحه اقدامات همکاران 
ما قــرار دارد و تا ایــن لحظه تمام تــاش کارکنان ما 
این بوده که مشــکات مشــترکین دراســرع وقت مورد 
رسیدگی قرار گیرد، اظهار داشــت: دیدار چهره به چهره 
مردم بــا مســئولان عــاوه برآگاهــی از دیدگاه های 
 مردمــی، در زمینــه حفــظ کیفیت خدمــات نیز مؤثر

است. 

مدیرعامل شرکت گاز استان فارس خبر داد: 
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خداى من! انبوه ناامیدى ها را بر خوش گمانی خودم مسلّط نمی كنم و امیدم را از 
كرامت هاى زيبايت نمی برُم.

الإقبال : ج٣ ص ٢٩٥

طرح روزحدیث روز

کتاب »سردار مریم، مریم بختیار« 
روایتی از شجاعت زن ایرانی منتشر شد

داســتان گونه  و  تصویــری  زندگی نامــه 
»ســردار مریم؛ مریم بختیــار« یک جلد 
از مجموعــه »زنان و مردانــی که ایران 
را ساختند« از انتشــارات شهر قلم است 
کــه روایتگــر بخشــی کوتــاه از زندگی 
عدالت خواه  و  زنی شــجاع  پرفرازونشیب 

ملقب به بی بی مریم است.
وی از زنــان فعال در انقلاب مشــروطه، 
از پیشــگامان مطالبات حقــوق زنان و از 
مدافعان ملی ســرزمین ایــران در خلال 
جنگ جهانی اول به شــمار می آید. بی بی 
مریم در خانواده ای به دنیا آمد که بسیاری از اهالی این خاندان، از بانفوذترین 
رجل دوره قاجار بودند. پدرش از خان های ایل بختیاری بود و برادرهایش از 
رهبران انقلاب مشروطه بودند. این دختر در سال 1253 در منطقه بختیاری 
و در چنین محیط و خاندانی زاده شــد. از همان کودکی نگاهش به زندگی 
روشــن بود و ســیر و روش مبارزه را با ظلم از اطرافیانش آموخت، یعنی با 
لشــکرداری و اردوکشی نظا می آشنا شد و همین تعالیم بعدها به کارش آمد. 
وقتی بزرگ شــد از مدافعان حقوق زنان بود و در جنگ جهانی اول، در فتح 

تهران و اصفهان خودش نیز شرکت کرد و به مبارزه برخاست.
او برای مبارزه با اشــغالگران روس و انگلیس، با توســل به خاندان و خانواده 
خوب و اصیلی که داشت، توانست یک هنگ از سواران بختیاری تشکیل دهد. 
مریم بختیاری در برابر استبداد صغیر در زمان محمدعلی شاه قاجار، به قدری 
فعال بود که به عنوان یکی از شــخصیت های ضداستعماری و استبدادی دوره 
قاجار، نامش تا همیشه باقی ماند. بی بی مریم بختیاری زنی باسواد، روشن بین 
و بی باک بود که در جهت مبارزه با ظلم و اســتبداد در این سرزمین، لحظه ای 
آرام ننشســت و هر کاری از دســتش برمی آمد انجام داد تا جایی که خانه اش 
پناهگاهی شــد برای مبــارزان و آزادی خواهان دوره انقلاب مشــروطه و نیز 
بســیاری از ایرانیان وطن دوست که به ناچار آواره کوهستان می شدند. این زن 
بزرگ که نامش تا همیشــه در ذهن و تاریخ ایرانیان ماند، در سال 131۶، سه 

سال بعد از اعدام شدن پسر بزرگش، چشم از دنیا فرو بست.

»دو گیلاس«؛ داستان دوقلوهایی
 که اخلاقشان مثل هم نیست

کتاب تصویری »دو گیلاس« اثر سارا طبیب زاده از انتشارات پرتقال، توانسته 
نشــان سه لاک پشت پرنده برای آثار منتشرشده در زمستان 1400 را کسب 

کند. در این مطلب به معرفی این کتاب پرداخته ایم.
دوقلوها بیشــتر وقت ها با هم هســتند و کارهایشــان را بــا یکدیگر انجام 
می دهند. اما خیلی از ویژگی های شخصیتی آنها با دیگری متفاوت است. این 
دو تا گیلاس که از قضا دو برادر دوقلو هســتند، از همان بند قنداق همه جا 
با یکدیگرند. آنها با هم به مدرسه می روند، در کنار هم نوجوان می شوند و در 
نهایت به ســن جوانی می رسند. اما از همان بندقنداق هم تفاوتی مهم میان 
آن دو وجود دارد. یکی آرام است و آن یکی پرسروصدا. در سال های مدرسه، 
یکی حسابی درس خوان است و آن یکی عاشق بازی های کامپیوتری است و 
در نهایــت، همان گیلاس آرام و درس خوان ترجیح می دهد که ازدواج کند و 

خانواده تشکیل دهد، اما دیگری می خواهد به سفر دور دنیا برود.
 نشر پرتقال )واحد کودک و نوجوان انتشارات خیلی سبز این کتاب را در 3۶ صفحه 
 و به بهای 52 هزار تومان برای کودکان بالای 3 سال در بازار کتاب عرضه کرده است. 

ترجمه ای دیگر از رمان »خار و میخک« 
در صف انتشار

 رمان »خار و میخک« اثر شــهید یحیی سنوار با ترجمه کریم شنی به زودی 
در نشــر نیستان ادب منتشر خواهد شد. این کتاب رمانی جذاب است که به 
قلم شــهید مجاهد یحیی ســنوار در دوران حبس طولانی اش در زندان های 

اسرائیل نوشته شده است.
»خار« در این کتاب نماد دردها، ســختی ها و مشکلات است و »میخک« به 
عنوان نمادی برای شــادی ها و موفقیت ها اســت و سنوار با به کارگیری این 
نمادها، توانسته ابعاد مختلف زندگی، سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و مبارزاتی 
فلسطینی ها را به تصویر بکشد. همچنین ترجمه دیگری از »خار و میخک« 
به همت مرکز هنری رسانه ای سلوک و توسط هانیه کمری به فارسی ترجمه 
شــده و قرار است که به زودی در انتشــارات سوره مهر روانه بازار نشر شود. 
ضمن این که بریده هایی از این کتاب در شــماره پیش روی مجله »سوره« به 

چاپ خواهد رسید.

کمک ریاضی به حفظ اسرار حرفه ای
فن آوری

عکس خبر

  استقرار تک تیراندازان- اطراف مقر صدارت اعظم آلمان

  دانش آموزان مدرسه کونگ فو- چین

 دام مسکن بجاى وام مسکن 
منبع: تسنیم

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی  محله لب آب 

دانستنی

این مواد غذایی را خام مصرف نکنید
مواد غذایی زیــادی را می توان به صــورت خام مصرف 
کــرد؛ در واقــع برخــی از غذاهــا بایــد خــام مصرف 
 شــوند، امــا تمــام مــواد غذایــی در این گــروه جای 

نمی گیرند.
برخی مواد غذایی به صــورت خام طعم خوبی نخواهند 
داشــت، برخی دیگر عملکرد سیستم گوارشی را دشوار 
می کننــد، در حالی که برخی مصرف خام برخی دیگر از 

مواد غذایی می توانند  می باشند.
 سیب زمینی

ســیب زمینی یکی از مواد غذایی اســت که حتماً باید 
پخته یا سرخ شــود. نشاســته موجود در سیب زمینی 
حاوی ترکیباتی س می به نام گلیکوآلکالوئیدها اســت که 

می توانند سیستم گوارش را به کلی مختل کند.
 برگ ریواس

ریواس یکی از سبزیجاتی است که برگ هایش دور ریخته 
می شوند و تنها ساقه آن مصرف می شود. 

مصرف ساقه ریواس بجای برگ هایش دلیلی عل می دارد. 
اســید اگزالیک موجود در برگ های ریواس برای 

بدن س می هســتند و هیچوقت 
نباید مصرف شوند. 
ســاقه خام ریواس 

نیز طعــم خوبی 
بهتر  و  ندارنــد 
از  پس  اســت 
پختــه شــدن 
ف  مصــر

شوند.

  لوبیا لیما
این لوبیا جدید به نام لوبیا عروس یا لوبیا کریســمس نیز 

شناخته می شود. 
لوبیا لیمــا حاوی ترکیبی به نام لینامارین اســت که به 
سیانور تبدیل می شود. خوشبختانه، پختن لوبیا لیما این 
ترکیب را از بین می برد و مصرف آن را بی خطر می کند.

 لوبیا قرمز
خوردن تنها چهار یا پنــج دانه لوبیا قرمز خام می توانند 
آسیب های جبران ناپذیری به بدن بزند.لوبیا قرمز حاوی 
لکتین اســت که می تواند باعث ناراحتی شدید دستگاه 
گوارش شــود. این ترکیبات نیــز در طی فرآیند پخت و 

پز از بین می روند.
 قارچ های وحشی

کــه  حالــی  در 
قارچ هایی  بیشتر 

کــه در فروشــگاه ها پیــدا می کنید بــرای مصرف خام 
بی خطــر هســتند، خــوردن قارچ های وحشــی بدون 
پختــن آنهــا توصیه نمی شــود. قــارچ نیز جــزو مواد 
 غذایی اســت که پس از پختن طعم بســیار بهتری پیدا

می کند.
  تخم مرغ

خــوردن تخم مرغ خــام می تواند به بــروز بیماری های 
مختلفــی ختــم شــود. تخم مرغ هــا ممکن اســت به 
باکتری سالمونلا آلوده باشــند و تنها راه برای اطمینان 
از ایمــن بــودن آنها، پختــن کامل تخم مــرغ پیش از 
مصرف اســت. به عــلاوه، برخی از مواد مغــذی، مانند 
 پروتئیــن، اگر به صورت خام مصرف شــوند، قابل هضم 

نیستند.
  مرغ و گوشت

مرغ و گوشــت به خصوص اگر چرخ کرده باشند، باید 
همیشه به خوبی پخته شوند، در غیر این صورت 
خطر مسمومیت غذایی ناشی از باکتری هایی 
کلســتریدیوم  کامپیلوباکتــر،  ماننــد 

پرفرنجنس و سالمونلا وجود دارد.
  بادمجان

مانند ســیب زمینی، بادمجــان نیز حاوی 
سولانین اســت که یک ســم گلیکوالکالوئید 

است. به همین دلیل نباید خام مصرف شود.
  جوانه ها

باکتری های بیماری زا حتی پیش از رشد کامل، آنها 
را آلوده می کنند، بنابراین خوردن جوانه های خام 

می تواند برای سلامتی بسیار خطرناک باشد.

 اســتفاده از رموز ریاضی در دنیــای کامپیوتر برای 
محققان، امری ضروری اســت و از این رو بنیاد ملی 
علم ایران با حمایت از طرح هــای تحقیقاتی در این 
زمینه، محققان را تشویق به پژوهش در این موضوع 

می کند.
مشهدی، دکترای تخصصی ریاضی گرایش رمزنگاری 
از دانشگاه علم و صنعت درباره این طرح توضیح داد: 
با گســترش تبادل و ذخیره اطلاعات تصویری مهم 
بر بستر اینترنت همچون استفاده از سرورهای ابری، 
ضــرورت ایجاد امنیت این دســت اطلاعات افزایش 
 jpeg می یابــد. همچنین تصاویر به ویژه با ســاختار
به دلیــل حجم کــم و کیفیت بالا مهمترین رســانه 

پوششــی در نهان نگاری اطلاعات مخفی در اینترنت 
محسوب می شوند.

وی افــزود: در نتیجــه وجود روش هــای مؤثر برای 
نگهــداری امن آنها از اهمیت بالایی برخوردار خواهد 
بــود و امروزه بودجه کلانی بــه تحقیق در این حوزه 

اختصاص داده می شود.
این پژوهشــگر در ادامه بیان کــرد: هدف اصلی این 
طــرح ارائه طرح هــای تســهیم راز جدید تــوأم با 
نهان نگاری بر اســاس روابط همگن خطی بازگشتی 
است، به طوری که اطلاعات تسهیم شده بدون جلب 

توجه سایرین منتقل شود.
وی اضافه کرد: با اســتفاده از دنباله حاصل از روابط 
همگن می توانیم اندازه شبهه ســهم ها را کاهش داده 
و ظرفیت نهان نــگاری را افزایش دهیم. همچنین با 
تغییر ترتیب پیکسل های راز مقاومت طرح خود را در 

برابر حملات نهانکاوی می افزاییم.
مشهدی در پایان خاطر نشان کرد: نتایج دانش فنی 
ایــن طرح را در مواردی مثل حق رونوشــت، امنیت 
تجارت الکترونیک، حفظ امنیت تصاویر در بخش های 
نظامی، حفظ اســرار پزشــکی و محرمانه بیماران و 

رأی گیری ها می توان استفاده کرد.

   بازار فروش انگور- همدان

  رزمایش رزمی هنری در راه قله - لامرد

سواد زندگی 

4 نشانه تلف کردن زندگی

ادبیات

 توله ببرهای باغ وحش- شهر ورشو لهستان

 گاهی اوقات غرق چیزهایی  می شویم که اصلًا 
ضروری نیســتند، انگار که دور ســر خودمان 
 می چرخیــم بــدون اینکه کار مفیــدی انجام 
بدهیــم یا دســتکم به یکی از بســیار طرح و 
برنامه هایی که بــرای خودمان ریخته ایم حتی 
یک قدم نزدیک شویم. آیا تا به حال به این فکر 
کرده اید که فقط داریم بــا تلف کردن زندگی 

روزگارمان را  می گذرانیم؟
بسیاری از ما صبح از خواب بیدار  می شویم، به 
کارهای روزانه  می رسیم، سر کار  می رویم، غذا 

 می خوریم و استراحت  می کنیم. فردا روز از نو روزی 
از نــو. اوقات مان دقیقاً مثل دیــروز با همان کارها و 

روتین ها  می گذرد.
نه رویایی داریم، نه هدف و برنامه ای که برآن باشیم 
در آینــده به آن برســیم و نه چشــم اندازی. گاهی 
پای تلویزیون لم  می دهیم و خســته که شــدیم در 
شــبکه های اجتماعــی  می چرخیــم و گاهی هم در 

خیابان ها پرسه  می زنیم، بی هدف و انگیزه.
اگر کسی به اعتراض بگوید دچار روزمرّگی شده ایم 
 می گوییم ما فرصت ســر خاراندن نداریم، از صبح تا 
شــب کار  می کنیم، بسیار سرمان شــلوغ است. اما 
آیا احساس رضایت و خرســندی داریم؟ آیا زندگی 

پرباری داریم یا نه به بطالت وقت  می گذرانیم؟ 
 چگونه زندگی مان را ارزیابی کنیم؟

اگر یکی از نشانه های ذکر شده در زیر در زندگی تان 
وجود دارد، به رغم اینکه خودتان را بسیار پرمشغله 

 می دانید، لختی درنگ کنید و در راه و روشی که در 
پیش گرفته اید اندکی بازنگری کنید.

  وقتت تان را صــرف چیزهایی  می کنید که 
هیچ رهاوردی برای تان ندارند 

همه مــا گاهی نیــاز داریم که کمــی  از تعهدات و 
مســئولیت های حرفه ای روزانه مــان فاصله بگیریم 
و به قول معــروف کمی  به خودمــان اوقات فراغت 
بدهیــم.  می طلبــد کــه در مقطعــی از زندگی مان 
گاهی حواســمان را پرت کنیم و بیشــتر وقت مان 
را به چیزهای ســرگم کننده بگذارنیــم. گاهی لازم 
اســت که اصلًا هیــچ کار نکنیم و کمی اســتراحت 
کنیــم؛ امــا اگــر ایــن تبدیل بــه یــک رویه در 
زندگــی مان بشــود بــه تدریج متوجه  می شــویم 
 کــه داریم با تلف کــردن زندگی و عمــر به بیراهه

می رویم.
مســلماً منظور این نیســت که اوقات فراغت مان را 

حذف کنیم، اما مهم اســت که حدی برای آن 
نگه داریم. همین قدر که رفع خستگی بکنیم و 
به بطالت و کســالت دچار نشویم، شاید کفایت 

کند.
مهارتی کســب  نه  که   مدت هاســت 
ارتقاء  را  توانایی های تــان  نــه  کرده اید 

داده اید 
شــاید باور نکنید اما ما انسان ها برای یادگیری 
چیزهای جدید برنامه ریزی شده ایم .همواره به 
خودتان در هر ســنی فرصت یادگیری و رشد 
بدهید، کســب هر مهارتی که اندک علاقه ای به آن 
داشته باشید به شما احســاس رضایت و خرسندی 
 می دهد. در کســب مهارت های جدید علایق خود را 
بشناسید. از این شــاخه به آن شاخه نپرید و بریده 

بریده هر چیزی را نصفه نیمه رها نکنید.
 منفی باف شــده اید و کلام تان پر از عبارات 

منفی است 
اگر می خواهید زندگی تان را خراب کنید، منفی بافی 
مطمئن ترین راه اســت. اگر این منفی بافی در مورد 

خودتان باشد که فبها. 
یقین بدانید که در کوتاه تریــن مدت مدال تخریب 
زندگی و عمر نصیب تان  می شــود.باور داشته باشیم 
که افکار و کلام ما تحقق  می یابند. مثبت اندیشــی 
شعار نیســت. واقعاً اگر دیدمان به جهان خوشبینانه 

باشد، اتفاقات مثبت تری را تجربه خواهیم کرد.

سلامت

چرا دانش آموزان باید میان وعده های سالم مصرف کنند؟
خوراکی هــای آماده از انواع کیک، بیســکوئیت  و کلوچه  
گرفته تا پفک ها، ســاندویچ های سوســیس، کالباس و... 
این روزها به مهم ترین میان وعده  دانش آموزان بدل شده 
است. خوراکی هایی که سرشار از نمک یا قندهای تصفیه 
شده هستند و به طور نامحسوس کالری های اضافه دارند. 
این کالری های پنهان نه تنها باعث افزایش وزن می شوند، 
بلکه می توانند به مشکلات دندانی جدی و حتی افزایش 
ابتلا به بیماری های مزمن مانند دیابت نوع 2 در ســنین 

پایین هم منجر شوند.
  تمایل به پرخوری

ترکیب شــکر، چربی و نمک در بیسکوئیت ها و کلوچه ها 
می تواند به ایجاد الگوهای اعتیــادآور در کودکان منجر 
شود. این عادت های غذایی ناسالم می تواند به پرخوری و 
در نتیجه افزایش وزن اضافی منجر شــود که بر سلامت 

کلی کودک تأثیر می گذارد.
 آسیب به دندان

کلوچه ها و بیسکوئیت های غنی از قند و کربوهیدرات ها، 
می توانند به رشد باکتری های مضر در دهان کمک کنند 

که اغلب به پوسیدگی دندان منجر می شوند.
 ارزش غذایی صفر

بســیاری از  بزرگسالان هم در حال مصرف بیسکوئیت و 

کیک های حاضری هستند که نه تنها از نظر ارزش غذایی، 
صفر مطلقند که زیان آور هم محسوب می شوند. نمی توان 
از کودکی که والدینش مصرف کننده چنین خوراکی هایی 
 است، انتظار چشم پوشی از خوردن کیک و کلوچه را داشت.

یکی از نیازهای کودکان به جز مبحث غذا، نیاز به توجه 
است. اینکه والدین برای کودکان شان وقت صرف می کنند 
تا یک میان وعده سالم تهیه کنند، کودک چنین توجهی 
را درک می کند و نســبت به خوردن خوراکی های سالم 
رغبت بیشتری نشان می دهد. این توجه می تواند با پخت 
یک نیمرو، الویه، کوکو یا حتی درســت کردن یک لقمه 
 نان و پنیر از ســوی والدین برای کودکان شــکل بگیرد.

به جای کلوچه و بیســکوئیت می توانید از میان وعده های 
مغذی تر مانند میوه های تازه، ســبزی ها، آجیل و مغزها 
استفاده کنید. این خوراکی ها هم به حفظ سلامت و وزن 
ایــده آل کودکان و هم تامین مــواد مغذی ضروری برای 

رشد و تکامل آنها کمک می کنند.
حتی اگر کــودکان میل به خــوردن ســاندویچ دارند، 
می تــوان همبرگر، کتلت و کوکوی خانگی را برای شــان 
آماده کرد تا به صورت ســاندویچ همراه خود به مدرسه 
ببرند. درست کردن کیک خانگی هم کار سختی نیست 
و می تــوان در ســایزهای کوچک برای کــودکان آماده 

کرد. کودکان غیرمســتقیم این تلاش و توجه والدین را 
می بینند و چنین توجهی را درک می کنند.

 تحریک هوش عقلایی
بســیاری از کودکان با بزرگســالانی مواجهند که به دلیل 
عدم رعایت رژیم غذایی مناسب در سنین بالا با بیماری هایی 
مثل فشار خون یا مشکلات کلیوی و قلبی دست وپنجه نرم 
می کنند. می تــوان درباره این بیماری ها و دلایل بروز آنها 
با کودکان صحبت کرد کــه در اصطلاح هوش عقلایی یا 
عاقبت اندیشی در آنها تحریک شود. مثل اینکه چه کار کند 

تا مثل پدربزرگش دچار فشار خون نشود.
 یک الگو برای تغذیه 

نمی توان کودک را از خوردن خوراکی های ناســالم منع 
کرد اگر الگوی تغذیه ای خانواده صحیح نباشد. به همین 
دلیل نه تنها اصلاح رژیــم غذایی در خود خانواده که در 
مدرســه از سوی اولیای مدرسه هم ضرورت دارد. اکنون 
با شرایطی مواجه هستیم که والدین و فرزندان هر کدام 
متفاوت از یکدیگر غذا می خورند. کودک ســر یک سفره 
پیتزا می خورد، پدر آن ســوی ســفره آبگوشــت و مادر 
هم یک تکه نان برای اینکه افزایش وزن نداشــته باشد. 
کودکان این تفاوت ها را می بینند. باید اصول تغذیه ای در 

خانواده ها مطابق یک الگوی مشابه باشد.


